
Z Á P I S 
 

z  11. riadneho zasadnutia ObZ Obce Poniky, ktoré sa konalo dňa 28. marca 2012 

v zasadacej miestnosti Obecného úradu v Ponikách 

 
 

Prítomní :                               podľa prezenčnej listiny 
 

           

Program:                                podľa pozvánky, ktorá tvorí súčasť tohto zápisu 

 

K bodu č. 1 

Otvorenie 11. riadneho zasadnutia ObZ v Ponikách 

Zasadnutie otvoril a prítomných privítal starosta obce Mgr. Samuel Bračo.  

Hlasovanie: 9/0/0/ 
 

K bodu č. 2 

Schválenie programu rokovania zastupiteľstva obce Poniky 

V rozprave k bodu vystúpili: 

Pavol Ondrejko: no ja by som tam chcel doplniť samostatný bod OPLky, nakoľko v kontrole 

plnení uznesení bod 4, nie, ja som nedostal osobne to stanovisko valného zhromaždenia, čo 

sme si žiadali, takže chcem aby tam bol doplnený bod. 

Samuel Bračo: Aké stanovisko? 

Pavol Ondrejko: my sme si ju na minulom obecnom žiadali. 

Samuel Bračo: Celá správa, ktorá tam je urobená komplet, bola rokovaná so mnou a dávala sa 

podľa tých ukazovateľov, ktoré tam boli žiadané! 

Pavol Ondrejko: A stanovisko valného zhromaždenia je tam kde? 

Samuel Bračo: stanovisko valného zhromaždenia k čomu?  

Pavol Ondrejko: no v tom plnení uznesenia.  

Samuel Bračo: ale to je moja správa tam, nie moja správa ale správa urobená v súvislosti aj 

s konateľkou aj so všetkým, tam sa stotožňujem s týmto čo tam je, napísané. 

Milan Králik: čiže tá správa, to znamená že tá správa čo je.  

Samuel Bračo: to je rozbor tých drobných čo ste chceli. 

Milan Králik: Áno, a to je tá správa zároveň.  

Samuel Bračo: a tam je to aj vlastne odôvodnené, áno,  čo tam vlastne je a aké tam išli tie 

veci. Na drobnejšie to rozmeniť neviem, tam keď budete chcieť nejaké veci okolo toho tak sa 

bude musieť niekto pribrať k tomu, nejaký odborník alebo niekto. 

Pavol Ondrejko: dobre, ak teda tam je stanovisko takto by som ja chcel k tej novej zmluve čo 

bolo, bola podpísaná na OPLke urobiť samostatný bod.  

Samuel Bračo: k akej zmluve? 

Pavol Ondrejko: so slovenskou lesníckou spoločnosťou? Nech sa to preberie pri jednom bode. 

Samuel Bračo: Čiže nejaké znenie? Návrh nejakého uznesenia a všetko k tomu. 

Pavol Ondrejko: Myslím že tam je stanovisko, chcel by som počuť stanovisko valného 

zhromaždenia k predmetnej zmluve, ak je to možné. 

Samuel Bračo: stanovisko, alebo teda samostatný bod alebo čo?  

Pavol Ondrejko: samostatný bod aby to bolo v programe. 

Roman Mikušinec: Ako informatívna správa alebo čo? 

Samuel Bračo: Ako informatívna správa alebo ako čo? 

Ľubomír Kaplán: Ak ja môžem doplním, lebo v tom, tej správe z OPLky, nie je stanovisko 

valného, čiže mi vôbec nevieme čo valné v tvojej osobe ide ďalej robiť s OPLkou čiže to 



stanovisko by sme radi počuli ako obecné zastupiteľstvo  minulý týždeň, čo sa podpísala tá 

zmluva, stanovisko k tej zmluve tam sa podpísala dosť nevýhodná rámcová zmluva do konca 

roku, čiže preto chceme samostatný bod. 

Samuel Bračo: Nevýhodná, to je dosť silné slovo, že nevýhodná zmluva. 

Ľubomír Kaplán: prejdeme si to, máme pár otázok. 

Samuel Bračo: takže pokiaľ chcete niečo k zmluve a k týmto veciam, tak zavoláme sem 

konateľku, ale určite nie dnes. 

Milan Králik: no ja by som takto ak môžem, lebo poviem svoj názor alebo teda ako som to, 

ako sme to, ako to bolo myslené na poslednom valnom zhromaždení, na poslednom obecnom 

zastupiteľstve.  

Samuel Bračo: áno. 

Milan Králik: tak som myslel, že tie predloženie hospodárskej finančných správ, že tu bude 

pani konateľka aby nám na to mohla odpovedať.  

Samuel Bračo: ale my sme konateľku nevolali. 

Milan Králik: no veď práve, dobre, ja viem že, možno sme zabudli nejaké slovíčko do toho 

dodať  len tá správa čo tam je, ja neviem, môžeme ju začať teraz rozoberať, neni problém. 

Samuel Bračo: áno. 

Milan Králik: len ide o to či dostaneme na to relevantnú odpoveď, pretože tá správa finančná 

s OPL je tam plno otáznikov na ktoré by sme radi vedieť odpoveď.  

Samuel Bračo: tak treba konkretizovať potom, že čo ešte.  

Milan Králik: takže môžeme začať konkrétne k tomuto, lebo to je ako prvý bod. 

Samuel Bračo: tu sú vytiahnuté všetky údaje, ktoré, ktoré ste vlastne chceli a konkrétne 

stanovisko musí dať konateľka potom k jednotlivým  bodom, prečo je to tak a prečo to tak nie 

je. 

Ľubomír Kaplán: ale my sme chceli stanovisko valného a keďže to písali spolu môže nám aj 

starosta. 

Milan Králik: no veď dobre takže, jasné, dobre takže môžeme sa pýtať k tej správe? 

Samuel Bračo: čo vám budem vedieť povedať môžem, čo nebudem vedieť povedať, tak je 

tam nejaká lehota.  

Roman Mikušinec: Nech sa schváli program a potom v bode 4 sa pýtajte, lebo teraz je 

schválenie programu. 

Samuel Bračo: presne tak. 

Ľubomír Kaplán: no my sme tým pádom chceli dať samostatný bod pretože ten samostatný 

bod. 

Samuel Bračo: no veď však treba ho pomenovať, ten samostatný bod že čo. 

Milan Králik: Prejednanie výsledkov, výsledkov  hospodárenia Obecného podniku lesov. 

Samuel Bračo: ale to je vlastne v kontrole plnenia uznesení.  

Milan Králik: tak sa môžeme pýtať v rámci tohto bodu? 

Roman Mikušinec: Samozrejme. 

Milan Králik: dobre. Takže môžeme sa pýtať teraz v rámci toho bodu na výsledky 

hospodárenia OPL. 

Samuel Bračo: keď schválime program a ostatné veci a prebehneme.... 

Roman Mikušinec: prejdeme na 4 a tam sa pýtajte tam je vlastne diskusia k tomu v tej časti. 

Ľubomír Kaplán: mal by to byť samostatný bod, lebo toto je len kontrola plnenia minulých 

uznesení, ktoré neboli naplnené tak ako mali byť nedostali sme stanovisko valného čiže mal 

by to byť samostatný bod. Otázky k aktuálnym problematikám OPL to jest k minuloročným 

výsledkom a k podpisu tej zmluvy z minulého týždňa. 

Roman Mikušinec: Pokiaľ akože to má byť samostatný bod, kľudne, treba predložiť  návrh na 

uznesenie návrh ako bude znieť bod a k tomu ten relevantný materiál, pretože bez toho sa 



rokovať nedá, takže ak chcete starosta vyhlási prestávku, skoncipujte si to, predložte to, 

môžeme to odrokovať.  

Ľubomír Kaplán: tam podanie môže byť aj ústne a záverom toho bodu je záver valného 

zhromaždenia nie nás ako predkladateľov bodu ale valného zhromaždenia čo urobí s tými 

riešeniami, takže to je úplne jednoduché. 

Milan Králik: ja to poviem, ja to poviem normálne ľudsky, mne je  jedno či to bude 

samostatný bod mne je jedno či to bude nejaké uznesenie alebo čokoľvek ja sa v tých 

paragrafoch nebudem hrabať, nemám na to čas. Nám išlo o to na poslednom obecnom 

zastupiteľstve aby sme si rozobrali hospodárenie Obecného podniku lesov pretože už dlhšie 

máme pocit že sa tam nehospodári tak ako by sa malo preto sme si dali vypracovať túto 

správu o hospodárení s tým, že normálne som predpokladal, že tu bude pani konateľka a bude 

nám na to odpovedať. Pretože sú tam veci na ktoré predpokladám, že ako valné v tvojom 

zastúpení nám na to odpovedať nebudeš vedieť. No takže teraz načo budeme riešiť tento bod, 

nehrajme sa tu na nejaké paragrafy, ide o to že obecný podnik lesov je vážna vec a tie veci čo 

sú tam a tie ekonomické ukazovatele, ktoré nám prišli, teraz nám dávajú nejaké indície, že by 

bolo treba sa s tým vážne, naozaj vážne zaoberať a boli sme v tom že keď tá správa tu príde tu 

bude stáť pani konateľka a my sa jej budeme pýtať na to ako to chce ďalej riešiť, takže 

poďme sa ľudsky, normálne ako tak aby sme riešili tento problém obce, lebo to je problém 

obce ako ho bez toho aby sme sa tu naťahovali o nejaké paragrafy o nejaké smernice o nejaké 

či dodržíme nejaký poriadok alebo nedodržíme ako ideme riešiť a prejednať túto správu ktorú 

sme ktorá sa k nám dostala a tie výsledky z môjho pohľadu ako majiteľa firmy ktorý 15 rokov 

nejaké veci skúsenosti má sú podľa mňa nie normálne a zasluhujú si fakt okamžité riešenie. 

Samuel Bračo: Aké? 

Milan Králik: ja neviem, je to na valnom zhromaždení. 

Ľubomír Kaplán: pán starosta, ale sorry to bola druhá úloha na valné zhromaždenie, ty nám 

máš dať stanovisko čo s tým ideš robiť, čiže táto úloha tým pádom nie je splnená my chceme 

od teba počuť splnenú, čo s tým ideš robiť, veď o tom to je nemôžeš povedať. 

Samuel Bračo: ja som v tej správe napríklad, na rozdiel od Vás nenašiel nejaké veci tak,é 

ktoré by boli extrémne alebo ktoré by sa nedali vysvetliť, ja nie som znalec z odboru lesníctva 

ani si to nikdy nebudem tvrdiť ani v odbore ekonomiky aby som vedel tieto veci posúdiť je to 

všetko individuálny pohľad pokiaľ tam nebude stanovisko niekoho kompetentného, taký ktorý 

takéto veci vie posúdiť tak tu je to len momentálne niečo vo sfére úvah, nie je...  

Milan Králik: nie je to vo sfére, ekonomika, ekonomické výsledky a účtovníctvo neni vo sfére 

úvah to je exakt, to sú exaktné výsledky.  

Samuel Bračo: Toto sú výsledky, to máš pravdu, 

Milan Králik: pred tromi mesiacmi to bolo v nejakých úvahách, ktoré sme mi dávali, že sa 

nám to nepáči. Teraz sme si vyžiadali výsledky a tam sú ekonomické výsledky ekonomické 

ukazovateľe ktoré ukazujú o tom, že to nejde správnym smerom.  

Samuel Bračo: Ktoré? 

Milan Králik: napríklad, zvýšenie miezd o 22 percent na OPL to si nedovolí ani narkobarón, 

ktorý rozšíri pestovanie  marihuany dvakrát, 22 percent zvýšenie miezd je likvidačné pre 

akúkoľvek firmu povedzte mi kto robíte vo firmách že si dovolíte behom roka zvýšiť o 22 

percent mzdy a vás to nepoloží. Jeden nech zodvihne ruku. 

Samuel Bračo: zmluvy, ktoré tam boli urobené a ktoré sa teraz naprávali na konci roka a aj 

v priebehu roka tam boli postavené pred 10 rokmi. Ľudia tam zarábali tie úplne, úplne 

smiešne základné veci a nastavilo sa to podľa výkonov.  

Milan Králik: mne je to jedno o 22 percent to neprežije žiadna firma. Žiadna firma samo to ti 

hovorím vážne robím v tejto oblasti x rokov. Ďalší ukazovateľ je to, že pri najvyššej ťažbe 

historicky na slov, na Ponikách, na najvyššej ťažbe akú sme mali nám klesol zisk na jeden 

kubík. Je to normálne? Skrátka keď vyrobíte 100 áut a vyrobíte 1000 áut tak na 1000 áut máte 



nižšie náklady ako na výrobu 100 áut je to logické? Je. Prečo my na kubík, keď sme urobili 

viac kubíkov máme vyššie náklady ako keď sme urobili menej kubíkov. A toto sú otázky na 

ktoré potrebujeme relevantnú odpoveď od pani konateľky. A to ešte pri historicky najlepších 

cenách dreva aké boli na Slovensku. My máme vyššie náklady na ťažbu jedného kubíka, 

povedzte mi prečo. Tam sú ďalšie veci, ktoré by sme potrebovali aby nám niekto odborne 

odpovedal ja hovorím jedno že to je tak ako viete keď je chrípka máte príznaky a tie akože len 

tak, nemusíte si všimnúť, ale dneská už máme horúčku, môžeme ju prechodiť ale raz to príde 

a bude to mať trvalé následky, takže hovorím o tom že tieto výsledky ktoré sme teraz dostali 

z obecného podniku lesov sú tak vážne aby tu stála pani konateľka a nám odpovedala na tie 

otázky pretože sa jedná o majetok tejto obce. Ak je to niekomu jedno, tak prosím ale mne nie, 

lebo tie otázky, 22 percent to je likvidačné totálne. Tie nárasty nafty alebo tie nárasty spotreby 

čo nie sú vysvetlené že prečo na  nakladač, ktorý trištvrte roka stál vykazuje obrovský nárast 

spotreby PHM tak mi vysvetlite ako je to možné a plus nám stúpnu náklady na manipuláciu 

a dovoz tatra stála pol roka má obrovské náklady na opravy a my zároveň máme náklady na 

ňu na dopravu hmoty a všetkého možného však tam je plno ukazovateľov, ktoré nám musí 

pani konateľka vysvetliť. Ešte som neskončil, je tam ďalší ukazovateľ pokiaľ by sme neťažili 

viac dreva ako bol priemer stanovený lebo toho roku sme mali sme vyťažili viac ako bol ten 

priemer keby sme vyťažili ten priemer tak my sme v strate. Takže to znamená, že my sme to 

dosiahli len tým že sme vyťažili viac ako bolo iné roky ale na budúce roky musíme ťažiť 

menej aký výsledok dosiahneme keď budeme ťažiť toho dreva menej takže toto sú veci, ktoré 

tu mala pani konateľka stáť a nám na ne odpovedať a na poslednom obecnom zastupiteľstve 

to bolo hlavný bod kôli čomu sme zvolali toto obecné zastupiteľstvo aby sme riešili tieto 

ukazovateľe už sme to tri mesiace ukazovali na to že to sa nám nepáči, dobre, nezvolili sme 

správnu formu, nerobili sme to tak ako by sme to mali ale sme cítili tie indikácie dneská 

máme relevantné dôkazy že to tak je tá horúčka tu už je a je otázka ako to chceme ďalej riešiť, 

či to chcem prechodiť a bude to mať trvalé následky alebo či to chceme riešiť. Mne je to 

jedno ak to dokáže vysvetliť rozumne ekonomicky dobre, klobúk dole ale bude to zázrak. 

Pavol Ondrejko: ja sa ešte pridám k Milanovi lebo 13 respektíve 14 marca bola podpísaná 

zmluva ktorá je podľa môjho názoru obrovský tunel na tejto spoločnosti so slovenskou 

lesníckou spoločnosťou v hodnote 517 000 € my ideme predávať drevo, poprvé fakturáciu 

určuje kupujúci to som ešte nevidel po druhé podmieňujeme jedno jeden kamión reziva tromi 

ďalšími kamiónmi guľatiny v cenníkovej hodnote osvedčila sa nám dražba, prečo 

nepredávame dražbou prečo dávame všetku našu guľatinu slovenskej lesníckej spoločnosti to 

je ďalším ďalším faktom ktorý ovplyvňuje tú správu ktorú si nám predložil. A pokiaľ si dobre 

pamätám tak na minulom obecnom zastupiteľstve si ty povedal, že konateľka bez tvojho 

podpisu, bez tvojho súhlasu nemôže podpisovať predpokladám, že o tejto zmluve si vedel, že 

ju podpisuje nerozumiem prečo ju podpísala ja by som sa v živote pod takúto zmluvu 

nepodpísal. Ešte pripomeniem, že cena reziva je 149 € kde bežná cena je 160 € 11 € strácame 

na kubík reziva. 

Samuel Bračo: dobre, čiže môžeme už ten program schváliť? 

Ľubomír Kaplán: čiže ak ešte môžem, dajme samostatný bod sú tam aj iné otázky je toho viac 

tých otázok. Dajme stanovisko valného zhromaždenia k aktuálnym otázkam OPL, lebo stále 

očakávame to stanovisko. 

Pavol Ondrejko: tak isto mi v programe chýba, včera mi došli nejaké dokumenty, prepáčte ak 

použijem ten výraz od nejakej ovčiarskej spoločnosti  alebo od niečoho takého nevidím to tu 

v programe tak neviem či sa to tu bude dnes prejednávať.  

Samuel Bračo: dneska som tie materiály dostal. 

Pavol Ondrejko: ja som ich včera dostal. 

Samuel Bračo: Kedy som ich dostal? 

Karol Krupa: dnes. 



Samuel Bračo: to je majetkový bod, majetkový bod sa nedá pripraviť, nedá pripraviť do 

týchto vecí, nie teraz nechajme to tak. 

Karol Krupa: ja som chcel, pondelok, resp. v utorok ešte poslanci nevedeli, že bude 

zastupiteľstvo. 

Ľubomír Kaplán: to my vždy sa dozvieme na poslednú chvíľu. 

Samuel Bračo: hm, plán neexistuje.... 

Pavol Ondrejko: mne je to jedno, ale ak to máme zaradiť tak to zaraďme. 

Samuel Bračo: nemôžeme majetkový bod zaradiť do programu, môže sa to tu oddiskutovať 

v rámci diskusie na konci môže vystúpiť pán Krupa a môže si povedať svoje názory. Dobre 

prejdeme teraz ten program? Dáme samostatný bod, koľkátka?  

Pavol Ondrejko: dajme 5 a posuňme to. 

Samuel Bračo: máme tu ešte Združenie obcí biomasa energia, takže dajme to za dozornú radu 

alebo úplne na koniec lebo budeme sa tu potom...nech prebehnú tie bod,y čo tu sú a na konci 

kľudne môžeme tieto veci...  

Milan Králik: a ja by som bol za nech je to plnohodnotné, to je ťažký bod, prejednajme to, čo 

môžeme.  

Samuel Bračo: čiže dáme to ako bod 10, hej, diskusia bude 11 a záver bude 12, OPL, dáme 

ako bod OPL?  

Ľubomír Kaplán: Stanovisko Valného zhromaždenia k aktuálnym otázkam OPL, tam sú dve 

témy, koncoročné výsledky a nová zmluva z minulého týždňa .... január sme nedostal. 

Samuel Bračo: čo január? 

Ľubomír Kaplán: mali sme dostať aj výsledky za január. 

Samuel Bračo: to neviem. 

Ľubomír Kaplán: je to v zápise. 

Samuel Bračo: ale tu je porovnanie.  

Ľubomír Kaplán: január tu nie je. 

Samuel Bračo: január sa rozposielal DR, Miro? 

Miroslav Magna: neviem, nemám nič. 

Ľubomír Kaplán: DR nefunguje.  

Samuel Bračo: to je pravda, to je pravda práve preto sa to bude dneská meniť, budeme ju 

dopĺňať svojim spôsobom. Dobre, takže toto sa zmenilo... čiže teraz dávam hlasovať o tomto 

zmenenom programe dnešného zastupiteľstva. 

 

Poslanci ObZ v Ponikách boli oboznámení s programom rokovania, ktorý bol upravený 

a doplnený o bod 10. Stanovisko Valného zhromaždenia OPL k aktuálnym otázkam OPL. ObZ  

jednohlasne schválilo program 11. zasadnutia ObZ s navrhovanými zmenami. 

Hlasovanie: 9/0/0/ 

 

K bodu č. 3 

Voľba pracovných komisií a overovateľov zápisnice 

Zápisnica z rokovania ObZ bude vyhotovená zamestnancami Obecného úradu v Ponikách. 

 

Mandátová komisia:  Miroslav Magna - predseda 

Vojtech Petlach - člen 

                                      Vladimír Magna - člen 

    Hlasovanie: 9/0/0/ 

 

Volebná komisia:       Ľubomír Kaplán – predseda 

                           Ing. Andrej Meško  – člen 

                          Bc. Pavol Ondrejko  – člen 



Hlasovanie: 9/0/0/ 

 

Návrhová komisia:      Ing. Milan Králik – predseda 

                                     Mgr. Lenka Piačeková - členka 

                                     Vladimír Magna - člen 

Hlasovanie: 9/0/0/ 

 

Overovatelia zápisnice: Mgr. Lenka Piačeková 

    Ľubomír Kaplán 

Hlasovanie: 9/0/0/ 

 

 

K bodu č. 4 

Kontrola plnenia uznesení 

V rozprave k bodu vystúpili: 

Samuel Bračo: kontrola plnenia uznesení, čiže tu je tá správa. Valné zhromaždenie OPL s.r.o. 

predložilo hospodársky, finančný....hospodársku finančnú správu a to za obdobie 2011 

a január 2012. Termínom konania do 11. Riadneho zasadnutia zastupiteľstva v Ponikách. 

V zmysle platného uznesenia boli tieto relevantné materiály spracované a pripravené na 11. 

Riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva. Toto stanovisko vlastne rozmenené, ktoré ste 

chceli bolo v prílohe. O tom rozdelení alebo o pripomienkach teda bude samostatný bod.  

Milan Králik: áno. 

Ľubomír Kaplán: môžeme reagovať na toto? 

Milan Králik: počkaj, bude samostatný bod. 

Ľubomír Kaplán: ale nie, lebo toto neni splnené. Stanovisko valného sme nedostali, čiže 

nedostali sme január 2012 a nedostali sme stanovisko valného to bol prvý bod a druhý bod 

nebol vôbec splnený. 

Samuel Bračo: stanovisko dám aj ústne, to je jedno.... tu je to všetko vlastne vypísané. Aké 

stanovisko k tomu? Ja som nie odborník ani na nič podobné. 

Ľubomír Kaplán: ale si valné zhromaždenie. 

Samuel Bračo: som valné zhromaždenie, čiže tu to je nejaká hospodárska správa. 

Ľubomír Kaplán: tak si si to mal naštudovať a dať stanovisko ako valné zhromaždenie, veď 

na to čakáme. Je to samostatný bod, čiže tento bod vôbec nebol splnený.  

Samuel Bračo: dám ústne, k tomu poslednému bodu. 

Ľubomír Kaplán: môžeme teraz, či potom po príprave? 

Samuel Bračo: k tomu bodu, kde to bude prerokované samostatne, čo ste si zvolili 

Ľubomír Kaplán: dobre, tým pádom sme nedostali, hej, čiže aby bolo jasné nedostali sme 

stanovisko valného zhromaždenia. 

Samuel Bračo: s týmito výsledkami hospodárenia 2011, to je moje ústne stanovisko, keď to 

chceš teraz počuť, sa s týmto stotožňujem, je to tu presne rozmenené na drobné. Ešte niečo? 

Milan Králik: ako poviem takto, toto neni stanovisko. To je správa, stanovisko by bolo, že 

napíšeš áno súhlasím. Je veľmi dôležité či súhlasíš s tým, čo je napísané tej správe alebo nie. 

Samuel Bračo: samozrejme súhlasím s tým, čo je napísané v tej správe, sú to vybraté veci, 

ktoré sú podložené a to čo vlastne ste chceli.  

Pavol Ondrejko: dobre ja sa teda opýtam.... 

Milan Králik: my sme chceli rozbor, ten sme dostali a tvoje stanovisko k tomu rozboru sme 

nedostali.  

Samuel Bračo: vždycky je tu napísané pod tým, že čo tam vlastne je čo boli zvýšené náklady 

čo bolo, kde bolo ako bolo čiže ešte aké iné stanovisko mám k tomu zaujať? Chceš povedať. 

Milan Králik: toto je rozbor Obecného podniku lesov.  



Samuel Bračo: áno. 

Milan Králik: čiže napísané pod tým súhlasím s tým valné zhromaždenie. 

Samuel Bračo: akože? Súhlasím s tým. 

Pavol Ondrejko: dobre ja sa opýtam priamo k tej správe, hospodársky výsledok nákladová 

časť. Ostatné materiál ostatné nám išlo z roku 2010 na 2011. 

Samuel Bračo: to je ktorá strana. 

Pavol Ondrejko: strany to nemá, takže, je to 4 hospodársky výsledok 4 bod nákladová časť je 

tam položka ostatné, materiál ostatné ktoré nám z roku 2010 vyšlo z 2827 euro na 14 500 euro 

čo je nárast o 515 % hej?  Ďalej sa v tej správe hovorí, že je to prirodzený úbytok materiálu 

v súlade so smernicou prirodzeného úbytku zásob. Nám ubudli zásoby za 15000 euro?  

Samuel Bračo: Dlhodobý hmotný majetok alebo čo to? 

Roman Mikušinec: počkaj, to zle hladáš. 

Pavol Ondrejko: hospodársky výsledok, je to článok 4. 

Roman Mikušinec: hospodársky výsledok, toto je 4.  

Pavol Ondrejko: tabuľka nákladová časť. 

Roman Mikušinec: nákladová časť, spotreba materiálu asi tot myslia, nie..., kancelárske 

potreby, nie, ostané...a má to tu rozmenené?  

Pavol Odrejko: ostatné, materiál ostatné to znamená 2800 euro na 14500 nárast o 515 %  

s tým, že vraj ide o prirodzený úbytok materiálu v súlade so smernicou prirodzeného úbytku 

zásob. 

Roman Mikušinec: toto asi myslí. 

Samuel Bračo: toto 50 a 128? 

Pavol Ondrejko: nie, 2800 euro, 2827 euro a v roku 2011 to bolo 14 577 euro, nárast o 515 % 

respektíve index rastu.  

Roman Mikušinec: Poď nám to ukázať, prosím ťa, nákladová časť.... to sme 

dobre.....ukáž...ostatný materiál.....my sme sa bavili s ekonómkou čo to je ostatný materiál, ..... 

a druhý odspodu..... 

Pavol Ondrejko: mne bolo vysvetlené, že to je prirodzený úbytok zásob.  

Roman Mikušinec: spotreba PHM, ostatné,......ostatné materiál ..... a je to oprava gátra 

a omietačky a zvýšená spotreba materiálu pri oprave nakladača teleman.... prirodzeným 

úbytkom materiálu je v súlade so smernicou prirodzeného úbytku zásob. .... A toto už je čosi 

iné...počkaj....spotreba energie....tu je spotreba energie? Materiál ostatné, píla, réžia.... takže to 

bude podľa mňa toto tu k tomu celé v tabuľke na tom je .... k tomu je možné vyžiadať si 

faktúry a overíme či to sedí.  

Pavol Ondrejko: píše sa tam, že to je prirodzený úbytok materiálu v súvislosti so smernicou 

prirodzeného úbytku zásob. 

Roman Mikušinec: gáter sa predsa opravoval, prečo číta len poslednú vetu? Nech to prečíta 

celé..... 

Pavol Ondrejko: 15000 euro, ktoré prirodzene ubudli? 

Samuel Bračo: Ostatný materiál, ostatné, ostatný materiál. Prirodzený úbytok je v súlade so 

smernicou prirodzeného úbytku zásob zisťovania a vysporiadania strát. Zvýšenú spotrebu 

materiálu v prevádzke HS2 predstavuje oprava gátra a omietačky, ďalej bola zvýšená spotreba 

materiálu pri oprave nakladača teleman.  

Pavol Ondrejko: Ale to je prirodzený úbytok zásob? 

Samuel Bračo: no tak pokiaľ sa niečo pokazí ja neviem, ja nie som odborník že či to je 

prirodzený alebo neprirodzený úbytok. 

Milan Králik: A preto ti hovorím, že by tu mala stáť pani konateľka, ktorá by nám to 

vysvetlila lebo toto čo tu je? 

Samuel Bračo: Vy ste, vy ste žiadali stanovisko valného zhromaždenia, ja som dal pripraviť 

túto správu, ktorú sme rozmenili na drobné keď sme sa stretli si mi dal tieto podklady.  



Milan Králik: áno ale to je  správa a nie stanovisko. 

Samuel Bračo: ale sme sa o tom nerozprávali o tom, že tu má byť konateľka ani v uznesení to 

neni.  

Ľubomír Kaplán: ja som Vám to písal mailom dopredu 

Samuel Bračo: čo mailom dopredu? 

Milan Králik: dobre tak teraz, kto nám dá odpoveď na túto otázku, lebo my chceme odpoveď 

na otázku ako prirodzene ubudlo 15000 euro z obecného podniku lesov. 15000 euro to je  

450 000 slovenských korún.  

Samuel Bračo: Dáme to rozmeniť na drobné ja teraz mám čo, teraz sadnúť do auta ísť na 

OPLku a tam pozerať faktúry? 

Milan Králik: mala by tu stáť pani konateľka aby sme sa  s tým pohli. 

Samuel Bračo: pani konateľka sa ma pýtala, či sem má prísť. Ja som jej povedal, že semká ju 

nebolo volané. V uznesení nebolo povedané, ja neviem čítať myšlienky niekoho, že čo si 

myslí a čo si nemyslí.  

Pavol Ondrejko: tu preberáme OPLku, tak tu mala sedieť. 

Roman Mikušinec: jasne napísané oprava gátra, omietačky a telemanu. 

Milan Králik: ale zásoby a gátor nedávaj Roman dokopy to sú hrušky a jablká. 

Roman Mikušinec: tak si treba vyžiadať predsa účtovné doklady a potom posudzovať, veď sa 

zobuďte trocha. 

Samuel Bračo: Nikto nedáva, nikto nedáva hrušky a jablká, jablká  dokopy.  

Milan Králik: Nie my sme zobudení až moc. 

Pavol Ondrejko: ja som hore od rána. 

Milan Králik: presne aj ja. 

Pavol Ondrejko: a 14 500 € ubudlo ostatné materiály ako ostatné materiály, dobre opravoval 

sa gátor.. 

Ľubomír Kaplán: teraz kolega vytiahol jeden bod, tých bodov je tam veľa, tých bodov je veľa. 

Samuel Bračo: no, rozmeníte ich na drobné, čo ešte chcete rozmeniť .... 

Ľubomír Kaplán: ešte rozprávam, čiže on teraz vytiahol jednu jedinú položku, tých je tam 

veľa povieme si to v ďalšom bode 123, nech neodskakujeme, ale stále si nám nezodpovedal 

úlohu, ktorú si mal z minulého zastupiteľstva kde je tvoje stanovisko. 

Samuel Bračo: stanovisko moje je tu, tu je výsledok hospodáreni,a s ktorým sa ja 

stotožňujem, momentálne. 

Ľubomír Kaplán: teda súhlasíš  so všetkým čiže aj teraz poviem. 

Samuel Bračo: ja som povedal že súhlasím s týmto výsledkom hospodárenia, ktorý tu je 

napísaný, lebo vychádza z reálnych čísel tam nič iné stadiaľ nevytiahneš. 

Pavol Ondrejko: vytiahneme. 

Samuel Bračo: dobre vytiahneš, možno, že keď rozmeníš na drobné nejaké veci ale to 

neurobíš ty, ale musí to urobiť niekto kto sa do toho vyzná. 

Milan Králik: 22, 22 % nárast miest sa nedá zdôvodniť normálnym spôsobom, jednoducho to 

je likvidačné pre každú firmu kto tu je a sedí a povie že nie, tak, tak .... nech zodvihne ruku. 

Samuel Bračo: ja poviem tak, že píla určite nie je ziskový podnik, to všetci vieme všetci 

akože kvázi od začiatku sa tvárime, že, že super, hej ale tá firma bola založená kôli tomu aby 

tam boli zamestnávaní tý ľudia. Lenže tí ľudia, kvázi, keď aj niečo robia tak majú byť za to 

zaplatení.  

Verejnosť ?: to nie je pravda..... dávali nám 2 500 000 lesy nájom tuná poslanci boli za to, že 

tá píla bude viac dávať ako dva a pol milióny keď ju budeme mať my. 

Samuel Bračo: Áno, píla dakedy keď bola zakladaná, tak v tom čase mala význam lenže 

v súčasnosti tie píly sú všade stratové. 

Ľubomír Kaplán: nie sú, ha ha, nie sú. 

Pavol Ondrejko: keď predávame rezivo po 149 a nie po 160 tak áno.  



Milan Králik: A Čerín. 

Samuel Bračo: Čo Čerín? 

Milan Králik: aj ten je stratový? 

Samuel Bračo: to ja neviem. 

Milan Králik: asi hej, ale potom by nefungoval. 

Ľubomír Kaplán: všetky sú stratové, všetky. Iní si kúpia drevo a ešte aj zarobia, my si 

predáme vlastné pod cenu a nezarobíme. Ale to je iná téma však pani konateľka predložila 

koncepciu rozvoja píly, kde písala o rôznych technológiách, ale nič nepreviedla do praxe, ale 

toto necháme tak, ja sa vrátim naspäť, sme pri kontrole plnení uznesení, čiže tvoje uznesenie 

sme nedostali a máme za tvoje uznesenie považovať tvoje terajšie slovné vyjadrenie: súhlasíš 

so správou v plnom rozsahu nejdeš nič s OPLkou robiť. 

Samuel Bračo: akože nejdem nič s OPLkou robiť? Táto správa sa tu dala teraz hovoríte, že 

treba s tým niečo robiť hej, že sú tam nejaké, nejaké veci nejasné. Ja som tiež nie odborník 

a ekonóm na tieto veci, ale ty si odborník ekonóm na tieto veci, jeden, druhý tretí štvrtý aj 

znalec, ktorý to vie presne určiť. 

Ľubomír Kaplán: áno, veď keď ti Cčka stúpne dvakrát aj vláknina, tak to bije do oka. Na to 

nepotrebuješ byť odborník. 

Milan Králik: ale rozumieš, dobre ale ty si povedal súhlasíš s touto správou aj keď nám nevieš 

odpovedať.  

Samuel Bračo: ale toto sú fakty v tej správe. 

Ľubomír Kaplán: my chceme tvoje stanovisko, čo ideš robiť s OPLkou tak znelo. 

Samuel Bračo: ale veď dobre, to sa musíme dohodnúť, čo ideme robiť s OPLkou. 

Ľubomír Kaplán: ty si valné, ty rozhoduješ, my sme mimo! Tu máš úlohu z minulého 

zastupiteľstva, máš dať stanovisko, čo ideš robiť s OPLkou, pýtam sa, kde je to stanovisko, 

nemáme ho.  

Samuel Bračo: tu je stanovisko, výsledok hospodárenia.  

Milan králik: to je len výsledok hospodárenia, to nie je stanovisko, ale Samo teraz, fakt 

pochop toto je normálna správa a ty by si mal k nej zaujať stanovisko, je ta správa dobré, je tá 

správa zlá, nadhodnotená, podhodnotená atď, atď... 

Samuel Bračo: ale ja som nie znalec. 

Ľubomír Kaplán: takto znie celý text úlohy. 

Milan Králik: tak potom nehovor. 

Samuel Bračo: veď ja to tu mám.  

Ľubomír Kaplán: tak je potom nesplnená, no. 

Milan Králik: tak potom nehovor, že s ňou súhlasíš.  

Samuel Bračo: ale ako, toto sú Milan fakty, ktoré sú vytiahnuté z píly aj z OPLky. 

Milan Králik: ale znova ti odpovedám, ty máš k tomu dať stanovisko k tej správe, či s tou 

správou súhlasíš alebo nie. 

Samuel Bračo: súhlasím s tou správou. 

Milan Králik: takže toto je tvoje stanovisko? 

Samuel Bračo: áno. 

Milan Králik: dobre to sme potrebovali počuť.  

Samuel Bračo: ja som nepovedal, že som spokojný, ja som povedal, že súhlasím s touto 

správou.  

Ľubomír Kaplán: čiže tento bod nebol splnený, stanovisko bolo dané až dnes, ale v rámci 

druhého bodu, takže nebolo splnené si myslím. 

Samuel Bračo: to je tvoj osobný názor, ten ti neberiem. 

Ľubomír Kaplán: však si ho odhlasujeme, to nemusíš brať. 

Samuel Bračo: to mi je jasné. Dobre. Všetko, uzatvárame. Takže, k predmetnému bodu 

končím rozpravu a žiadam predsedu návrhovej komisie aby prečítal návrh na uznesenie. 



Milan Králik: návrh na uznesenie obecného zastupiteľstva obce Poniky k bodu programu 

kontrola plnenia uznesení, predkladateľ Samuel Bračo, starosta obce Poniky. Obecné 

zastupiteľstvo obce Poniky berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení prijatých na obecnom 

zastupiteľstve v termíne plnenia do 28. 3. 2012.  

Samuel Bračo: dávam hlasovať o tomto návrhu, hlasujte. Kto je za, kto je proti....zdržal sa 

niekto hlasovania. Konštatujem, že tento návrh nebol schválený.  

 

ObZ nezobralo na vedomie kontrolu plnenia uznesení prijatých na obecnom zastupiteľstve zo 

dňa 28. 3. 2012. 

Hlasovanie: 0 – za, 6 – proti, 3 – zdržali sa 

 

K bodu č. 5 

Záverečný účet obce Poniky za rok 2011 

V rozprave k bodu vystúpili: 

Ľubomír Kaplán: ja mám len jednu smiešnu poznámku ako predseda finančnej komisie ešte 

chvíľu. Začiatok pekne, hej, textová omáčka atď, o číslach nikto nič nevie, keďže  komisia 

nefunguje takže pochybujem že o tom niečo vedia poslanci navyše. 

Samuel Bračo: si predseda, teda, tak by si mohol vedieť. 

Ľubomír Kaplán: veď ja viem prečo nefunguje. Je to pekné, ale druhá časť je veľmi pekná, 

tam začíname úplne históriou od Turkov máme dve strany kadejakých slov a potom ..... takže 

neviem čo je to za správu. 

Samuel Bračo: to je presne predpísaný formát ako by to malo vyzerať.  

Ľubomír Kaplán: aha, pekné.... 

Samuel Bračo: aj ja si myslím že je to pekné. 

Ľubomír Kaplán: pekné, o nič krajšie ako Bočkaiová. 

Samuel Bračo: a čísla, tie sa ti tiež páčili? 

Ľubomír Kaplán: neviem ich posúdiť. 

Samuel Bračo: čiže môžeme povedať jednu vec, že výsledok rozpočtového hospodárenia obce 

za rok 2011 je, že máme prebytok hospodárenia vo výške 124 000 euro, ktoré by sa mohli 

tento rok použiť na nejaké účely na rozvoj obce. Minulý rok tam bolo to, čo nám nechala pani 

starostka bývalá tak tam zostalo nejakých 64 000, zase sa to investovalo prirobila sa prístavba, 

robili sa ostatné vec,i realizovali sa nejaké ďalšie veci ako na píle trebárs na Hute na ulici Na 

píle nejaký prekop sa tam robil, pripravovali sa ďalšie projekty na zberný dvor robila sa 

hasičňa, prebiehala biomasa, čiže myslím si, že tento výsledok je celkom slušný. 

Milan Králik: ako biomasa vlastne s tým nemá nič spoločné, to je samostatné hospodárenie, 

nie? Alebo má? 

Roman Mikušinec: bol tam členský podiel predsa. 

Milan Králik: členský podiel.... je to zarátané. 

Roman Mikušinec: to všetko je tam zarátané, samozrejme. Pokiaľ niekto z vás chce, môže si 

od pani hlavnej kontrolórky samozrejme vyžiadať komplet celú správu .... tam je to takisto na 

účtovné doklady tak isto, ako v prípade tej predchádzajúcej správy, môžete si overiť tie čísla 

samozrejme. 

Samuel Bračo: takže neviem, má ešte niekto niečo k tomu? Všetko? Čiže uzatváram rozpravu 

na tento bod. ... Poprosím predsedu návrhovej komisie aby o prečítanie návrhu na 

uznesenie....mám tu aj stanovisko potom hlavnej kontrolórky 

Milan Králik: návrh na uznesenie obecného zastupiteľstva obce Poniky k bodu programu 

záverečný účet obce Poniky za rok 2011 predkladateľ Samuel Bračo, starosta obce. Obecné 

zastupiteľstvo obce Poniky za A berie na vedomie A1 správu k záverečnému účtu A2 

stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu za B schvaľuje záverečný účet obce za 

rok 2011 celoročné hospodárenie bez výhrad prevod prebytku hospodárenia vo výške 124606 



euro do príjmov rozpočtu obce v roku 2012 za C berie na vedomie výročnú správu obce 

Poniky za rok 2012.  

Samuel Bračo: ďakujem pánovi predsedovi návrhovej komisie, dávam hlasovať o tomto 

návrhu, kto je za? Kto je proti....zdržal sa niekto... konštatujem, že tento návrh bol schválený. 

 

ObZ  

a) zobralo na vedomie správu k záverečnému účtu a stanovisko hlavného kontrolóra 

k záverečnému účtu.  

b) schválilo záverečný účet obce za rok 2011, celoročné hospodárenie bez výhrad a prevod 

prebytku hospodárenia vo výške 124 606 € do príjmov rozpočtu obce v roku 2012. 

c) zobralo na vedomie výročnú správu obce Poniky za rok 2011. 

Hlasovanie: 7 – za, 0 – proti, 2 – zdržali sa  

 

K bodu č. 6 

Zmluva o pôžičke pre ZO Bioenergia Bystricko 

V rozprave k bodu vystúpili: 

Samuel Bračo: Prejdeme k bodu 6, predkladateľom som ja a je to zmluva o pôžičke 

jednorázovej návratnej bezúročnej vo výške 60 000 euro na pokrytie poslednej žiadosti 

o platbu na projekt na obdobie do konca roku 2012. Je tam ako príloha aj dôvodová správa je 

tam aj vzor tej zmluvy o pôžičke, ktorá by teda mala byť dám najprv v tomto prípade slovo 

pánovi Lakomčíkovi ako konateľovi biomasa Bystricko nech teda nám vysvetlí, o čo tam 

vlastne ide.  

Ľubomír Kaplán: my mu musíme odsúhlasiť vystúpenie. 

Samuel Bračo: prosím? 

Ľubomír Kaplán: musíme mu odsúhlasiť vystúpenie. 

Samuel Bračo: a je s tým nejaký problém? 

Ľubomír Kaplán: neni, ale musíš to dať odhlasovať. 

Samuel Bračo: dobre, takže, poprosím Vás, je niekto...  

Ľubomír Kaplán: čas, čas treba....nie, však tak to bolo aj za Oľgy, tak to má byť, nebude 

rozprávať krížom krážom, nechcem ublížiť pánovi Lakomčíkovi, to nie, toto sú procesné veci. 

Samuel Bračo: no dobre, čiže, dávam hlasovať o tom, aby pán Lakomčík mohol vystúpiť 

v čase, koľko pán Lakomčík, 10 minút stačí? 

Peter Lakomčík: ak dovolíte, tak ja by som poveda,l že nemusím vystúpiť, lebo ste dôvodovú 

správu dostali, čítali, ja som tu na to, aby som vysvetlil prípadné otázky. 

Samuel Bračo: dobre, takže. 

Peter Lakomčík: nemusím zdržovať. 

Milan Králik: nie bolo by dobré, keby ste to odprezentovali. 

Ľubomír Kaplán: daj odhlasovať 10 minút. 

Samuel Bračo: čiže dáme odhlasovať 10 minút, hej, kto je za....je niekto proti....zdržal sa 

niekto hlasovania, nech sa páči pán Lakomčík, boli ste odhlasovaný. 

Peter Lakomčík: ďakujem za slovo, vážený pán starosta, vážené obecné zastupiteľstvo, 

vážený občania obce Poniky, dovoľte aby som vám predstavil prečo som tu dnes. Ja som 

v programe dal do zastupiteľstva materiály kde chceme požiadať obec Poniky ako člena 

združenia, ktoré bolo založené za účelom získania prostriedkov na projekt rekonštrukcia 

kotolní na biomasu aby nám ako združeniu, ktorého ste členom požičali na záverečnú platbu 

sumu 60 000 euro. Kvôli čomu to žiadam, je proste tento projekt rozbehnutý tak, že koniec 

projektu je naplánovaný na koniec marca kde musí byť ukončený projekt a do 30 dní od 

ukončenia projektu musí byť záverečná platba urobená tak, že musí byť refundovaná to 

znamená že my musíme mať voľné prostriedky na zaplatenie poslednej faktúry  tá pôjde 

následne na ministerstvo životného prostredia na kontrolu a v prípade že všetko bude 



v poriadku tak sa nám to vráti na účet a v prípade by sme tie peniaze obciam vrátili na účet. 

Chceli sme to robiť spôsobom, že si združenie požičia od banky čiže normálne by si zobralo 

úver. Každá banka ktorá dáva úver tak žiada nejaké záruky my sme nemali čím ručiť len 

svojim majetkom ktorý sme nadobudli v tomto projekte ale o to by sme museli žiadať 

ministerstvo o súhlas. Ten súhlas by sa nám za mesiac nepodarilo vybaviť. Čiže je tu jediná 

možnosť, potom sme chceli aby nám obce ručili za náš úver, ktorý by združenie zobralo. To 

tiež nie je možné podľa zákona o rozpočtových pravidlách obcí. Obec ktorá je členom 

združenia a nemá tam 100 % podiel nemôže ručiť za úver, ktorý si berie združenie, čiže jediná 

možnosť sú konzultovaná s odborníkmi tak isto aj s právnikmi bola požiadať obce o takúto 

pôžičku návratnú to je asi tak všetko k tomu, ak máte nejaké otázky. 

Andrej Meško: jedným slovom jedná sa o spolufinancovanie. 

Samuel Bračo: ešte, ešte jednu vec by som tam chcel povedať celý ten projekt aj tá platba 

musí prejsť dokedy? 

Peter Lakomčík: celý ten, celá ta platba musí prejsť do 30 dní od skončenia čiže do konca 

apríla ak nepríde do 30.4. tak sa stáva tento celý balík, ten, tá platba okolo tých 357 000 

neoprávneným výdavkom a musia potom nastúpiť obce, ktoré to budú svojim spôsobom. 

Samuel Bračo: platiť, čiže proste sa už tie peniaze nevrátia ale budú sa musieť zainvestovať 

do biomasy bystricko ... tak aby sme to všetci chápali. 

Peter Lakomčík: čiže dá sa povedať, ja vám nechcem povedať lebo za taku, takú 

nepríjemnosť že aj že nie je iná možnosť len tomu združeniu požičať aby sa pekne ukončil ten 

projekt ktorý je myslím si že... 

Kochelka: ste to posrali jednoducho, no, tak povedzte otvorene.  

Samuel Bračo: kto to posral? 

Kochelka: prečo ti, boli peniaze na ten projekt, boli? 

Samuel Bračo: aké peniaze? Vy predsa neviete o čom hovoríte! 

Peter Lakomčík: to sa nejedná, či sú peniaze tu sa jedná... 

Kochelka: prečo nepovedal že... 

Vladimír Magna: o spolufinancovanie sa jedná. 

Kochelka: spolufinancovanie, to nie sú peniaze? 

Peter Lakomčík: spolufinancovanie to je tam zahrnuté, neviem či sa rozumieme. Celá, celá, 

celý tento projekt je financovaný z európskych fondov 75 % a 20 % zo štátneho fondu a 5 % 

z obce. Ale posledná platba musí prebehnúť tak, že najprv sa musí zaplatiť a potom nám tie 

peniaze vrátia na účet. Čiže my nemáme na účte peniaze aby sme ju mohli zaplatiť preto 

chceme požiadať obce a všetky obce žiadame ktoré sú členom lebo nemáme iné žiadnu inú 

možnosť, lebo vy ste založili to združenie za týmto účelom tak žiadame obce aby nám s tým o 

pomohli. Lebo iná možnosť nie je. 

Samuel Bračo: takže poviem tak.  

Peter Lakomčík: úver nám nedajú, ručiť obce za úver nám nemôžete, čiže žiadame o tú 

pôžičku. 

Samuel Bračo: každý, každý europrojekt, ktorý ide proste na konci musí ísť posledná splátka 

refundáciou.  

Milan Králik: dobre ale každý projekt, ktorý ide z európskej únie je dopredu stanovené ako to 

financovanie bude prebiehať.  

Samuel Bračo: Áno, veď tu je to tak stanovené. 

Milan Králik: Toto nebolo stanovené v tom projekte. 

Peter Lakomčík: bolo. 

Samuel Bračo: akože nie. 

Ľubomír Kaplán: my sme už dali 5 %?  

Samuel Bračo: dali sme 5 % spolufinancovanie. Prosím? 

Ľubomír Kaplán: prečo chcú od nás ďalšie percentá?  



Samuel Bračo: nikto nechce ďalšie percentá.  

Peter Lakomčík: to je návratné, toto sa nám vráti.  

Ľubomír Kaplán: je to návratné ale veď zase podľa zákona o rozpočtových pravidlách obec 

nemôže dať pôžičku inému subjektu. 

Samuel Bračo: podľa rozpočtových pravidiel to máš pravdu, ale podľa občianskeho 

zákonníka áno a obchodného zákonníka. 

Ľubomír Kaplán: veď takto sa to obchádza.  

Samuel Bračo: áno, obchádza sa to takýmto spôsobom. Neni to... vieš sú dve možnosti .... 

Ľubomír Kaplán: ty chceš aby sme porušovali zákon. 

Samuel Bračo: nie, sú dve možnosti buď sa to schváli a tie peniaze by sa mali vrátiť naspäť na 

účet. 

Ľubomír Kaplán: by sa mali, prečo nepovieš.  

Samuel Bračo: tak sa vrátia na účet. 

Ľubomír Kaplán: by sa mali to znamená, že sa nevrátia. 

Samuel Bračo: čo je dneská na 100 %? 

Ľubomír Kaplán: no veď, tak sa správame aj my. 

Milan Králik: ja sa vrátim do histórie. 

Samuel Bračo: alebo to neschválime, nepožičiame im, stane sa to neoprávneným a budeme to 

musieť zaplatiť. 

Ľubomír Kaplán: a iné riešenia ťa nenapadli? 

Samuel Bračo: aké? 

Ľubomír Kaplán: z nejakých iných finančných zdrojov. 

Samuel Bračo: z akých finančných zdrojov? 

Ľubomír Kaplán: zhotoviteľ, tí čo sa nabalili, nech požičajú, Stavimex. 

Milan Králik: ja poviem iba tak...  

Samuel Bračo: ja som ten projekt neschválil, ty si bol v predchádzajúcich zastupiteľstvách  

Ľubomír Kaplán: Celý ho menežuješ od začiatku ty. 

Samuel Bračo: ja ho nemenežujem, čo ho menežujem? 

Ľubomir Kaplán: nazvite ho splátkami na ďalšiu prevádzku alebo hocičím, prečo to nazývate 

pôžičkou. 

Samuel Bračo: lebo je to pôžička. 

Ľubomír Kaplán: urob z toho zálohu na ďalšiu prevádzku. 

Samuel Bračo: lebo je to pôžička. 

Peter Lakomčík: pôžička. 

Milan Králik: ale pôžička nemôže byť bezúročná, nie je to zákonné, chápete. 

Ľubomír Kaplán: obec nemôže požičať peniaze.  

Peter Lakomčík: môže byť bezúročná. 

Milan Králik: jednoducho nemôže byť, veď je zákon nemôže byť bezúročná pôžička. 

Ľubomír Kaplán: starost,a ty sa brániš, že nám nechceš podpísať to, čo sa ti nepáči, naše 

rozhodnutia, od nás chceš, aby sme prijali protizákonné rozhodnutie? 

Samuel Bračo: toto rozhodnutie je v súlade so zákonom. 

Ľubomír Kaplán: nie je, obchádza zákon. 

Samuel Bračo: to je tvoj názor, je to odkonzultované.  

Ľubomír Kaplán: mám tu stanovisko hlavnej kontrolórky Hýblovej. 

Samuel Bračo: tak ho prečítaj celé od A po Z. 

Ľubomír Kaplán: však to je toto isté. 

Samuel Bračo: no veď ale prečítaj ho od A po Z, lebo ja viem, že máš to stanovisko. 

Ľubomír Kaplán: tak keď vieš... 

Samuel Bračo: no tak mi to prečítaj od A po Z. 

Ľubomír Kaplán: keď vieš, čo sa čuduješ. 



Samuel Bračo: ja sa nečudujem, lebo ty si ho prispôsobuješ. 

Ľubomír Kaplán: nie, to presne jej plný text, ja si nemám .... ako bývalý predseda finančnej 

komisie.... 

Samuel Bračo: ja som sa s ňou dneská rozprával, jediný spôsob, ktorý to je a je to 

odkonzultované aj s ňou je tento spôsob.  

Ľubomír Kaplán: nie. 

Samuel Bračo: áno. 

Ľubomír Kaplán: iný spôsob, zaplaťme dopredu na prevádzku, tak môžeme dať peniaze 

korektne von.  

Samuel Bračo: ale ako ich dostaneme naspäť? Ja ich chcem naspäť. 

Ľubomír Kaplán: predplatíme prevádzku, len tam je zas otázka či prevádzka vydrží, ale to je 

iná téma. 

Milan Králik: ja poviem tak, ak, ak môžem k tomuto biomasovému, lebo sme sa tomu 

venovali plno a k tomu si aj vstanem fakt. Ako jediná obec keď sme zistili čo to je za projekt 

tak sme chceli z toho vystúpiť ostatní starostovia nám to neumožnili  pretože ten projekt je 

z hľadiska prevádzky neudržateľný minimálne ďalší traja odborníci, pred týždňom docent 

neviem aký prišiel k nám náhodou a sa vyjadril to je projekt neudržateľný ten nás bude stáť 

také peniaze až to nás bude bolieť. Neudržateľný, hovorím teraz, my sme chceli ako jediná 

obec vystúpiť ostatní starostovia to zablokovali a nechceli aby sme s tadiaľ vystúpili. Každý 

jeden stroj každá jedna technológia každý jeden kotol, každý jedno zariadenie, dvakrát tak 

drahé ako ho kúpite normálne, dvakrát tak drahé. ... my sme to chceli vtedy zhodiť že podáme 

trestné oznámenie, potom sme si to rozmysleli, mali sme to spraviť. Nás to kúrenie bude stáť 

také prachy až nás to bude bolieť. A teraz máme požičiavať znova nejakému občianskemu, 

nejakému združeniu ďalších 60000 korún, 60000 euro. Táto obec.  

Peter Lakomčík: no nemáte inú možnosť. 

Milan Králik: áno, presne tak, toto že nemáme inú možnosť, bývalé vedenie obce nás do tohto 

naviedlo a my sme mali, .... mrzí ma ... že som nepodal trestné oznámenie na celú biomasu, 

teraz ma to fakt mrzí, mal som na vás podať oznámenie, pretože toto je úplne sprosté 

vydieranie, že teda teraz od nás chcete ďalších 60 000 na nejaký projekt, ktorý je 

neudržateľný. Mám stanovisko, mám vyjadrenia obecného podniku Ľubietová, tak isto majú 

obrovské problémy, všade s tým majú problémy. Jednoducho malé kotle nemajú šancu 

fungovať na štiepku a to vy dobre viete a všetci to vedia. ... Len viete v čom je problém, že 

peniaze a provízie už boli rozdané a my to teraz budeme platiť a ťahať celý tento chorý 

a nezmyselný projekt. Ja to hovorím len preto aby všetci tu vedeli ako to bolo ale, ale chvála 

bohu jediná obec, aj so starostom sme boli tí, čo chceli z toho vystúpiť a ostatní starostovia 

nám to neumožnili. Teraz vám hovorím choďte za ostatnými starostami, ktorí to spískali 

a ktorí nám nedovolili zrušiť nám toto združenie nech sa poskladajú aj za nás. To by bolo 

korektné od nich.  

Peter Lakomčík: pokiaľ viem tak ste nemohli vystúpiť kvôli tomu, že už bol podpísaný 

projekt.  

Ľubomír Kaplán: nie, nie preto. 

Milan Králik: nie preto. 

Peter Lakomčík: už bol podpísaný projekt a každé vystúpenie z toho projektu by znamenalo, 

že potom by ste už museli znášať... 

Ľubomír Kaplán: nie, projekt by padol. 

Milan Králik: projekt by padol a tie provízie by nemal kto vyplatiť. 

Peter Lakomčík: ja som tam nebol, ja som tam nie dlho. 

Milan Králik: čiže korektné by bolo aby ostatní starostovia z tých obcí to zatiahli za Poniky, 

lebo Poniky boli jediné, ktoré proti tomu boli a chceli z toho vystúpiť aj ísť preč. 



Peter Lakomčík: nedovolím si tvrdiť, či to bude nerentabilné alebo nebude to udržateľné, 

pretože zatiaľ sa kúri, kúri sa dobre a je to udržateľné.  

Kochelka: a koľko obcí Vám dalo pôžičku už? 

Samuel Bračo: tam sú jednotlivé podiely obcí.  

Peter Lakomčík: tri obce schválili pôžičku. 

Pavol Ondrejko: .....sa opýtam, vy ste povedali, ak to bude v poriadku, tak nám peniaze vrátite 

a čo ak projekt nebude v poriadku, ministerstvo rozhodne. 

Peter Lakomčík: projekt je v poriadku, projekt ako jediný... 

Pavol Ondrejko: nejaký zádrhel asi ešte... 

Peter Lakomčík: keď bude všetko v poriadku, tak nám to vyplatia. 

Pavol Ondrejko: a keď nebude v poriadku? 

Peter Lakomčík: v poriadku je to keď to všetko odkontrolujú ak napríklad kontrola prebieha 

tak, že kontrolujú položky ak nejaká položka tam nie, tak ju tak ju vyčiarknu, čiže tam... 

Vladimír Magna: tak to nebude v poriadku teda? 

Peter Lakomčík: tak to neznamená, teda že to zastavia.  

Ľubomír Kaplán: už to tu bolo vyslovené z dvoch úst aj starosta povedal mali by nám to 

vrátiť, takže je to... 

Samuel Bračo: vždycky, vždycky je to o tom, nič nie je na 100% kým nemáš peniaze na účte. 

Čierny Balog, podiel 1250 00 euro, Hiadeľ 12 000 euro, Kordíky 26 000 euro, Králiky 22 000 

euro, Ľubietová 65 000 euro, Poniky 60 000 euro, Riečka22 000 a Tajov 25 000. Toľko sú 

podiely jednotlivých obcí,  ktoré treba dať momentálne dokopy, aby sa to mohlo vyplatiť, aby 

sa peniaze potom mohli vrátiť naspäť. 

Andrej Meško: ja sa ešte spýtam, vy odkedy o tom viete, že máme takto uhradiť tie peniaze 

a prečo ste nepožiadali ministerstvo o tú výnimku s dostatočným predstihom, však ako ja som 

tu poslancom rok aj tri mesiace, sa o tom rozpráva a vy prídete s tým, že nie je čas na to, aby 

ste proste požiadali, že máte len mesiac na to, však museli ste o tom vedieť že to takto je. 

Peter Lakomčík: nemôže sa niečo vybavovať, nejaká zmena kým neprebehnú tie platby, ktoré 

už boli ukončené.  

Ľubomír Kaplán: ale z hľadiska cash flow. 

Andrej Meško: vy ste chceli, vy ste chceli súhlas, hovoríte, že ministerstvo vám ho za mesiac 

nedá, tak prečo ste ho nezačali vybavovať pred rokom ako to je viete... to sú také veci...teraz 

ja nemám, tak to daj mi ty, no povedzte mi prečo ste ten súhlas nežiadali pred rokom. 

Peter Lakomčík: pred rokom som tu ešte nebol. 

Ľubomír Kaplán: pán Lakomčík, nie, pán Lakomčík je v tom nevinne, ale zodpovedne. 

Samuel Bračo: ja poviem ešte inú vec, kolaudácia a všetok ten majetok, ktorý je tak  prebehol 

v rámci nejakého decembra januára, kým sa to všetko skolaudovalo, dalo sa to na listy 

vlastníctva, takže zatiaľ nebolo čím ručiť nejako extrémne, hej. 

Andrej Meško: ale nie ručiť Samo. 

Samuel Bračo: keď oni chcú pôžičku a deklarovalo sa to na tých stretnutiach tým, že mala byť 

pôžička s Dexia banky lenže Dexia banka chce ručenie a potom sa začalo zisťovať svojim 

spôsobom, že akým spôsobom sa dá ručiť, čiže cez hlavnú kontrolórku sa zistilo že sa nedá, 

nedá ručiť obecným majetkom, rozpočtové pravidlá nám to nedovoľujú jediný takýto spôsob, 

ktorý realizujú aj ostatné obce je táto pôžička. 

Ľubomír Kaplán: čiže vieš, že je to protizákonné a dávaš nám to. 

Samuel Bračo: nie je to protizákonné, je to v súlade so zákonom, ale neštandardné.  

Ľubomír Kaplán: hm, to je múdre vysvetlenie, neštandardne klameme samosprávne zákony, 

paráda. 

Samuel Bračo: určite to nie je štandardné, lebo sa istým spôsobom obchádza zákon 

o rozpočtových pravidlách, úroky by som nevyžadoval, pretože v prípade, že sa pôžička vráti 

budem doporučovať ju vlastne v rozpočte vynulovať, problém nastane ak sa to nevráti za čo 



moje dlhoročné skúsenosti v tejto oblasti sa to stalo vždy. Tam sa to potom bude musieť 

prekvalifikovať za členské riešila som túto problematiku aj s Čiernym Balogom budúci 

týždeň sa kľudne zastavte a dajte mi predtým vedieť. Čiže ešte aby som prečítal začiatok, 

zákon o rozpočtových pravidlách upravuje možnosti poskytnutia návratnej finančnej 

výpomoci po slovensky pôžičky len organizáciám ktorých je zakladateľom, zakladateľ je 100 

% čo tento prípad nie je. Keďže to nie je možné využívajú sa iné legislatívne možnosti ako 

teda tie peniaze poskytnúť v tomto prípade pôžička podľa občianskeho zákonníka a potom 

nasleduje to čo som už čítal, určite to nie je štandardné...... Ale sú teda dve možnosti, buď sa 

to neschváli a potom bude problém s tým, že to budeme musieť zaplatiť. 

Ľubomír Kaplán: veď sú tu 4 možnosti prečo len 2, prečo nás tlačíš do rozhodnutia. 

Samuel Bračo: ja vás netlačím do rozhodnutia. 

Ľubomír Kaplán: tak prečo si napísal v tej našej mailovej komunikácii, že keď to neschválime 

tak to aj tak zaplatíme. To nie je pravda. Tak nájdite iný finančný model, tak nech požičia 

redox, stavimex alebo zaplať me to formou predavkou na združenie na prevádzku. Nemôžeme 

to zaplatiť formou predavkou na pudúcu činnosť združenia na štiepku? Môžeme, kľudne, 

predplaťme si 12 mesiacov a máš peniaze von, preo nás tlačíš do nezákonnej pôžičky. 

Samuel Bračo: ja hovorím, že tá pôžička nie je nezákonná je neštandardná. 

Ľubomír Kaplán: ale pôžička je nepriechodná cesta tú ti neschválime, nájdi rozumnú cestu. 

Veď ťa k nej navádzam, furt vidíš len dve, dve riešenia. 

Milan Králik: presne, ja som za to aby sa to predplatilo. 

Samuel Bračo: ako vloženie do združenia? 

Ľubomír Kaplán: nie, nie ako vklad, tak môže to byť na budúcu prevádzku a tak tu máme ešte 

jednu otázku, spýtam sa my ako obec už platíme zálohovo.  

Samuel Bračo: áno. 

Ľubomír Kaplán: koľko platíme mesačne. 

Samuel Bračo: zálohovo platíme od januára po... 

Peter Lakomčík: spolu 2000 €. 

Samuel Bračo: 2000 €. 

Ľubomír Kaplán: 2000 mesačne platíme, kto to odsúhlasil, ktoré zastupiteľstvo? 

Samuel Bračo: tam je to v zmysle zmluvy o budúcej zmluve. 

Ľubomír Kaplán: a odsúhlasilo to toto zastupiteľstvo? 

Samuel Bračo: to predtým, áno, tak ja neviem, ty nevieš o veľa veciach, čo boli predtým 

v zastupiteľstve. 

Ľubomír Kaplán: my sme odsúhlasili nákup štiepky, ale neviem o tom, že už sa platí paušálne 

na prevádzku združenia, pretože zmluva o prevádzke ešte podľa mňa neexistuje.... ja som ju 

ešte nevidel. 

Roman Mikušinec: v predchádzajúcom volebnom období sa toto schvaľovalo 

v zastupiteľstve. 

Peter Lakomčík: to je o nákupe tepla. 

Ľubomír Kaplán: no to je jedna zmluva, ale tá sa mala ešte naviazať, lebo my sme mali len 

zmluvu o budúcej zmluve, že sa raz dohodneme, my sme sa dohodli, že sa raz dohodneme, 

a čo keď sa nedohodneme, čo keď bude združenie drahé. Veď toto sú právne nedotiahnuté 

veci ja som si pán Lakomčík celú tú problematiku naštudoval po našej starostke celú takúto 

kopu čiže presne viem o čo ide. Takže takéto hry týmto smerom.... nájdime iné riešenie ja 

som mal druhé riešenie zaplaťme preddavky a dostanete tie peniaz, ale nebudeme 

odsúhlasovať nezákonnú pôžičku.  

Peter Lakomčík: no ak to je riešenie, že budete mať dopredu peniaze uložené na prevádzku.  

Ľubomír Kaplán: a je to bezproblémové riešenie, je to čisté, je to zákonné, hoci pán prednosta 

má iné výhrady.  

Peter Lakomčík: 60 000 euro to znamená že .... máte vyriešené teplo na niekoľko rokov. 



Vladimír Magna: beriete tak?  

Ľubomír Kaplán: samozrejme, že si tam dáme dáke klauzulky ktoré nás budú chrániť, hej,  

čiže ono to bude mať nejaký charakter ale ten dokument dnes nie je pripravený. Spýtam sa 

ešte k tej pôžičke, prečo je to do konca roka keď píšete, že to potrebujeme na tri mesiace. 

Prečo ste to nedali len do septembra, prečo je to do konca roka.  

Lenka Piačeková: v predmete zmluvy bod 3. 

Peter Lakomčík: im to dlho trvá tá kontrola.  

Ľubomír Kaplán: to vieme, aj bude. 

Peter Lakomčík: čiže nešlo tam napísať tri mesiace. 

Ľubomír Kaplán: ono sa môže kľudne stať, že to nepreplatia aj to hrozí hej, čiže my sa 

musíme chrániť.  

Peter Lakomčík: nemyslím si, že by to  nepreplatili, nemyslím si, že by to nepreplatili.  

Ľubomír Kaplán: za mňa aj tak najkorektnejšie riešenie by bolo aby si tý čo sa nabalili, 

Stavimex a Redox požičali združeniu a potom si to zobrali naspäť.  

Peter Lakomčík: na to nemáme žiadne ani dôkazy ani právo ani... 

Andrej Meško: a žiadať od ľudí 60 000 euro na to máte? 

Peter Lakomčík: Prosím? 

Andrej Meško: žiadať od ľudí 60 000 euro na to máte právo?  

Peter Lakomčík: my máme právo.... 

Milan Králik: vy máte také isté právo ako ...... oni predávali techniku dvakrát tak drahú ako je 

normálna cena. 

Peter Lakomčík: ja som vás neprišiel, akože.... 

Andrej Meško: priložiť nôž na krk. 

Pavol Ondrejko: povedali ste, že nemáme inú šancu. 

Ľubomír Kaplán: aj so starostom vravíte to isté, sú dve možnosti žiadna iná, ja som Vám 

navrhol ďalšie dve, tieto vaše dve sú neprijateľné. Spýtam sa ešte jednu vec ak môžem vy ste 

tam teraz konateľom, kto je v revíznej komisii združenia biomasa?  

Peter Lakomčík: v revíznej komisii je pán Mikušinec,... 

Ľubomír Kaplán: to som chcel počuť, ďalej. 

Peter Lakomčík: pani Sigetiová a pán Gurunc. 

Ľubomír Kaplán: no to som chcel počuť, čiže to je ďalšia informácia, lebo ja som bol člen 

komisie revíznej odvolal ma, neviem kto a je tam Mikušinec, ja som tušil, že to tak je, som 

rád, že to počujem, takže, nech si pán Mikušinec skontroluje biomasu ako funguje, lebo my čo 

sme boli členovia tej komisie biomasovej za Poniky - Králik, Králik, Kaplán my sme odišli 

presne kvôli týmto špinavým ťahom. 

Samuel Bračo: neviem čo tam je špinavé? 

Ľubomír Kaplán: to je špinavý projekt celý. 

Samuel Bračo: ale schválil si ho ešte ty v zastupiteľstve predchádzajúcom, áno, ..... tak ja 

určite nie... ja som to tu dostal zdedené.  

Ľubomír Kaplán: ale, ale túto prácu si mal robiť s nami, spoločne, nie sám, tak ako ste si to 

naimplementovali, tak si to znášajte. Biomasová komisia nefungovala. 

Samuel Bračo: akože ... no však, ako nefunguje ani finančná komisia.  

Ľubomír Kaplán: áno, veď vieme prečo. 

Samuel Bračo: však jasné, vieme prečo. 

Milan Králik: no dobre, vráťme sa k tomuto, tých 60 000, ja ako nie som za tú pôžičku, ja ju... 

nie proti... potom, keď sa to nevráti potom mi to bude niekto obíjať o hlavu, že sme schválili 

niečo. My sme od začiatku boli proti projektu, korektné by bolo, aby tí páni starostovia, ktorí 

nedovolil,i aby sa ten projekt zrušil to zatiahli za Poniky, to by som považoval za maximálne 

korektné. Boli sme tam, desať jednaní bolo s nimi nás presviedčali aký je to bohovsky 

výhodný projekt jediní z Poník sme to mali argumentov, kalkukácií všetkého, že to je podvod. 



A teraz máme sa, máme prispieť 60000 euro na to aby ten podvod ďalej fungoval? Keď si to 

spískali, nech si platia za nás. Oni proví..., nechcem povedať nič.  

Ľubomír Kaplán: čiže ešte sa spýtam, poslanci, vy viete že platíme 2 000 mesačne od januára 

na biomasu, viete o tom? Starosta schvaľuje bez podpisu 200 000 korún, si to schválili nikto 

o tom nevie. 

Roman Mikušinec: v predchádzajúcom zastupiteľstve si to schválil. 

Ľubomír Kaplán: no to určite. 

Samuel Bračo: určite že hej.  

Roman Mikušinec: v predchádzajúcom volebnom období si schvaľoval prevádzkové náklady 

uznesením aj toto. 

Samuel Bračo: no tak si to pozri. 

Ľubomír Kaplán: ja si to pozriem. 

Samuel Bračo: no tak si to pozri. Som rád, že si to pozrieš, lebo to je len tvrdenie zasa tvoje.  

Milan Králik: poďme naspäť k tým 60 000 euro, takže, buď sa nájde nejaké iné riešenie ale 

bezúročnú pôžičku .... 

Roman Mikušinec: veď si navrhnite, však ste poslanci, navrhnite si text uznesenia preboha.  

Milan Králik: prečo máme my navrhovať? 

Roman Mikušinec: lebo vy si navrhujete. 

Milan Králik: my len schvaľujeme alebo neschvaľujeme. 

Roman Mikušinec: keď to chcete na prevádzku, spravte si to na prevádzku, odhlasujte si to, 

veď tu vám nikto nič nezakazuje.  

Ľubomír Kaplán: neschvaľujem pôžičku. 

Samuel Bračo: viete že pokiaľ sa táto vec nedorieši tak o tých 60000 prídeme. 

Vladimír Magna: no aj tak, lebo je to tak nastavené. 

Samuel Bračo: to neni tak nastavené, neviem prečo to máš tak zafixované.  

Milan Králik: ale toto je to to je jednoznačne nôž na krk, že buď to podpíšete alebo to 

Samuel Bračo: nie je to nôž na krk, ale nájdite nejaké iné riešenie aké iné riešenie tam je. 

Konzultovali sme to z hlavnou kontrolórkou áno ona mi hovorila aj na vklad, ale ak to dáme 

na vklad tak tým pádom sa nám to nevráti tohto roku naspäť.  

Andrej Meško: ale veď si povedal, že sa nám to nevráti tak či tak. 

Samuel Bračo: to som ja nepovedal, že sa nám to nevráti.  

Andrej Meško: pred 10 minútami, že máš také skúsenosti, že sa to nevráti že to tak dopadne 

Samuel Bračo: to som čítal stanovisko hlavnej kontrolórky. 

Andrej Meško: dajme to, dajme to ako... 

Ľubomír Kaplán: že vraj si strašne krepý, si nepočul z rohu, že si strašne krepý. 

Silvia Drahošová: bože ty už všetko počuješ. 

Ľubomír Kaplán: minule si povedala, že mi drbneš stoličkou, takže teraz, že Andrej je krepý 

takže, ja som na teba vnímavý. 

Silvia Drahošová: veď ty hej, ty si na všetko vnímavý. 

Milan Králik: no dobre 60 000 ako pôžička neprichádza do úvahy ja ju neodsúhlasím osobne 

ja nie. 

Samuel Bračo: dobre, takže zmení sa... 

Milan Králik: takže buď to nájdete inú formu kde máme záruky, že sa to tejto obci vráti 

pretože sme boli jediní proti tomuto projektu buď sa poskladajú ostatní starostovia, ktorí 

dvíhali za to ruku, vedeli prečo, lebo my toľko sme dali argumentov, že to je chorý projekt, že 

to až bolí a som na to hrdý a rád alebo teda to budú také záruky za túto obec že o tých 60000 

euro neprídeme, ale týmto spôsobom o ne môžeme prísť.  

Samuel Bračo: tak to dáme ako vklad do združenia? Na kúrenie? 

Ľubomír Kaplán: nie, nie, to dajme neschvaľuje a navrhujeme zvyšný bod členom združenia 

nech sa zložia za nás. 



Milan Králik: tak, alebo nech nájdu spôsob tak aby sme ako obec o tie peniaze neprišli. Ja sa 

nezahlasujem za to, že budem riskovať že podľa kontrolórky sa to nevracia a ja teraz 

zahlasujem že 60 000 sa ide požičať nejakému, nejakému združeniu. ktoré nemá nič okrem 

stoličky, telefónu a jedného auta.  

Peter Lakomčík: ani auta. 

Milan Králik: ani auta, ani to nie, ktoré nám nemôže ručiť ničím veď tak to je nenormálne. 

Samuel Bračo: My sme členovia, my sme členovia toho združenia ktorí ho založili. 

Milan Králik: Samo chceli sme ísť z neho preč. 

Samuel Bračo: ale nešli sme z neho preč, stále sme členovia.  

Milan Králik: lebo nás nepustili. 

Samuel Bračo: to je v pohode ale teraz. 

Milan Králik: tak nech sa teraz skladajú, doparoma.  

Peter Lakomčík: teraz neviem, či v tomto štádiu spochybňovať tento projekt je korektné 

z vašej strany.  

Milan Králik: my sme ho spochybňovali od začiatku. 

Peter Lakomčík: nekúri sa v škôlke, nekúri sa v škole, nekúri sa tuná na obecnom úrade teraz 

chcete aby ten projekt kvôli vášmu truc podniku a príde niekto kto vám to všetko zoberie 

alebo odmontuje? 

Milan Králik: vy mi hovoríte to, že kúpim si auto a oni mi povedia, že priemerná spotreba je 6 

litrov a ja budem mať 15 litrov a oni mi povedia, čo chcete vy nechodí to auto, nevozíte sa. 

Peter Lakomčík: ale rozprávame sa asi o niečom inom. 

Milan Králik: nie o tom istom o tom istom presne ak nie tak neviete vy o čom hovoríte  

Peter Lakomčík: ja hovorím o tom čo viem, že je projekt, ktorý je rozbehnutý a má sa ukončiť  

sme jeden z mála projektov ktorý je dobre nastavený a ktorý sa financuje bez problémov bolo 

dvakrát robené, kontrola verejného obstarávania a nič na našom projekte nenašli ostatné 

projekty stoja kôli tomu že tam tie verejné obstarávania neboli také ako by mli byť. 

Milan Králik: a viete prečo nič nenašli? Lebo tí čo kontrolovali zobrali tých 50 % čo bol 

navýšený ten projekt.  

Peetr Lakomčík: to ak viete, podajte trestné oznámenie.  

Ľubomír Kaplán: na Slovensku na čo? 

Peter Lakomčík: a akože teraz to mám brať tak, že ja som do toho zapletený? 

Milan Králik: nie, to ja nehovorím 

Peter Lakomčík: ja som tuná prvý krát, medzi vami, ale s takýmto niečím som sa nestretol , že 

bez toho aby ste poznali detaily projektu viete takto argumentovať z ruky a takýto múdry ste 

okolo tohto projektu. 

Milan Králik: pán Lakomčík, my sme ten projekt preštudovali od A po Z a boli sme prví, ktorí 

poukazovali na všetky... 

Peter Lakomčík: a prečo ste nevystúpili? 

Milan Králik: vystúpili sme. 

Peter Lakomčík: akože ste vystúpili, jediná obec vystúpila Hrochoť.  

Milan Králik: my sme už vtedy keď sme my argumentovali sme vystúpiť nemohli. 

Peter Lakomčík: no tak potom nehovorte, že ste chceli. 

Milan Králik: chceli sme.  

Peter Lakomčík: ale ste nemohli, ale to nie je ani starostova vec ani bývalej starostky ani moja 

ani bývalých konateľov. Veď preboha uznajte jedno sme robili všetko preto, aby tento projekt 

bol dokončený tak ako bol, choďte sa spýtať rodičov, žiakov, ktorí chodia do základnej školy 

a do materskej školy aký je teraz komfort kúrenia a ak už teraz chcete sa hádať o tom tak tak 

ste si mali pofotiť aký ste mali štandard kúrenia predtým. Ja som prišiel do toho, keď sa 

búrala tá kotolňa veď to bolo schopné na okamžité zavretie z hygienických dôvodov aj 

z bezpečnostných. 



Ľubomír Kaplán: požiarnych. 

Peter Lakomčík: teraz ja neviem akých požiarnych. 

Ľubomír Kaplán: ale my pán Lakomčík poznáme my sme chodili piati na to združenie, sorry, 

ja dopoviem, z tých ostatných obcí chodili len starostovia a nikto, tie obce nejavili záujem, 

preto sa nečudujte že v iných obciach nereagujú, my sme tam chodili 5.  

Peter Lakomčík: ale už spochybňujete prevádzku, a tá prevádzka bola teraz prvú sezónu a už.. 

Ľubomír Kaplán: na prevádzku tu nebola námietk.a 

Peter Lakomčík: ja neviem či predtým ste na Ponikách kúrili zadarmo že či nikdy nestálo nič 

ani kúrenie predtým ani uhlie, ani drevo ani kuriči 

Ľubomír Kaplán: pane toto vieme my, koľko nás stálo kúrenie 800 – 900 tisíc korún ročne, 

teraz to bude stáť viac, vieme že to bude stáť viac.  

Občan: nehádajte sa, tak poriešte tak ako treba peniaze, teraz si protirečíte všetci. 

Milan Králik: neprotirečíme si ako máme dať peniaze, ktoré sa nevrátia do rozpočtu  

Peter Lakomčík: ak pôžička neprichádza do úvahy, tak chcete si predplatiť na ďalšie roky, 

lebo tie vaše argumenty pán Králik sú nerelevantné, ako vy môžete zaväzovať ostatné obce 

aby za Vás zaplatili.  

Občan: veď tak Kaplán navrhoval niečo, tú pôžičku tú dajte, nehádajte sa.  

Ľubomír Kaplán: vklad do združenie, veď problém je pritom, keď sa robia európske projekty 

tak časová os o tom sa vedelo už dávno a riešime to teraz s nožom na krku že rýchlo dajte  

Peter Lakomčík: veď sme nemali čím ručiť. Jedine čo je jedine majetok združenia sú sklady, 

ktoré boli postavené za tento projekt na obecných pozemkoch a tie sklady boli skolaudované 

začiatkom januára. Čiže nedalo sa vybavovať skôr niečo keď sme nemali a zavkladované 

a skolaudované ale ešte bolo treba určiť súpisné číslo a zavkladovať do katastra až potom 

môžete argumentovať že je to vaše vlastníctvo, keď to budete mať na liste vlastníctv.a  

Samuel Bračo: a potom ešte treba vlastne požiadať ministerstvo. aby dalo súhlas 

a ministerstvo pokiaľ viem súhlas nedáva takéto. 

Peter Lakomčík: ministerstvo nemohlo dať súhlas na nieč,o čo sme ešte nemali na liste 

vlastníctva.  

Občan: tak akô riešenia spravíte, poslanci. 

Andrej Meško: ísť po ľudoch a vypýtať si od každého dve tisícky a nech im potom vráti 

združenie, či im ľudia požičajú, ja nevidím iné riešenie. 

Ľubomír Kaplán: no my ako poslanci to nemôžeme prenášať na obec ... preddavok na 

kúrenie...ja tiež neviem či to bude 5 rokov fungovať lebo tu sú ešte iné veci nevyslovené tá 

biomasa to je veľmi široká problematika ja vám poviem aj meno tej pani z ministerstv,a ktorá 

dohodila to obstarávanie ďalšej svojej firme.  

Miroslav Šávolt: obstarávanie neriešime, tak riešme.  

Milan Králik: dobre miro tak povedz riešenie. 

Miro Šávolt: predplaťme si, trebárs, či už bude tých rokov alebo na koľko nám to vyjde, či 

bude fungovať alebo nie. 

Vladimír Magna: ja by som bol za to predplatenie. 

Miro Šávolt: ale to je najmenšie riziko. 

Milan Králik: aj, aj, ja neviem aj z hľadiska toho účtovného čo potom môžeme odpisovať, 

rozumieš, dáme 60000 združenie nám padne a potom čo v účtovníctve ja neviem to by hádam 

bolo treba zo širšieho hľadiska. 

Samuel Bročo: Ja som to konzultoval s hlavnou kontrolórkou, ona hovorila, aj o týchto 

veciach, ale nejde ani jedna obec týmto spôsobom, že si bude predplácať kúrenie z toho titulu 

aby sa im tie peniaze vrátili aby sa dali potom použiť na iné účely ale dobre, sú peniaze na 

účte však výsledok je keď chceme predplatiť, tak predplaťme mne je jedno či to pôjde tou 

formou alebo tou formou tu ide o to aby zbytočne obec naozaj neprišla o tie peniaze ja by som 

bol nerád že by že by to šlo do neoprávnených nákladov a nebude sa to dať naspäť. 



Milan Králik:  Alebo nedá sa zaručiť nejakým spôsobom tým, že za tých 60 tisíc, keď to 

padne tak nám ostane ten, tie stroje alebo tieto veci, ja neviem.  

Samuel Bračo: ale oni tie mašiny, ktoré dostali tie nemôžu dať do záruky nikomu keby mohli 

tak dajú do záruky banke a nežiadajú nás.  

Pavol Ondrejko: a koho sú tie mašiny vlastne? 

Samuel Bračo: biomasa bystricko.  

Milan Králik: tak nech nám zaručí tými ... 

Samuel Bračo: ale oni nemôžu dať do zálohy, konateľ, bez súhlasu ministerstva päť rokov. 

Peter Lakomčík: ja si myslím, že po piatich rokoch, ktoré musíme udržať sa to rozdelí do obcí 

tým podielom, akým obce prispeli. Veď ten majetok vám stadeto nikto nezoberie. Ja si ho 

nezobeiem do Lupče na pleciach. 

Milan Králik: nie ja len vám poviem tak, že kotol po piatych rokoch, keď bude kúriť tú mokrú 

štiepku, tak je do šrotu odpísaný to je názor odborníka.  

Peter Lakomčík: mokrú štiepku? Akú hovoríte mokrú štiepku?  

Milan Králik: viem čo hovorím. 

Peter Lakomčík: no, ja som bol pozrieť tam čo vy máte tú štiepku tak to sa nedá porovnať 

s našou štiepkou a nedovolím si tvrdiť o Vašej štiepke, že je nejaká, ale keby bola mokrá tak 

sa nemôže kúriť. 

Ľubomír Kaplán: najhoršie na tom je páni, že vy sa správate že tie výdavky sa ozaj stanú 

neoprávnenými ja to tak vnímam. 

Samuel Bračo: ja sa netvárim tak, ale vždycky je aj táto alternatíva, proste treba si rozmeniť 

všetky alternatívy.  

Miroslav Šávolt: vedeli ste o týchto podmienkach? 

Ľubomír Kaplán: vedel. 

Vladimír Magna: vedelo sa, len sa nedalo vystúpiť. 

Miroslav Šávolt: ja viem že sa nedalo vystúpiť no a o tom čo teraz nastane, že posledná 

splátka musí ísť... 

Milan Králik: ale to nikto nevedel veď o to ide, chápeš? 

Samuel Bračo: ale to bolo v NFP! A každý európsky projekt ide takýmto spôsobom. 

Milan Králik: nejde, to muselo byť predsa, Samo nemôže ísť projekt takým spôsobom, že 

ideme na konci obchádzať zákon, je tak?  

Samuel Bračo: nechcem obchádzať zákon, Milan, nechcem prísť o peniaze. 

Pavol Ondrejko: navrhujem aby sa o bode hlasovalo a do ďalšieho zastupiteľstva sa pripraví 

riešenie. 

Samuel Bračo: ďalšie zastupiteľstvo je? 

Roman Mikušinec: zvoláme mimoriadne, jedine, to nestihneme. 

Samuel Bračo: takže zvoláme mimoriadne.  

Ľubomír Kaplán: mimoriadne viete zvolať za 24 hodín, my nie, takže dajte do 24 hodín, ale 

z rozumným návrhom riešenia.  

Samuel Bračo: s rozumným návrhom riešenie, to znamená čo? 

Ľubomír Kaplán: niečo z toho, čo tu bolo vyslovené, nie tento nôž na krk. Buď alebo. 

Roman Mikušinec: tak navrhni pán poslanec niečo, keď si taký konštruktívny my to príjmeme 

veľmi rad,i napíš materiál, daj nám ho a my ho odsúhlasíme, alebo vy to odsúhlasíte. 

Ľubomír Kaplán: veď nie sme na to aby sme navrhovali, nám to majú dať len na schválenie. 

Roman Mikušinec: to neni celkom tak, my to robíme ako benefit navyše. 

Pavol Ondrejko: ale Roman ty si za to platený.  

Roman Mikušinec: ja nie som platený za to, aby som Vám písal uznesenia, ktoré sú vašou 

povinnosťou a vašou robotou. 

Samuel Bračo: čiže k tejto diskusii máme asi všetko. 



Ľubomír Kaplán: ako ešte pardón ale nie v zlom ale páni aby ste to nebrali tak že my chceme 

byť priečni, to nie, ale chceme byť spravodliví a zásadoví, lebo tá biomasou, rozprávam ešte 

neviem prečo hmkaš pán starosta, s touto biomasou nás už raz skúšal,i lebo v tom projekte je 

tak veľa chýb, chýba nám nakladač, chýba nám to, chýba nám fukár na dopravu štiepky dole 

do kotolne, tak bolo tiež zastupiteľstvo kde sme mali my odsúhlasiť že sa dá 9300 € a kúpime 

si sami pre seba fúkač, ale veď sme ho mali dostať v rámci projektu a takéto iné chybička, 

toto sú len nejaké chyby čas prinesie úplne iné chyby a potom sa budeme chytať za hlavu. My 

už o niektorých vieme teraz čiže toto dnešné berieme iba ako športovú rozcvičku, že či 

pôžička alebo niečo iné.  

Samuel Bračo: všetko k rozprave? Dobre, poprosím predsedu návrhovej komisie o prečítanie 

návrhu uznesenia. 

Milan Králik: návrh na uznesenie obecného zastupiteľstva obce Poniky k bodu programu 

zmluva o pôžičke pre ZO Bioenerga Bystricko, predkladateľ Mgr. Samuel Bračo, starosta 

obce. Obecné zastupiteľstvo obce Poniky schvaľuje pre združenie obcí Bioenergia Bystricko 

jednorázovú návratnú bezúročnú pôžičku vo výške 60000 euro na pokrytie poslednej žiadosti 

o platbu na projekt na obdobie do konca roka 2012 

Samuel Bračo: dávam hlasovať o tomto návrhu. Kto je za? Kto je proti? Zdržal sa niekto? 

Dobre, pánovi Lakomčíkovi ďakujem, budeme sa potom musieť nejako stretnúť.  

 

ObZ neschválilo pre združenie obcí Bioenergia Bystricko jednorázovú návratnú bezúročnú 

pôžičku vo výške 60000 euro na pokrytie poslednej žiadosti o platbu na projekt na obdobie do 

konca roka 2012. 

Hlasovanie: 0 – za, 6 – proti, 3 – zdržali sa  

 

K bodu č. 7 

Dozorná rada Obecného podniku lesov, spol. s r.o. 

V rozprave k bodu vystúpili: 

Samuel Bračo: čiže prejdeme k bodu 7 a tým je Dozorná rada Obecného podniku lesov. Na 

základe minulého zastupiteľstva tam boli dva návrhy dávali sme teda obidvoch je samozrejme 

na vás ako sa rozhodnete je tu návrh uznesenia ale schváliť si môžete čo chcete boli tam do 

dozornej rady pán Juraj Piar a pán Vladimír Magna. Obecné zastupiteľstvo obce Poniky na 

svojom 10 riadnom zasadnutí dňa 29.2.2012 v časti rôzne navrhlo do dozornej rady OPL pána 

Juraja Piara a poslanca ObZ pána Vladimíra Magnu. Obecný úrad skúmal, či pri menovaných 

nedochádza ku konfliktu záujmov v zmysle zákona číslo č. 357/2004 Z. z. o konflikte 

záujmov v znení neskorších predpisov. Obecný úrad konzultoval navrhnutých členov do 

Dozornej rady OPL s právnym zástupcom obce p. JUDr. Stanislavom Hlinkom. Výsledok je 

nasledovný: p. Juraj Piar – u menovaného nedochádza ku konfliktu záujmov p. Vladimír 

Magna – menovaný vykonáva pre Obecný podnik lesov, spol. s.r.o. prostredníctvom živnosti 

činnosť ako dodávateľ, z tohto dôvodu dochádza u menovaného ku konfliktu záujmov. 

Ľubomír Kaplán: ja sa spýtam, ak môžem, vieme, že nám dozorná rada nefunguje po tých 

zmenách, čo tam boli, keď DK rezignoval vzhľadom na to, že nič nie je vymožiteľné 

a nastaviteľné, ja som bol odvolaný za podivných okolností, chcem sa spýtať inú vec, prečo 

sú tu len dvaja kandidáti, jeden je hneď vylúčený, prečo nie je viac kandidátov aby z čoho 

bolo vybrať. 

Samuel Bračo: títo dvaja boli navrhnutí na minulom zastupiteľstve . 

Ľubomír Kaplán: a prečo obec teda valné zhromaždenie nenavrhlo ďalších kandidátov aby 

sme dozornú radu konečne osadili a sfunkčnili, lebo dozorná rada nefunguje a podľa mňa 

nebude fungovať ani po dnešnom zastupiteľstve. Že prečo nemáme viac kandidátov, na toto 

valné zhromaždenie nemyslelo. 

Samuel Bračo: ďalší kandidáti neboli dávaní do placu navrhovaní, len títo dvaja. 



Ľubomír Kaplán: takže vy reagujete len na podnety, ktoré dostanete od pasu a neurobíte si 

ucelený návrh. 

Samuel Bračo: my sme reagovali na to, čo tu bolo dané, čiže títo dvaja boli navrhnutý, dali 

sme ich do zastupiteľstva  

Ľubomír Kaplán: dobre, čiže dali ste len to, čo ste dali, druhý môj podnet je taký že, Vlada ste 

odstavili, ja by som bol za Vlada nech tam je, a čo sa týka Ďura Piara lebo toho on rád 

používa, čo sa týka to je ďalší lesník, my tam nepotrebujeme ďalšieho lesníka v dozornej 

rade.  

Samuel Bračo: koho si schválite toho tam budete mať.  

Vlado Magna: ak by som mohol, ak tam nemôžem ísť ja..  

Milan Králik: nie, ja by som povedal takto, že asi by sme mali tento bod presunúť s tým, že 

mal by byť malo byť navrhnutých viac kandidátov na výber s tým, že každý kandidát ktorý 

bol navrhnutý, nech sem príde a nech povie svoju predstavu, čo tam chce robiť. To by bolo 

korektné, či to už keď tá dozorná rada tri mesiace nerobila, nekontrolovala, fungovala, 

nefungovala už mesiac alebo koľko vydržíme s tým že nech je navrhnutých ja neviem päť 

kandidátov, tuto sa postavia a každý povie čo tam chce robiť čo si akú má predstavu atď atď 

presvedčí, odhlasuje sa, vyberie sa a takýmto spôsobom korektným by som povedal že by sa 

mala doplniť dozorná rada. 

Samuel Bračo: kto navrhne tých kandidátov, ja? 

Milan Králik: ja neviem poviem tak, dajme tomu ak to má byť nejakým spôsobom ak to má 

byť korektné dajme tomu, že nech niečo navrhnú poslanc, niečo navrhne valné zhromaždenie 

povieme, že nech valné navrhne dvoch my navrhneme dvoch a nech sa to vyberie. Pretože si 

osobne si myslím, že by tam bolo treba nejaký ekonóm, ktorý sa dokáže vyjadriť aj k tej 

správe, ktorá bola dnes predložená.  

Samuel Bračo: ekonóma budete zháňať vy, ja? 

Milan Králik: môžeme sa dohodnúť, dajme tomu že my navrhneme dvoch a valné dvoch.  

Samuel Bračo: ale ekonómov, musia byť? 

Ľubomír Kaplán: niekto kto má obchodné povedomie právne povedomie ekonomické 

povedomie čiže niekto kto rozumie sročke fungovaniu firmy a práci s ľuďm.  

Milan Králik: tak ja si myslím tiež máme tam jedného lesáka Mira a ja si myslím že ten jeho 

názor je po tej odbornej stránke je kvalifikovaný a potrebovali by sme tam niekoho.  

Samuel Bračo: takže Juraja Piara nie? 

Milan Králik: ja nevravím že nie, nech sa prihlási a nech tu odprezentuje, čo tam chce robiť 

aká je jeho predstava lebo ja neviem teraz zaňho zodvihnem ruku a neviem, čo chce robiť 

neviem čo si pod tým predstavuje a tak ja si myslím, že o mesiac to počká a o mesiac 

vyberieme zo štyroch kandidátov odhlasujeme a bude. 

Samuel Bračo: takže nie na to mimoriadne, ale na to mesačné ďalšie? 

Milan Králik: môže byť . 

Ľubomír Kaplán: ak môžeme ak to stihneme, tak aj na to mimoriadne, lebo nefunkčná 

dozorná. 

Milan Králik: mne to je jedno, ide o to aby sme vybrali z viac kandidátov dajme tomu dvoch 

navrhnú poslanci dvoch navrhne valné a bude to korektné.  

Samuel Bračo: a vyberú sa z toho len dvaja z tých štyroch. 

Milan Králik: tak. 

Ľubomír Kaplán: plus sa musia odprezentovať. 

Milan Králik: áno, nech povedia čo tam mienia robiť aká je ich predstava atakďalej. Koľkých 

tam máme teraz? 

Samuel Bračo: troch, máme tam ekonómku máme tam Andreja a máme tam Mira, teda sú tam 

traja. 

Milan Králik: zo štyroch vyberieme dvoch a bude to fér podľa mňa. 



Samuel Bračo: číže ešte nejaká rozprava k tomu...... žiadna, dobre takže uzatváram túto 

rozpravu poprosím predsedu návrhovej komisie aby prečítal návrh na uznesenie s tým, že tam 

potom dáš neschvaľuje, neschvaľuje presúva alebo ako? Lebo bod nemôžeme zrušiť. 

Milan Králik: jasné, veď chápem. 

Milan Králik: takže, návrh na uznesenie obecného zastupiteľstva obce Poniky k bodu 

programu dozorná rada obecného podniku lesov spol. s.r.o. predkladateľ Mgr. Samuel Bračo, 

starosta obce. Obecné zastupiteľstvo obce Poniky za A schvaľuje v zmysle § 11 ods. 4 

o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov pána Juraja Piara za člena dozornej rady 

obecného podniku lesov spol. s.r.o. za B neschvaľuje v zmysle § 11 ods. 4 o obecnom 

zriadení v znení neskorších predpisov pána Vladimíra Magnu za člena dozornej rady 

obecného podniku lesov spol. s.r.o. 

Samuel Bračo: dobre, dávam hlasovať o tomto návrhu, kto je za?  

Milan Králik: obecné zastupiteľstvo obce Poniky navrhuje, môžeme tak? Navrhuje presunúť 

tento bod na ďalšie zastupiteľstvo.  

Samuel Bračo: nedá sa presunúť bod. 

Milan Králik: nedá? 

Samuel Bračo: lebo program bol schválený, neschválime tento. 

Milan Králik: dobre, tak som prečítal.  

Samuel Bračo: neschválime tento a ja to dám do ďalšieho zastupiteľstva. Čiže dávam 

hlasovať o predmetnom uznesení, čiže kto je za? .... je niekto proti?  Zdržal sa niekto? Čiže 

konštatujem, že tento návrh nebol schválený. 

 

ObZ neschválilo v zmysle § 11, ods. 4, písm. l) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

v znení neskorších predpisov p. Juraja Piara a p. Vladimíra Magnu za členov Dozornej rady 

Obecného podniku lesov, spol. s r.o.. 

Hlasovanie: 0 – za, 9 – proti, 0 – zdržali sa (Juraj Piar) 

Hlasovanie: 9 – za, 0 – proti, 0 – zdržali sa (Vladimír Magna) 

 

K bodu č. 8 

Zmena pracovného kalendára zasadnutí obecného zastupiteľstva na rok 2012 

V rozprave k bodu vystúpili: 

Samuel Bračo: jasné. Prejdeme k bodu 8 a to je zmena pracovného kalendára zasadnutí 

obecného zastupiteľstva na rok 2012 predkladateľom je pán Andrej Meško, poslanec ObZ, 

čiže dávam ti slovo. 

Andrej Meško: ja som navrhol toto častejšie stretávanie, aby sme si tu prediskutovali veci 

neboli tu dlho raz za tri mesiace dlho do noci a mali aj občania právo si urobiť názor na to, 

ako to tu funguje a mali sme stretávanie častejšie to je jediný dôvod môjho návrhu.  

Samuel Bračo: čiže budeme si robiť nejaké presné dátumy, že kedy?  

Milan Králik: dobre, doteraz sme mali raz za dva mesiace?  

Samuel Bračo: doteraz sme mali podľa plánu harmonogramu, raz, v zákone je raz za dva 

mesiace, ale nebolo to presne raz za dva mesiace, niekedy to bolo častejšie, niekedy 

menej....ako to vychádzalo dátumovo. 

Milan Králik: čo to znamená, musí tam byť nejaká periodicita? 

Janka Ondrejková: raz za dva mesiace, ale niekedy sa stalo, že sa to posunulo na začiatok 

ďalšieho mesiaca. 

Samuel Bračo: lebo sú aj dovolenky, aj prázdninové obdobie a tam napríklad dva mesiace 

nebolo.  

Andrej Meško: no ešte sme sa bavili, že tie prázdniny natiahneme, že tam nebudú každý 

mesiac.  

Milan Králik: takže ako Andrej? 



Andrej Meško: mohli by sme to mesačne s tým, že júl august by sme vynechali, ale to v júni 

by bolo na konci júna a v auguste na začiatku, čiže v septembri.  

Samuel Bračo: čiže na konci júna a na začiatku septembra.  

Andrej Meško: aby tam potom nevzniklo tri mesiace, ale len tie dva.  

Andrej Meško: a ďalší návrh je ten, že to ktoré je navyše to si poslanci nebudú nárokovať na 

mzdu.  

Samuel Bračo: no neviem, ako to je v zmysle zákonníka ako to Vierka počíta, alebo ako sa to 

dá lebo tie poplatky tam sa dáva všeobecné vyhlásenie nejaké, že sa vzdáva týchto týchto 

veci, ale presná tá forma to musíme doladiť. 

Milan Králik: tak nájdeme formu, asi tak, že sme si vynútili že bude dvakrát toľko tých 

zastupiteľstiev ako normálne, takže to každé naviac budeme bez už forma sa nájde, buď to 

vrátime to je jedno.  

Ľubomír Kaplán: alebo zrušiť občerstvenie, aby si niekto nemyslel, že to robíme pre peniaze, 

lebo dneská, keď sme taký úprimní k sebe náš hlavný dôvod je, že ste prestali dávať naše 

body, lebo keď zvolávame mimoriadne, tak sa nikdy nezvolá takže to je ten dôvod, aby aj 

občania vedeli. 

Samuel Bračo: čiže, dávame tam máj, koniec júna, začiatkom septembra a potom to už bude 

vychádzať koniec októbra, koniec novembra, koniec decembra. Dátumy tam nedáme presné, 

tie sa budú pripravovať podľa kalendára.  

Milan Králik: tak môže byť, hej, áno. 

Andej Meško: no tak, dátumy len podľa kalendára, nie ako vietor fúka. 

Samuel Bračo: akože môžeme si tu určiť presné dátumy, preto hovorím alebo to dáme tak. 

Andrej Meško: aby to vychádzalo tak v stredu . 

Ľubomír Kaplán: čiže streda v posledný týždeň v mesiaci. 

Samuel Bračo: streda v posledný týždeň v mesiaci. Dobre. Teda poprosím predsedu návrhovej 

komisie o prečítanie návrhu na uznesenie, to bude také komplikované. 

Milan Králik: návrh na uznesenie obecného zastupiteľstva obce Poniky k bodu programu 

zmena pracovného kalendára zasadnutí obecného zastupiteľstva na rok 2012 predkladateľ Ing. 

Andrej Meško, poslanec Obecného zastupiteľstva. Obecné zastupiteľstvo obce Poniky za 

A ruší uznesenie č. 111 z roku 2011 zo dňa 8.12.2011 za B schvaľuje pracovný kalendár 

riadnych zasadnutí obecného zastupiteľstva na rok 2012 a to nasledovne jedenkrát mesačne 

vždy v stredu v posledný týždeň v mesiaci s výnimkou júla a augusta a septembrové sa 

posúva na začiatok septembra.  

Samuel Bračo: dobre, dávam hlasovať o tomto návrhu. Kto je za? Je niekto proti, zdržal sa 

niekto hlasovania? Konštatujem že tento návrh bol v takejto podobe schválený.  

 

ObZ zrušilo uznesenie č. 111 z roku 2011 zo dňa 8.12.2011 a  schválilo pracovný kalendár 

riadnych zasadnutí obecného zastupiteľstva na rok 2012 a to nasledovne jedenkrát mesačne 

vždy v stredu v posledný týždeň v mesiaci s výnimkou júla a augusta a septembrové sa 

posúva na začiatok septembra.  

Hlasovanie: 9/0/0 

 

K bodu č. 9 

VZN č. 2/2012, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 2/2011 

V rozprave k bodu vystúpili: 

Samuel Bračo: Čiže prejdeme k VZN číslo 2, to je bod 9 to je doplnok k VZN 2 lomeno 2012 

tam je to dané zmenou zákona  a dával to vlastne toto znenie nám dával doplnok pán doktor 

Hlinka, dostali ste to v maily je to proste tak to formuloval. Otváram k tomuto predmetnému 

bodu rozpravu. 



Ľubomír Kaplán: ja mám hneď prvý podnet pán Hlinka asi nepije, tam sa píše v tom bode, že 

sa zakazuje podávať alkoholické nápoje na športových podujatiach. Poničania pôjdu na futbal 

bez piva?  

Samuel Bračo: kde to je..... zákaz predaja  

Ľubomír Kaplán: čiže vlastne ani na volejbale na futbalových turnajoch sa nesmie podávať 

alkohol.  

Samuel Bračo: môžeme stadiaľ 10a dať het, čiže 10a dáme stadiaľ het. 

Ľubomír Kaplán: a ešte sa spýtam k tomu odchytu túlavých psov, hovorí sa o tom roky, 

nerealizuje sa to, bude sa to robiť? 

Samuel Bračo: no ono je to dosť komplikované teraz vyšiel vlastne ten nový zákon ono sa to 

komentuje aj teraz v televízii a kvázi ten čo odchytáva tie psi by mal mať licenciu na to, 

a obec by si zasa mala s niekým urobiť zmluvu. Ja som zatiaľ tú zmluvu nerobil ani som ju 

nepripravoval nemáme tu nejaké túlavé psi, ktoré by tu tak nejako behali, neviem že by to bol 

nejaký veľký problém, ale ako túlať sa môžu ak niekomu ujde pravidelne sú tu nejaké psíky, 

volám majiteľom, že proste sa túla.  

Ján Kochelka: ja chcem ak môžem k tomuto, je problém s tou evidenciou s tými psami, ale 

teraz na jar sa nám znova objavia psi, ktoré činžákové, ktoré nám budú ... 

Samuel Bračo: ktoré nám budú ľudia vyhadzovať von, no je to dosť možné.  

Ján Kochelka: my keď sme mohli zo zákona tie psi loviť, tak sme ich likvidovali teraz 

vznikne problém ten, máme dosť problémy s cigánčencami hlavne na Hute, neplatí za psa 

druhá vec neošetruje toho psa, kto má psa vie, čo stojí len odčervenie mimo klasických 

vakcinácii a teraz nám ešte ja vám tých 15 - 20 psov bolo na Hute okolo Huty ulovených 

legálne ulovených teraz ich nemôžeme, stane sa stane sa vec, že môžeme za chvíľu čakať 

besnotu.  

Samuel Bračo: je to možné len ten zákon bol takto prijatý ako bol, je aj proti poľovníkom aj 

proti týmto veciam to je ten problém, že ak to niekto capne vonká má na krku trestný čin príde 

o flintu, príde o všetko a je vlastne problém. 

Milan Králik: má to riešenie? 

Samuel Bračo: neviem či budeme riešiť čiže zatiaľ sme to nekonzultovali, čiže či to budeme 

riešiť tak, že to budeme dávať niekomu školenie spraviť a spravíme nejaké koterce tuná na 

odchyt a dakto sa potom musí o to starať krmivo dávať a podobné veci čiže skôr možná 

nejaká zmluva, podpis zmluvy o tom, že dakto nám to nám to príde semká odchytiť, lenže 

zoberte si jednu vec, že nájdeme toho psa niekde vonká, odchytiť ho nemôžeme lebo na to 

nemáme oprávnenie, kým ja zavolám trebárs karanténnu stanicu zo Zvolena, kde sú táto 

sloboda zvierat alebo niečo kto podrží toho psa tam.  

Milan Králik: tak preto sa pýtam, či to má riešenie ak to nemá... 

Samuel Bračo: je to taký začarovaný kruh. 

Milan Králik: musíme to schváliť toto? 

Samuel Bračo: toto odporúča právnik, že by to tam malo byť mali by sme to mať vo VZN, 

vyplýva to zo zákona. 

Ján Kochelka: viete nemáme ďaleko, Dúbravica a Ponická Huta tam je to cigánčisko ako patrí 

zostavované tam je v každom dome minimálne, dovolím si tvrdiť, majú 4 psi na každého 

cigáňa polovica psa je to neúnosné, keď to vidíte, je tam ako sa to pohybuje ako to, oni 

nemajú sami čo žrať my si platíme za tých psov ako v spolupráci s dúbravickým starostom 

alebo čo treba to vyriešiť keď to vidíte, takéto pásomnice to viete my tam žijeme denno denne 

to vidíme.  

Samuel Bračo: áno, len keď sa ja spýtam koho je to pes tak nikoho.  

Milan Králik: dobre a nedá sa spraviť taká jednorázová akcia, že sa tam nabehne a tam im 

tých psov.. 

Samuel Bračo: to by sa dalo dohodnúť. 



Ján Kochelka: veď neni problém, vybavte my sa postaráme za 5 minút, neni problém.  

Samuel Bračo: tam by bolo dobré zavolať nejakého chlapa, šarhu, teda ktorý ma na to 

oprávnenie a nečakane tam proste prísť koho to je pes. Nevieme. Zobrať. Tam neni čo iné. 

Len nás to zasa bude čosi stáť.  

Ján Kochelka: ale jednorázovka, tie psi tam budú o mesiac znova.  

Samuel Bračo: takže ťažko zistiť koho to je pes. 

Milan Králik: no veď hej, odhlasujeme nejaké toto a nefunkčné... 

Samuel Bračo: ako nefunkčné? Spravíme všetko preto aby to bolo funkčné.  

Ľubomír Kaplán: preto sa na to pýtam, lebo za tie roky sa to neplní čiže mňa keď sa tiež 

občan spýta, Ľubo čo urobili poslanci pre odchyt psov, lebo sa sťažujú, tam sa túla, čo s tým, 

takže nevieme to riešiť. 

Samuel Bračo: vieme to riešiť. Budeme to musieť riešiť tým spôsobom ako som povedal, 

spraviť nejak, nájsť niekoho dotyčného, ktorý licenciu oprávnenie to vykonávať a ja neviem 

skadiaľ, kde ho presne zoženieme ja neviem teraz má byť stretnutie Zmosu s ostatnými 

starostami tu v rámci regiónu takže sa ich budem pýtať, ako to chcú riešiť alebo či tu máme 

nejakú stanicu dookola alebo koho na koho sa dá obrátiť tak sa spraví ja neviem jednorázová 

objednávka a príde na to oprávnenia na to odchytávať, aby to tam bolo o nejaký čas znova. 

Len hovorím, že je to také otázne že keď vidí človek tuto dakde túlavého psa, kým ten 

dotyčný príde z tej karanténnej stanice, tak ani divý pes dingo ho už nenájde. 

Milan Králik: tak ak nemáme inú možnosť, tak to odsúhlasme okrem toho bodu 10a.  

Samuel Bračo: 10a sme dali dole. 

Milan Králik: ak by sa dalo sem tam spraviť taká jednorázovka, že by sme to vychytali tam 

tých v tej lešti.  

Samuel Bračo: môžeme skúsiť, len vravím, že musím nájsť niekoho. 

Ján Kochelka: tak treba viete ten zákon o lovení túlavých psov mimo obce presadila taká 

dvadsaťročná blondínka ktorá nevie ani ako pes vypadá, viete, tam vzbudila obrovský potlesk 

takže ten ZMOS by mal tlačiť na vládu alebo na, viete, tam treba niečo prijať lebo bude to 

neúnosné vravím vám, čo tento rok ešte nebude o dva o tri roky  budeme mať problém verte 

tomu viem o čom hovorím.  

Samuel Bračo: budem to určite prednášať na zmose tento problém nemáme len my tieto, 

problémy budú mať všetky obce a všetky mestá 

Milan Králik: môžeme tak, že neschválime 10a  a dáme nejaké doporučenie nech sa to 

prednesie na zmose, aspoň niečo aby sme dáko. 

Samuel Bračo: do VZN to nemám ako dať, ale ja to prednesiem na zmose lebo zmos je 

budúci týždeň teda oné stretnutie budúci týždeň v Selciach myslím, že v utorok mám sedenie 

takže určite sa budeme aj týmto zapodievať budem to tam nadnášať. Ešte niečo k tomu.  

Ľubomír Kaplán: čiže záver je taký, že ešte to nejdeme napĺňať. 

Samuel Bračo: no budeme to napĺňať, nejakým spôsobom to musíme napĺňať, čiže musí sa 

zistiť ten stav, ako to bude presne fungovať. Toto je niečo nové, kde nás to vlastne zaväzuje 

zákon do tohto. Zase dačo prehodili na obce a mestá. 

Milan Králik: čiže toto musíme my, toto VZN. 

Samuel Bračo: vyplýva to zo zákona......tu sa to aj píše, ak si vyžiada zhoršená nákazová 

situácia vo výskyte besnoty na území obce po nariadení okresnej protinákazovej komisie budú 

túlavé zvieratá usmrtené s výnimkou tých, ktoré poranili človeka.  

Ján Kochelka: to nechceme to je to posledné. 

Samuel Bračo: čo? Že sa to vyhlási to je jasné lebo tu poľovníci na to doplatia zase. 

Ján Kochelka: nie poľovníci ľudia, lebo keď sa vyhlási ohnisko besnoty a preprava zvierat 

a všetko, to bude problém. V tom je to tu nejde len o psov tu ide o družstvo ľudí, ktorí sa 

zaoberajú chovom. Bude problém. 



Samuel Bračo: budeme to musieť vyriešiť nejakým šarhom, ja neviem kde tu je najbližšie 

nejaký šarha alebo niečo takéto. Musíme to zistiť. Zistíme.  

Ján Kochelka: zoberte ma na dohodu ja vám to pochytám 

Samuel Bračo: keď bude oprávnenie nemám s tým problém.  

Ľubomír Kaplán: ešte je tam predsa len jeden ten rozpor presne v tom bode čo si čítal, že 

budú uplatnené ak bude besnota, budú usmrtené všetky okrem tých, ktoré poranili človeka, 

práve tie by mali ísť prvé. 

Samuel Bračo: tie idú zrejme na expertízu. 

Milan Králik: nesmú, nesmú. 

Ľubomír Kaplán: ale treba ich dať dole a posunúť na expertízu. Či nech hryzú ďalej?  

Milan králik: musíš ho chytiť a držať dovtedy, kým sa nezistí do troch dní. 

Vojtěch Petlach: musíš držať doma. 

Ľubomír Kaplán: keď dakoho dohryzie pes, potom povedia že poslanci schválili... 

Vojtěch Petlach. Nie tam je 10 nebo 12 dňová lehota na monitorovanie, karanténa musí byť 

Ľubomír Kaplán: no slovenské predpisy klasika, dobre poďme ďalej. 

Samuel Bračo: ešte niečo? Takže poprosím predsedu návrhovej komisie o prečítanie návrhu 

na uznesenie 

Milan Králik: návrh na uznesenie obecného zastupiteľstva obce Poniky k bodu programu 

VZN č.2/2012, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 2/2011 predkladateľ Mgr. Samuel Bračo 

starosta obce. Obecné zastupiteľstvo obce schvaľuje všeobecne záväzné nariadenie obce 

Poniky č. 2/2012 ktorým sa mení a dopĺňa všeobecne záväzné nariadenie obce Poniky 

o verejnom poriadku okrem § 10a. 

Samuel Bračo: dobre, dávam hlasovať o tomto návrhu. Kto je za? Kto je proti? Zdržal sa 

niekto? Konštatujem že tento návrh bol schválený.  

 

ObZ schválilo Všeobecne záväzné nariadenie obce Poniky č. 2/2012, ktorým sa mení 

a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie obce Poniky č. 2/2011 o verejnom poriadku okrem 

§ 10a. 

Hlasovanie: 9/0/0 

 

K bodu č. 10 

Stanovisko Valného zhromaždenia OPL k aktuálnym otázkam OPL 

V rozprave k bodu vystúpili: 

Samuel Bračo: Čiže prejdeme k bodu 10. A to je OPL. To čo sme si vlastne dali. To bol 

navrhovateľom Paľo, čak? Tak mu dávam slovo. 

Pavol Ondrejko: ja by som sa v prvom rade asi chcel povenovať tej zmluve, ktorá bola 

podpísaná so Slovenskou lesníckou spoločnosťou. Na základe čoho bola podpísaná tá zmluva, 

bolo nejaké výberové konanie alebo...lebo tá zmluva je na 517 tisíc euro podpísaná asi to tak 

laickým sedliackym rozumom spočítam tak je to tak celá ťažba OPLky. 

Samuel Bračo: nie je to celá ťažba OPLky. 

Ľubomír Kaplán: takmer celá. 

Pavol Ondrejko: je to obrovský balík peňazí. 

Samuel Bračo. Tlačilo sa vlastne na tom.... takto, na začiatku roka sme povedali že ideme 

robiť dražby, ale rezivo stálo rezivo sa nepredávalo proste bol problém to niekde umiestniť 

a ešte aj rezivo nie len smrekové ale u nás je väčšinou jedľa čiže ja som si dal vypracovať 

zhruba, že aký bude ten plán na ďalší rok, že ako nám to vychádza predbežne, nedal by som 

podpísať zmluvu tak, aby odišlo všetko ale tu je dôležité pre nás to, že to rezivo bude 

odchádzať ja viem, že je tam tak jak si povedal nejakých 10 euro rozdiel medzi skutočnými 

a týmito nákladmi. Skutočné náklady na pílu na Ponikách som si dal robiť že čo to stojí jeden 

kubík dreva keď režeme tak skutočné náklady vychádzajú 99 euro na kubík. To sú bez dreva. 



Plus keď tam bol ešte pán Resl, tak sa do píli dávalo drevo za 47 euro. Teraz sa tie náklady 

zreálnili s tým, že vlastne drevo do píli sa dáva v hodnote 67 euro asi mám taký dojem, mám 

to tu kdesi rozpísané. Čiže nejaká strata tých 10 euro tam je ale zasa ide tu o to vlastne že týto 

ľudia, ktorý to budú odoberať máme spravenú, máme zabezpečený odber reziva v určitom 

množstve a k tomu samozrejme aj odber tej guľatiny tieto ceny sa budú prehodnocovať 

štvrťročne čiže prvý krát štvrťrok bude teraz tak aby ten cenník bol dobrý samozrejme že je 

tam urobené to v tej zmluve že tie spoločnosti alebo tá spoločnosť ktorá to bude brať čo je pre 

mňa dosť dôležité a dosť podstatné aj celkovo sa rokovalo že bude platiť tieto veci 

v hotovosti. Čiže tak je to postavené, že nevyjde z OPLky kamión bez toho, aby neboli 

peniaze na účte.  

Pavol Ondrejko: je tam bod d, predávajúci rešpektuje a uznáva elektronické preberanie 

drevnej hmoty zariadením kupujúceho, ktoré je zároveň základom na stanovenie množstva  a 

kvality dodaného tovaru. 

Samuel Bračo: množstva, množstva. 

Pavol ondrejko: my to zariadenie na píle máme?   

Samuel Bračo. Nie nie nie, elektronická prebierka by mala byť robená ja som ju totižto 

vysvetlil. Elektronická prebierka musí byť robená na zariadeniach, ktoré sú certifikované 

metrologickou štátnou skúšobňou ináč to proste nebude fungovať. Pokiaľ nepredložia 

certifikát o tom, že aké rezivo tak platí to, čo bude dávať my tu.  

Ľubomír Kaplán: guľatinu. 

Samuel Bračo: o guľatine sa bavíme, rezivo je štandardný maďarský rozmer o tom sme sa 

teraz nerozprávali. Teraz hovoríme o guľatine.  

Ľubomír Kaplán: maďarský, maďarský rozmer. 

Samuel Bračo: maďarský rozmer budú brať. Nebudeme musieť nejako rozťahovať iné tieto 

veci.  

Pavol Ondrejko: máme problém s predajom reziva, bola urobená nejaká ponuka, ktorá bola 

niekde vyvesená, ozvali sa nejakí ľudia, prečo bola vybraná Slovenská lesnícka spoločnosť. 

Samuel Bračo: lebo je to dlhodobý kontrakt, a platia v hotovosti čo je dneská veľký problém 

mať nejaký takýto kontrakt.  

Ľubomír Kaplán: čiže malo byť výberové konanie. 

Samuel Bračo: aké výberové konanie? 

Ľubomír Kaplán: bežne sa robia výberové konania v sročkach, ktoré vlastní štát. 

Samuel Bračo: no nikto iný neprihlásil, no tak sa títo oslovili.  

Milan králik: ale oni teraz majú platiť dopredu, že kamión neodíde skôr ako neni na účte 

a potom to elektronické zariadenie bude u nás?  

Roman Mikušinec: nie to bude zálohová faktúra. 

Samuel Bračo: aby sme predišli tomu, že by sme išli do nejakého dlhu zbytočne proste týmto 

smerom určite nechceme ísť.  

Pavol Ondrejko: aby som sa vrátil naspäť, bolo nejaké výberové konanie vonku zverejnené? 

Samuel Bračo: nie. 

Pavol Ondrejko: prečo? 

Samuel Bračo. Neviem o tom že by bolo nejaké výberové konanie. 

Ľubomír Kaplán: ale prečo? 

Samue Bračo: výberové konanie ako na čo. 

Pavol Ondrejko: no na odber reziva, veď ako my neurobíme výberové, ale povieme idem dať 

Slovenskej lesníckej spoločnosti.  

Samuel Bračo: prišla takáto ponuka, že takto to budú brať a proste sa brali a všetky tieto veci 

som si dal zhodnotiť a ja tam to rezivo bolo momentálne naskladnené na dvore. Maďar úplne 

vypadol ten je teraz tak, že čo sme teraz boli na jednaní, že on teraz dal do zálohy to máčacie 



zariadenie, ale chcel zase aby sme ho dotovali a rezivo je problém umiestniť na trhu 

predávalo sa január február rezivo, Miro? Ja viem, že nie. Ja som sa rozprával. 

Ľubomír Kaplán: a čo s tým má Miro? Grendel predá. 

Samuel Bračo. Však jasné to je akože klasická odpoveď od Teba, že Grendel predá.  

Ľubomír Kaplán: veď bol na to prijatý, aby predával.  

Pavol Ondrejko: keď už Ľubo spomenul Grendela, tak tu máme rámcovku na odber reziva 

a potom je nám Grendel, prepáčte je nám obchodný riaditeľ tam potrebný.  

Samuel Bračo: ne, odíde. 

Pavol Ondrejko: takže ho môžeme zrušiť. 

Samuel bračo: pôjde preč. 

Ľubomír Kaplán: aj celá pozícia obchodného riaditeľa vymyslená? 

Samuel Bračo: áno. 

Ľubomír Kaplán: čiže zrušíme tú pozíciu riaditeľ odbytu. 

Samuel Bračo: áno. Táto Slovenská lesnícka spoločnosť je veľká firma, ktorá hľadá tu 

spolupracovníkov aj na ďalšiu činnosť čo som sa rozprával s ich obchodným riaditeľom majú 

veľké záujmy v Rumunsku kde ťažia guľatinu. Takže podľa toho ako sa osvedčíme vo 

vzájomných vzťahoch a vzájomnej korektnosti je možné to, že oni sem budú nosiť 

z Rumunska guľatinu a budeme ju píliť na našej píle. Ale guľatinu našu budeme predávať. 

Ľubomír Kaplán: ale nooo určite, to sme tu počuli pani konateľka chcela predávať rezivo do 

Afriky, už neviem kde. Cantorex a zostali nám dlžný 20000. 

Samuel Bračo: tam už je platobný rozkaz vydaný, prosím?  

Ľubomír Kaplán: to musia ..... prerobiť. 

Samuel Bračo: neviem v akých cenách to tam kupujú, ale takáto nejaká možná spolupráca, tá 

bola načrtnutá.  

Pavol Ondrejko. Ďalšia moja otázka, predávame hranoly o rozmere 150 na 75 milimetrov 

účtujeme ich 147 na 73 milimetrov. To je čo? 

Samuel Bračo: to je kde? 

Roman Mikušinec: tu, účtovný rozmer, toto myslí. 

Vladimír Magna: rezný rozmer s účtovným nesedí. 

Samuel Bračo: nie som piliar. 

Ľubomír Kaplán: nie si piliar, ale dal si podpísať túto zmluvu. 

Miroslav Magna: zdá sa mi, že je to na zoschnutie toho reziva neviem isto, Bukvaj by to vedel 

lepšie.  

Samuel Bračo: môže byť, ďakujem. 

Miroslav Magna: do reziva sa nerozumiem až tak.  

Samuel Bračo. Čiže vidím v tom výhody v tejto spolupráci v tom tá zmluva sa dá vypovedať 

stále neni až tak úplne záväzná na toľko mesiacov a nie nejaké sankcie ani nič podobné.  

Ľubomír Kaplán: a výpovedná lehota je 3 mesiace. 

Samuel Bračo. Tri mesiace je výpovedná lehota? 

Roman Mikušinec: ak nedodáme drevo, odmietneme, 14 dní padá zmluva. 

Pavol Ondrejko: prečo ku kamiónu reziva tri kamióny guľatiny.  

Samuel Bračo: lebo, sú to obchodníci. 

Pavol Ondrejko: ale podľa cenníka. 

Samuel Bračo: cenník sa bude meniť každý štvrťrok. 

Pavol Ondrejko: to ma nezaujíma. 

Samuel bračo: Aha, hm. 

Pavol Ondrejko: my sme mali no nie hm, my sme mali dražbu, kde sme zdvihli ceny guľatiny 

tá bola bezproblémová, vieme predať guľatinu o x euro viacej a my mu tu sľúbime tri 

kamióny za normálnu cenu? Prečo? 

Samuel Bračo: pretože nám berie to rezivo.  



Pavol Ondrejko: bez toho by nám to nebral? 

Ľubomír Kaplán: ale veď už rezivo berie pod cenu prečo ešte raz má brať pod cenu? 

Ján Kochelka: koľko vyjde rozdiel na rezive na každý kubík reziva a na kubíku guľatiny, 

koľko tá firm,a ktorá je medzičlánkom vlastne koľko zarobí na jednom kubíku.  

Samuel Bračo. No ja neviem koľko zarobí. 

Ján Kochelka: tak za koľko to predávajú. 

Samuel Bračo. Ceny sú stanovené podľa cenníka, ktorý sa štvrťročne prehodnocuje .  

 Ján Kochelka. Ja všetko beriem, prepáč Paľo, všetko beriem, ale to znamená, že tento 

štvrťrok by ste mali vedieť tie ceny, ceny guľatiny. 

Samuel Bračo: teraz sa nastavujú ceny guľatiny na ďalší štvrťrok. 

Ján Kochelka: ale za tento štvrťrok.  

Samuel Bračo: za tento štvrťrok sú ceny neviem či brali už teraz alebo nebrali. Brali? Ja som 

možno urobil trošku chybu, že som zabrzdil som  Bočkaiovú a že sa tam nazbieralo veľa 

dreva. Tam boli obrovské kopy a boli s tým problémy. Preto sa potom spravila tá ďalšia 

dražba a tam to vyšlo po 80 euro jedlina, čo bola dobrá cena. 

Ľubomír kaplán: to bola prvá dražba čo sa spravila.  

Samuel Bračo: no prvá. 

Ľubomír Kaplán: a táto druhá bola z nášho pohľadu nekorektná lebo z tej dražby, čo sa mala 

predať takáto kôpka dreva vznikla rámcová zmluva do konca roku za nevýhodných 

podmienok. 

Samuel Bračo: je to uhol pohľadu ja ti hovorím, že som si dával tieto veci ja vidím.  

Ján Kochelk: koľko je tam 3Bčka, 

Samuel Bračo: 3 Bčka tretí hrúbkový stupeň 67. 

Ján Kochelka: a 3Ačka? 

Samuel Bračo: 3 Ačka 78. 

Ján Kochelka: vláknina? 

Samuel Bračo: 34. 

Ján Kochelka. A Cčko? 

Samuel Bračo: podľa hrúbkového stupňa od 43 po 56  a ináč je to zverejnené na internete na 

OPLke, čiže preto sa to dávalo takto a tá zmluva  je vypovedateľná, neni tak urobená, že sa 

proste nedá vypovedať, že ju musíme celý rok  dodržiavať, ale nejakú spoluprácu so silným 

partnerom treba nadviazať. Táto Slovenská lesnícka spoločnosť je dosť veľká firma, ktorá 

pôsobí na trhu dosť dlho ja som si preveril aj tie veci, že teda dlžníci a podobné veci 

samozrejme, že som našiel aj v sociálnej poisťovni, že tam majú nejakých 25 tisíc, že tam 

majú dačo v Dôvere ja neviem koľko, lebo Dôvera to nezverejňuje preto tie pravidlá platobné 

boli tak nastavené tak, ako boli nastavené, že neodíde stadiaľ drevo kým neni sú na účte 

peniaze.  

Pavol Ondrejko: dobre a obchodný riaditeľ, resp. ty ako valné zhromaždenie  súhlasíte s tým 

aby meter, resp. aby kubík reziva resp. kamión reziva bol predaný za tú cenu s tým, že tri 

kamióny guľatiny strácame? Stojí toto riziko za to? Predávame pod cenu rezivo a ... 

Samuel Bračo: celá píla je zavalená a tí stabilní odberatelia, ktorí boli alebo sú alebo tí 

Maďari, čo to predtým brali tak to je všetko padnuté, dookola sa ozývali, ozývajú každému sa 

núkalo to rezivo, ale bohužiaľ to rezivo nejde . 

Ľubomír Kaplán: čiže je zavalená rezivom alebo guľatinou? 

Samuel Bračo: aj rezivom aj guľatinou.  

Milan Králik: Miro, ako nejde teraz odbyt?  

Miroslv Magna: guľatina ide. 

Samuel Bračo: guľatina ide, guľatinu neni problém predať. 

Ľubomír Kaplán: aj za 80 euro. 



Samuel Bračo: áno aj za 80 euro aj keď máme jedlinu 90 % to máš pravdu ale ja hovorím 

o rezive.  

Miroslav Magna: môžem? Je len čo sa týka tej elektronickej to sa malo úplne vylúčiť z tej 

zmluvy. Ak ja predávam niekomu a on predáva ďalej, tak je jeho problém ako si predá na tom 

sklade. Ale množstvo... 

Samuel Bračo: to mi je jasné , ja som chcel nastaviť korektnú spoluprácu ide o to, takto, oni 

nebudú všetko dávať do tej elektronickej prebierky nebudú dávať všetko sme sa rozprávali 

o tom, čiže nebudú, keď to dodajú niekomu ďalšiemu a nedonesú ten certifikát elektronickej 

prebierky tak platí tá suma, ktorá bola u nás urobená a samozrejme pokiaľ príde k nejakej 

reklamácii alebo k niečomu, tak sa tam vlastne pôjde musia dať tie brvná bokom a sa to 

vyreklamuje. 

Miroslav Magna: pokiaľ ja by som dodával drevo osobne do tej firmy to je môj problém ako 

ho preberú, ale keď ja predám niekomu a on to predá tej firme tak je to jeho problém. Prečo 

my máme prijať elektronickú prebierku?  

Samuel Bračo. Tam bola možnosť aj elektronickej prebierky aj nie elektronickej prebierky, 

preto hovorím, že záleží na tom, že komu to..., ja neviem s kým budú obchodovať ďalej.  

Pavol Ondrejko: ale kde tam, lebo v zmluve sa hovorí predávajúci uznáva rešpektuje 

elektronické preberanie, ale nie v akých prípadoch, ale v zmluve sa to nepíše. 

Samuel Bračo: ale pokiaľ ten certifikát nedá, predá inému a nebude tam certifikát o tej 

elektronickej prebierke tak platí to, čo sa odovzdalo tu. 

Ľubomír Kaplán: to neni pravda. 

Samuel Bračo. Lebo nedodá.  

Ľubomír Kaplán: to neni pravda, to neni v zmluve, je to presne opačne, kto písal tú zmluvu sa 

pýtam, starosta. 

Samuel Bračo: oni doniesli tento vzor a my sme to upravili.  

Ľubomír Kaplán: čiže ste robili spolu s nimi s tou zmluvou?  

Samuel Bračo: áno, upravovalo sa, robili sa tieto veci. 

Ľubomír Kaplán: lebo ty si sa na minulom obecnom vyslovil, že konateľka nemôže podpísať 

žiadnu zmluvu bez tvojho súhlasu, s touto zmluvou si jej dal plný súhlas hej teda, takže 

súhlasíte s tými ustanoveniami, lebo ak to nevnímaš tak ako to vnímame my v tej zmluve sa 

doslova píše, že predávajúci nám povie koľko sme mu dali dreva a v akej kvalitatívnej triede, 

tak je to tam doslova napísané. Čiže nie my si povieme koľko sme dali bod d. 

Miroslav Magna: je to tak. 

Ľubomír Kaplán. Tak je, je to úplne sprostá zmluva, nevýhodná pretože takto sa presne klame 

a kradne na dreve. Jano koľkokrát doplní má praktické skúsenosti.  

Miroslav Magna: ja som do tých dvoch firiem, sú dve firmy na Slovensk,u ktoré preberajú 

elektronicky... 

Samuel Bračo: áno, ale oni to nebudú všetko podľa mňa dodávať tam.  

Ľubomír Kaplán: budú, oni si spravia ako chcú. 

Miroslav Magná: budú, minimálne 10 eur na kubíku. 

Ján Kochelka: PRP má SLS tak isto rámcovú zmluvu ako máte vy tam ide drevo do PRPčky. 

PRPčka zožerie cez deň až 300 až 400 kubíkov dreva, porez čo majú iný. 

Samuel Bračo: ale pokiaľ nájdu lepšieho kupca tak tam nebudú dodávať.  

Ján Kochelka: ešte raz vám hovorím oni majú takú istú rámcovú zmluvu ako vy a na 

elektronickom merači každá jedna dodávateľská firma prerobí, lebo ja vám jednu vec vravím 

mali ste tú skúsenosť keď bolo zastupiteľstvo vlani v októbri, či kedy, tak 21 kubíkov 

prehodili do druhej klasy, prehodili to, pani konateľka povedala, že za to boli horári 

zodpovední, ja vám vravím jednu vec, ten horár to odmeral dobre ja vám poviem, tam, tam 

urobí ako ťukne do mašiny tak meria to vám vravím alebo pustí jedného kláta pustí šesťkrát to 



s tou firmou nepohnete na elektronickom meraní ja vám vravím zo svojich vlastných 

skúseností. 

Pavol Ondrejko: dobre, čo mne osobne toto na tej zmluve vadí 

Ján Kochelka: lebo nebude guľatina za 67 euro, ale bude Cčka za 55 euro, to vám vravím 

a z každého kamióna. 

Samuel Bračo: tak skúsime urobiť jeden mesiac, čo to bude robiť.  

Vladimír Magna: predávajme im drevo, ale množstvo a kvalitu si určujeme my. 

Samuel Bračo: no dobre, ale kde dáme rezivo? 

Roman Mikušinec: navrhnite dodatok, nech sa spraví dodatok k zmluve s týmto 

znením.....pozveme ich na rokovanie.  

Ján Kochelka: zarobí na rezive a ešte aj na guľatine, jemu sa účtuje jedna tri kamióny, aby 

Vám mohol zhadzovať, darmo Vám donesie certifikát, koľko chcete. 

Samuel Bračo: dobre, keď donesiete odberateľa reziva je nemám problém pokračovať 

v ostatných veciach s dražbou a táto zmluva sa dá spraviť. 

Ľubomír Kaplán: rezivo....a prečo aj guľatinu nepredáš za trhovú cenu. 

Samuel Bračo: ale guľatinu dávame podľa cenníka a cenník si robíme my. 

Pavol Ondrejko: nie nie nie, guľatinu dávame podľa dražby a tá dopadla dobre.  

Samuel Bračo: veď áno, ale hovorím že, väčšinou ja čo som sa rozprával aj s obchodníkmi tak 

každý mi hovorí, že keď ti niekto platí cash, tak vždycky sú aj tie ceny inakšie aj všetko, hej 

a čo sa týka aj reziva aj týchto ostatných vecí. 

Ľubomír Kaplán: dneská všetci platia cash, lebo chcú sa dostať ku guľatine. To chlapi vedia, 

je nedostatok guľatiny, každý ti donesie v kufríku peniaze. 

Samuel Bračo: veď áno, ja sa nebránim dražbám, ale nájdime odberateľa na rezivo ja som sa 

snažil po všetkých stránkach, ale rezivo sa nepredáva. 

Ľubomír Kaplán: ale prečo ste ho nenašli, zrazu ste našli niekoho bez výberového konania, 

prečo ste neurobili výberové konanie?  

Samuel Bračo: výberové konanie na čo?  

Ľubomír Kaplán: keď ponúkneš rezivo za 149 tak ho predáš, za 160 nám ho nechcú kupovať. 

Toto je obecná sročka tam ste mali ísť tiež podľa zákona o verejnom obstarávaní. Nikto o tom 

nevedel a zrazu tam visí zmluva za 517 tisíc eur do konca roka s tým že ... 

Samuel Bračo: to je zatiaľ len  hrubý prepočet, ktorí nevieme či to bude dodržané alebo nie.  

Ľubomír Kaplán: ale tu sú iné právne chyby, však ja píšem zmluvy skoro denno denne.  

Samuel Bračo: jasné, ja viem. 

Ľubomír Kaplán: áno jasné tá zmluva nemá byť kúpna, má byť rámcová, kúpna keď už 

a musí mať uvedenú cenu a plus pravidlá dielčích dodávok, veď to je čistý tunel hentá 

zmluva.  

Samuel Bračo: čiže rezivo stredové cenník 3 metre 6 metre ceník 150 eur meter kubický, 

sedem metrov 160 8 metrov 170 a my tam máme a my tam máme tie 6 metráky pre nich takže 

tam je rozdiel  proti cenníkovému 1 euro. Ale ja som počítal tie reálne náklady, čiže...  

Milan Králik: ja sa chcem spýtať jedno, toho roku sme mali vyššie ceny realizačné dreva 

vyššie ceny realizačné porezu mali sme ťažbu nad limit ako sme boli dohodnutý a ledva sme 

vyšli. 

Ľubomír Kaplán: len Milan on ťa nepočúva, keď sa rozpráva s prednostom, to je bežné. 

Milan Králik: jaj, dobre nevadí nech počúvajú ostatní, teraz budeme mať nižšie ceny za 

guľatinu, nižšie ceny za rezivo menšiu ťažbu tak aké budú tie výsledky?  

Samuel Bračo: dúfam, že dobré 

Milan Králik: ale ako môžeme dúfať, lebo tie predpoklady nie sú, pretože náklady budú tie 

isté, neviem kde by sme inde ušetrili len budeme menej ťažiť, predávať za nižšie ceny a toho 

roku keby sme neboli ťažili nad plán nad ten limit tak sme v strate a teraz chcem vedieť ako 

sa chceme dostať do nejakého plusu keď zo všetkými ukazovateľmi ideme dole.  



Samuel Bračo: čiže nejaká moja predstava je ísť dole s nákladmi mám niečo pripravené. 

Ľubomír Kaplán: ale ako veď ty sa nestarieš do OPLky, to má robiť konateľka, veď ty si 

povedal že sa nestarieš do OPLky. 

Samuel Bračo: veď áno, chytajme sa teraz za slovíčka... 

Ľubomír Kaplán: ja ťa nechytám za slovíčka. 

Milan Králik: dobre ja sa teraz spýtam, že aké, aká úspora, kde.  

Samuel Bračo: po všetkých líniách úspora, budeme to rozmieňať na drobné, ako to mám ináč 

urobiť. 

Milan Králik: ja neviem, ale to musí byť niekto konkrétny.  

Samuel Bračo: Milan, sú tu nejaké výsledky v tejto správe, čiže toto sa bude musieť rozmeniť 

na drobné a prijať sa opatrenia kde to pôjde vyššie a kde bude treba šetriť a akým spôsobom 

a nájsť k tomu nejaké opatrenia.  

Pavol Ondrejko: vidíš Samo a to je to stanovisko, čo sme od teba chceli a nedostali. 

Milan Králik: konkrétne, lebo to ako... 

Samuel Bračo: ale veď to je automatické. 

Pavol Ondrejko: dosť ma šoklo že v zmluve sa hovorí o elektronickom preberaní a ty hovoríš 

že raz nebudú preberať a raz budú preberať. 

Samuel Bračo: záleží od toho či dodajú ten elektronický protokol alebo nie.  

Pavol Ondrejko: záleží od zmluvy, pošlú ťa do zadku, keď im povieš preberajte tak alebo tak, 

nie oni preberajú elektronicky ďalší bod e resp. ak nájdu drevo s kovom čo sním, lebo oni za 

to nezaplatia, dovezú ho naspäť pretože OPLka ho vie sprodukovať vie ho dať ľudom, vie ho 

ozdraviť vie ho dať ľudom na palivo atď. 

Samuel Bračo: áno dovezie sa naspäť. 

Pavol Ondrejko: a kde to je ja to nevidím napísané. 

Samuel Bračo: to je v rámci reklamačného procesu. 

Pavol Ondrejko: to sú veci, ktoré tebe povedali, ale to v zmluve neni, teraz mi Roman povieš, 

že mám pripraviť dodatok k zmluve, prečo som nebol prizvaný k samotnej zmluve ja mám 

robiť dodatky za to, čo tam niekto pokazil? 

Milan Králik: ako teoreticky, nabijem do každého kláta klina a oni nám to nemusia zaplatiť.  

Ľubomír Kplán: a túto zmluvu si podpísal.  

Samuel Bračo: podpísala ju konateľka. 

Ľubomír Kaplán: no s tvojim vedomím. 

Samuel Bračo: áno, to je jasné.  

Pavol Ondrejko:  ďalšia vec, ktorú si deklaroval na minulom obecnom, že dozorná rada riadi, 

kto z dozornej radi bol k tomuto prizvaný?  

Samuel Bračo: kto z dozornej rady sa o to zaujímal 

Pavol Ondrejko: o to nejde, prečo si ho neprizval, keď sa nikto nezaujímal, tak pošlem 

dozorná rada, idem podpísať takúto zmluvu, tak spripomienkujte my ju to akože Andrej sa 

nezaujíma a nemá právo o tom vedieť?  

Samuel Bračo: každý má právo o tom vedieť, však to bolo zverejnené. 

Pavol Ondrejko: ty chceš odo mňa teraz aby som robil nejaký dodatok.  

Samuel Bračo: nechcem od teba nič aby si robil. 

Pavol Ondrejko: ale Roman to povedal, urobte dodatok k zmluve. 

Samuel Bračo: tak navrhnite, čo treba zmeniť. 

Vladimír Magna: v prvom rade to, že my si určíme čo za to chceme, kvalitu aj množstvo. 

A keď nechcú tak prídu druhí. 

Samuel Bračo: ja po rezivo.  

Vladimír Magna: ale no... 

Samuel Bračo: ale no čo? 



Milan Králik: znovu opakujem vlani rekordná ťažba, rekordné ceny a ledva zisk len na 

základe toho, že sme vyťažili viac. Toho roku ťažíme menej, nižšie ceny nižšie všetko ako sa 

chceme dopracovať tak aby sme boli v nejakom normálnom výsledku?  

Samuel Bračo: na znižovaní nákladov. 

Milan Králik: akých? 

Samuel Bračo: prevádzkových.  

Milan Králik: konkrétne. 

Samuel Bračo: konkrétne, to čo je v tejto správe sa bude musieť rozmeniť na drobné a hľadať 

sa tam oné. 

Ľubomír Kaplán: v tej správe nič neni.  

Samuel Bračo: akože nič neni.  

Pavol Ondrejko: ako sa znižujú náklady, keď sa opravuje stará tatra, podpíše sa zmluva na 

dovoz dreva, vyberá sa nové auto? 

Samuel Bračo: áno. 

Pavol Ondrejko: tri veci, ktoré platíme, to je znižovanie nákladov, načo investujeme do starej 

tatry, máme predsa zmluvu na dovoz. Máme pripravené výberové konanie na novú tatru či čo 

to je, man.  

Ľubomír Kaplán: to už je vyhrané. 

Pavol Ondrejko: máme nový man prečo nevozíme na ňom?  

Samuel Bračo: lebo dodacia lehota je tam tri mesiace od podpisu zmluvy.  

Milan Králik: ale vlani pokiaľ viem sme mali rekordné náklady na PHM a pritom sme 

obrovské množstvo dávali voziť iným. Kde je to phm?  

Samuel Bračo: phm je niekde v strojoch, veď hovorím že to treba rozmeniť na drobné.  

Milan Králik: ale to sme chceli, aby sa to rozmenilo na drobné, lebo nemáme sa o čom baviť 

pokiaľ nevieme kam to PHM išlo máme fakt rekordnú spotrebu PHM za vlaňajšok a plus 

rekordne sme zadávali, aby nám vozili drevo. Ja toto nechápem. A to už malo v tej správe 

byť, predsa toto je čistá zahmlievacia správa, môžeš ten graf ukázať prosím ťa. My vo firme 

fungujeme, máme v kancelárii 20 grafov, graf slúži na to, aby ste videli trendy kam to ide ide 

to hore, dole hore dole neviem či toto vidíte toto moje, na základe tohto grafu nevyhodnotíte 

nič to jednoducho je taká vlnovka nejaká, ktorá vám neukazuje absolútne nič. Toto je graf na 

základe, ktorého my máme niečo hodnotiť. Ja som zobral tento graf a bol som v troch 

bankách u známych úsmev od ucha po ucho lebo taký graf ešte nevideli. Toto je ten graf. 

o ničom hovoriaci, zahmlievaci klamajúci graf.  

Samuel Bračo: predaj reziva, dreva v metroch kubických.  

Milan Králik: graf má ukazovať trend, cena stúpa cena klesá a nie toto takéto vlnovky a to len 

na margo aké výsledky nám boli teraz dané a teraz znova opakujem, rekordné množstvo phm 

sa minulo a ešte sme rekordne objednávali dopravu.  

Samuel Bračo: čiže tu je ďalší graf, predaj reziva a dreva v eurách za jednotlivé mesiace 

v roku 2011.  

Ľubomír Kaplán: ten kruhový? 

Samuel Bračo: nie tento. 

Ľubomír Kaplán: keď si už pri grafoch, pozrime si tie kruhové, máš ich na ďalšej strane. Tam 

máš kruhový graf 2010, 2011 z toho grafu vidíš, že trieda C a vláknina nám stúpla cca o 150 

% čiže zrazu  máme horšie porasty, všetko, vlákninu, dokonca C2, ktorú sme tu nikdy nemali, 

ale Grendel... 

Samuel Bračo: no dobre. 

Ľubomír Kaplán: ale pozri sa na to, pozri sa na to, máš dvojnásobné množstvá a kto vykázal 

dvakrát viac vlákniny a C2, kto rekategorizoval drevnú hmotu v neprospech? 

Samuel Bračo: kto rekategorizoval, povedz, kto konkrétne kto, no kto? 

Ľubomír Kaplán: za dozornej ja viem kto. 



Samuel Bračo: no kto? 

Ľubomír Kaplán: Grendel a horári. 

Samuel Bračo: horári, jedine horári odovzdávajú kategóriu a zatrieďujú drevo.  

Ján Kochelka: nemáte pravdu. 

Samuel Bračo: ale kto zatrieďuje, kto? 

Ján Kochelka: nemáte pravdu, horár napíše, čo napíše a kto ten celý lístok prerába?  

Samuel Bračo: kto prerába lístky? 

Ján Kochelka: kto prerába lístky, kto fakturuje počúvajte ma sem, pán starosta, videl som 

jeden lístok, je len jeden jediný a išlo drevo na pílu bolo tam 1,96 kubíka Ačka 3 kubíky 

béčka 20 kubíkov vlákniny a 4 kubíky céčka, kto si kúpi, kto si kúpi na pílu vlákninu 

povedzte mi. Nerobte z ľudí debilov. 

Samuel Bračo: ako vlákninu, teraz nerozumiem. 

Ján Kochelka: z píly išla takáto kombinácia kamióna a nie jedna.  

Ľubomír Kaplán: čiže piliar si kúpil takúto skladbu dreva, čo by si v živote nekúpil.  

Ján Kochelka: prosím vás to my v živote nepovedzte toto. 

Samuel Bračo: to ja vám neviem povedať. 

Ján Kochelka: no vidíte, kúrnik šopa, boli, kradli na Bukovine, kradli na Bukovine, viete 

o tom veľmi dobre.  

Samuel Bračo: no neviem. 

Ján Kochelka: konateľka povie, že keď kradli na Úslní, že horár bol asi v kríkoch niekde. 

A chlapci tam veselo nakladali.  

Samuel Bračo: to ja neviem 

Ján Kochelka: viete veľmi dobre čo.  

Ľubomír Kaplán: veď tam boli svedectvá. 

Samuel Bračo: a prečo ste s tým nešli na políciu? 

Ján Kochelka: veď nie je argument, kde pôjde na políciu, keď dávno dostane echo a už aj 

pakuje, keď má dva lístky, dva lístky má ten šofér, dva lístky majú tí šoféri. 

Samuel Bračo: dva lístky? 

Ján Kochelka: dva lístky, dva, aby ste vedeli tak vy tomu neveríte 

Samuel Bračo: nejde o to či tomu verím alebo neverím tu ide o to čo je podložené a čo neni 

podložené.  

Milan Králik: podložené je to, že nám stúpol predaj vlákniny a céčka. 

Samuelho Bračo: toto čo teraz hovoríte.  

Ľubomír Kaplán: tam to máš podložené, prečo nám céčka a vláknina na dvojnásobok.  

Samuel Bračo: zavoláme sem trebárs, ja neviem, Barana a nech teda vysvetlí to zloženie. 

Ján Kochelka: a čo má s tým Baran? Ako môžete z dennej ťažby z denných porastov, ktoré sú 

riadne ociachované, respektíve taxanorsky urobené, môže zrazu tam vzniknúť toľko vlákniny 

povedzte mi ako, len papierom. 

Samuel Bračo: ja nie som ťažbár, počúvaj povedz ako? Vy ste ťažbári, Vlado! 

Miroslav Magna: to je zatrieďovaním dreva. 

Samuel Bračo: ale Grendel nezatrieďuje drevo, zatrieďujú ho horári.  

Milan Králik: aj keď zatrieďujú horári, zodpovedný je za firmu konateľ spoločnosti. Nikto 

iný, jednoducho tieto grafy sú na to a tie už ukazujú tú chrípku, že už máme horúčku a na 

základe treba riešiť a tá pani mala už byť odvolaná za to, že nám tu stúpla tá vláknina a tie 

ukazovatele, ktoré sú ak je pravda to, čo hovorí, že piliar tam kúpil 20 kubíkov vlákniny tak 

už nad tým sa musí zamyslieť aj ten čo odreve nevie ani to, že rastie v lese.  

Samuel Bračo: a to ktorý konkrétne. 

Ján Kochelka: máme tie lístky. 

Ľubomír Kaplán: máme aj iné argumenty, starosta veď o nich vieš, dozorná rada ti dávala 

podnety, ale sa neriešili. 



Samuel Bračo: dokedy dávala podnety, ako myslíš? Písomné, také aby som ich dostal? 

Ľubomír Kaplán: ty vždy odpovedáš proti otázkou a ani prvým podnetom si sa nezaoberal. 

Samuel Bračo: nie nie nie, zaoberal som sa každým podnetom.  

Ľubomír Kaplán: podnety z dozornej si mal, mňa si odvolal, Dušan rezignoval, podnety boli, 

no neboli riešené, ale jeden najzákladnejší podnet bol ak sa pamätáš 11. 11.sme sedeli piati 

poslanci s tebou a že konečne na OPLke príjmeme súbor vnútorných opatrení, aby zamedzili 

takýmto poškodeniam, stratám a manipuláciám. Zatváranie rámp po štvrtej, korektné 

odoberanie hmoty, lístkový systém atď atď.  nič sa nepresadilo nič, nič nič nič. Na Ponikách 

máme jedinečné lístky, také nemajú nikde píšu si lísty, ako chcú tu som ti doniesol osobne aj 

konateľke.  

Samuel Bračo: takže treba nastaviť ten systém vnútorný. 

Ľubomír Kaplán: ale nie teraz veď konateľka na valnom 12. 12. Povedal, že od prvého bude 

všetko super. Kedy ho chcete nastavovať o rok? A medzitým podpíšete takúto sprostú zmluvu 

paráda. 

Pavol Ondrejko: Samo ťaháš sem políciu, prokuratúru ale len táto zmluva je podľa mňa 

dôvodom na to, aby sa tam zmenila konateľka pretože to je bodrel. Zmluva má dva články 

o platnosti ja neviem proste kto písal túto zmluvu nie je schopný byť konateľom osobne si 

myslím.  

Samuel Bračo: toto je odkonzultované s právnickou kanceláriou aj s ostatnými vecami ale tak 

ty si právnik a ty vieš čo tam je dobré a čo nie vieš, palino ja by som si to nedovolil povedať 

čo je dobré a čo neni dobré.  

Pavol Ondrejko: máš tam dvakrát dobu platnosti zmluvy. 

Ľubomír Kaplán: tak dajme sedliackym rozumom, hej, tá zmluva hovorí o tom, že keď niekto 

niečo predáva tak nie on povie čo predáva, ale ten čo kupuje mu povie čo predáva čiže ak 

Milan Králik predáva postrekovače alebo peletky, tak zákazník mu povie... 

Samuel Bračo: vieš ešte sa  nerozbehla žiadna spolupráca podpísala sa ešte len zmluva.  

Ľubomír Kaplán: vozí sa akoby nie. 

Samiel Bračo: ale ešte stále nemáme žiadne výstupy.  

Milan Králik: dobre ale tu výsledky máme, za činnosť obecného podniku lesov za vlaňajšok 

máme a sú na figu a katastrofálne a nič sa s tým nerieši, obhajuje sa to.  

Ľubomír Kaplán: len poprosím starosta nechaj ma dopovedať nie predávajúci si povie čo 

predáva, ale kupujúci mu to povie, ty si už videl takýto biznis? Čiže Milan predá peletku 

a kupujúci mu povie, či bola zo slamy alebo dreva veď toto ste podpísali, presne toto kupujúci 

ti povie, či si mu dal ačku bečku céčku a koľko kto toto podpíše takúto zmluvu.  

Samuel Bračo: kupujúci dá akurát hrúbkové miery tak ako si povedal.  

Ľubomír Kaplán: čistý tunel toto čistý.  

Samuel Bračo: vec názoru. 

Pavol Ondrejko: ktorý právnik toto robil, chcem vedieť jeho meno.  

Samuela Bračo: zrejme sa to konzultovalo predtým aj s Dlhopolčekom.  

Pavol Ondrejko: Dlhopolček. 

Ľubomír Kaplán: jemu platia 200 euro mesačne a nič nerobí, takže ešte budeme pokračovať 

v rozprave o OPL ešte je tu páni pár bodov ale k tejto zmluve ja by som navrhoval buď ju 

vypovedať okamžite alebo dodatkom vylúčiť to meranie oných a naši ľudia budú hovoriť 

koľko sme im predali a v akej triede. Plus cenu zvýšiť a naši ľudia povedia.  

Samuel Bračo: cena je podľa cenníka. 

Ľubomír Kaplán: čo to? 

Samuel Bračo: treba zmeniť cenník. 

Miroslav Magna: ale ja som už vravel vlani že tie ceny sú nízke ten cenník sa mal meniť od 1. 

januára 2012 a nespravila nič. 

Ľubomír Kaplán: a s týmto ty ako valné súhlasíš nič sa nedeje. 



Pavol Ondrejko: tú zmluvu je treba úplne zrušiť pretože je tam podmienené rezivo s guľatinou 

čo podľa mňa čo pre mňa je neprípustné, je to hlúposť.  

Samuel Bračo: proste tá zmluva je urobené tak, aby sa odoberalo rezivo, ktoré je problém 

umiestniť na trhu.  

Pavol Ondrejko: chcel by som vidieť ako urobiť výberové na rezivo a ak bude to výberové 

rezivo respektíve to výberové konanie neprejde a nikto nebude mať záujem potom ma 

presvedčíš. 

Samuel Bračo: Pali, buď budeš mať objednávky na konkrétny druh reziva, ktorý máš napíliť 

alebo máš napílený určitý štandard reziva, ktorý ti odoberú.  

Milan Králik: ale kvôli tomu, aby sme predali rezivo tak ho predávame zo stratou a ešte kvôli 

tomu predáme so stratou a za najnižšiu cenu guľatinu? Však to je úplne choré dvakrát robíme 

stratu tak nerobme to rezivo a predávajme aspoň guľatinu so ziskom. Ale akože to 

ekonomicky nevyjde, jednoducho darmo mi hovoríš, že rozmeniť na drobné vľanajšok  

Roman Mikušinec: zrušiť pílu? 

Milan Králik: mne to je jedno, tak urobme opatrenia.  

Roman Mikušinec: zrušiť pílu, prepustiť tých ľudí či ako? 

Milan Králik: nechytaj ma za slovo. 

Roman Mikušinec: nie ja sa len pýtam.  

Samuel Bračo: ale ktorým smerom máme ísť, veď tá píla neni zisková?  

Ľubomír Kaplán: ale veď ten smer bol naznačený, pani konateľka predložila koncepciu 

rozvoja, kde vymenovala štyri technológie rezania my vieme o tej, ktorá je najvhodnejšia, ale 

bolo povedané, že sa tam implementuje nová porezová technológia, ktorá je produktívnejšia 

a efektívnejšia a lacnejšia a čo sa urobilo, nič. Nič sa neurobilo pritom dneská taký lacnejší 

porezový systém nestojí vôbec veľké peniaze mohol mať na seba dávno zarobené a rezali by 

sme rovné rezivo, nemuselo by byť len stavbárske mohlo byť rovno stolárske a nie tieto 

hrbočiny, ktoré teraz režeme, čiže to by sme sa mohli niekde inde úplne posunúť. Je to 

v správe nie je to v realite, realitou je to, že to máme tu zase novú zmluvu kto kto pohol 

rozumom vo veci rezania, 

Milan Králik: takto vyrobíme na budúci rok generálnu stratu. 

Samuel Bračo: určite budeme chcieť ísť tým smerom, že sa budú musieť znižovať tie náklady  

Milan Králik: ale kde, na čom? 

Samuel Bračo: no  je aj v  prevádzkových nákladoch. 

Pavol Ondrejko: ale Samo kedy pôjdeme tým smerom konateľka je tam od šiesteho či 

siedmeho mesiaca minulého roku stále nejdeme tým smerom kedy pôjdeme o tri mesiace 

o pol roka kedy?  

Milan Králik: ako teraz zoberieme tie platy o 22 percent dole... 

Samuel Bračo: ako komu zoberieme platy naspäť? 

Milan Králik: no tak ako chceme ušetriť na prevádzkových nákladoch. Prevádzkové náklady 

sú aj mzdy. Nafta ide hore z 1,1 dnešná 1,5 ako čo dohodneme lepšiu cenu.  

Samule Bračo: hm, pochybujem, ale aj tá vyššia spotreba alebo tá cena nafty je aj v zvýšenej 

cene nafty. Ja neviem 

Ján Kochelka: tak si vyberte ako tatra nešla ako tatra nechodila tak si vyberte prosím tie 

bloky.  

Milan Králik: rekordná spotreba PHM a ešte čo 

Ján Kochelka: ako tatra nešla vyberte si na čo boli vyúčtované PHM bloky a verte tomu, že 

budete prekvapený.  

Samuel Bračo: PHM tatra 17185 2010 a 2011 10549 

Milan Králik: ale to číslo nám nehovorí nič. 

Samuel Bračo: takže tam to išlo dole.  

Ján Kochelka: ale odkedy tatra stála. 



Milan Králik: ja si myslím že šli bločky aj keď stála. To darmo porovnáme čísla musíme 

porovnať, či tá tatra koľko chodila či chodila koľko km nachodila a adekvátne k tomu tá 

spotreba lebo ja nechápem furt rekordná spotreba PHM opakujem piaty krát a rekordné 

objednávky od externých dovozcov tak potom ja ako neviem a čo potom ideme rozmieňať na 

drobné doparoma jednoducho tam sa kradla nafta alebo utekala preč to iné vysvetlenie nemáš 

to netreba rozoberať na nič. Nič iné to ako iné logické vysvetlenie k tomu nie je ak má niekto 

nech sa prihlási.  

Samuel Bračo: je tu niečo ale neviem ako to presne je. 

Milan Králik: toto sa nedá vysvetliť.  

Samuel Bračo: Tá tatra nemala také výkony ako mala, ten rozbor sa tu robil  

Roman Mikušinec: veď si to vieme vyžiadať, stastky, to nie je problém. Ľubo Klementis za to 

zodpovedá tak ho treba..  

Milan Králik: Ľubo? 

Ľubomír Kaplán:  Ľubo čo ten s tým má spoločné? 

Samuel Bračo: čo sa toho týka má na starosti PHM. 

Roman Mikušinec: takže ako, treba sa tu uzniesť na tom, nech to predloží do ďalšieho 

zastupiteľstva nech sa to tam pozrie. 

Samuel Bračo: takže takto, teraz tieto veci sa asi nedohodneme na výsledku, čiže 

zastupiteľstvo mimoriadne bude kedy zhruba do nejakého týždňa, budúci týždeň? Takže 

spravíme tak, nechaj ma dohovoriť, spravíme tak, že sem príde pani konateľka prídu semká 

horári, príde semká Šalingová a budeme to rozmieňať na drobné. A môžete sa pýtať. 

Pavol Ondrejko: dobre ja sa ešte opýtam. Ty si bol s konateľkou v Maďarsku čo sa dohodlo. 

Samuel Bračo: do Maďarska sme išli skrz to, že vlastne Maďar v októbri zase prestal 

dodržiavať ten splátkový kalendár. Čiže on platil ten starý dlh na nejakú úroveň a zase tie 

posledné dva kamióny,  ktoré mal zaplatiť tak nezaplatil. Išlo sa tam na jednanie on podpísal 

kontrakt zase ďalší s tými železnicami chce od nás rezivo ale zase na tom jednaní vyplynulo 

z toho to že by to chcel zase na sekeru svojim spôsobom pripravil nám tieto materiály čo sa 

týka toho stroja an máčanie nejaká záložná zmluva tam je ešte sme to dávali preložiť do 

slovenčiny a všetky tieto veci a išlo to potom Dlhopolčekovi na kontrolu. Tam sa dával do 

zálohy ten stroj a pritlačil sa teraz Maďar tým spôsobom že proste nedostane rezivo skôr než 

nezaplatí proste tie peniaze na účet skôr ako bude odchádzať kamión, nechceli sme ho úplne 

odseknúť a je to tak nastavené, resp. chceli sme to tak nastavi,ť že vlastne on čo mu dodáme 

tri kamióny tri kamióny zaplatí samozrejme kým odíde kamión preč a n z toho čo on získa na 

tom zisku čo on získa čo on má tu svoju províziu nejakú tak z toho by nám potom mal 

zaplatiť jeden kamión, čo nám je dlžný.  

Pavol Ondrejko: a to akou formou ho chceš donútiť takto. 

Samuel Bračo: no nedostane rezivo skorej kým .... už proste prišiel na to, že rezivo nedostane 

skôr kým nezaplatí. Nech si požičia. Tam bol predtým spravený splátkový kalendár.  

Ľubomír Kaplán: prečo sa nenaplnil, veď sa mal naplniť. 

Samuel Bračo: no on sa napĺňal do októbra sa napĺňal a potom to znovu zlyhalo.  

Ľubomír Kaplán: no ako to zlyhalo, tak ste mu nemali dať. Veď tam presne viem ako to bolo 

nastavené veď teraz nám znova visí, tam je sedem osem omeškaných platieb po 5 tisíc. 

Samuel Bračo: je tam zhruba nejakých 35000. 

Ľubomír Kaplán: to je pekné číslo. 

Samuel Bračo: je pekne, je ale dačo je ešte starý dlh a dva sú tam nové. 

Ľubomír Kaplán: ale mal byť zlikvidovaný, však to pani konateľka mala presne vyriešiť čiže 

to tlačíme pred sebou ďalej? 

Samuel Bračo: momentálne áno. 

Ľubomír Kaplán: a teraz povi,e že mu dáme ďalšie rezivo a z toho...  

Samuel Bračo: aale na cash a z toho zisku by nám mal zaplatiť dlžný... 



Ľubomír Kaplán: a to budeme dokedy splácať z jeho zisku 15 rokov? 

Samuel Bračo: máš lepšie riešenie? 

Miroslav Magna: ja sa opýtam, išiel prípis na OPLku, že všetko drevo sa má voziť na sklad? 

Samuel Bračo: no jasné 

Miroslav Magna: lebo zas vozili napriamo z lesa.  

Vlado Magna: no vidíš a to sa ešte fotili kamióny. 

Samuel Bračo: z lesa myslíš tam kde je ten sklad vonka čo bol.....z Úslnia? Z Úslnia zasa dačo 

vozili? Takto treba prejednať aj tieto veci lebo tým, že my sťahujeme to drevo z hory nám 

stúpajú náklady. Pre nás je výhodnejšie, keď tú guľatinu a tieto veci zoberie ten dotyčný na 

svoje náklady z hory het lebo u nás to musí zviesť zmanipulovať roztriediť a podobné 

disciplíny. 

Ľubomír Kaplán: tak nech si to aj píli hneď na čo to má zvážať. 

Miroslav Magna: manipuláciou sa to lepšie zhodnotí to drevo, my zvážame do roka 60 

kubíkov a vychádza nám to a zvážame to na sklad.  

Samuel Bračo: to bol len  návrh. 

Milan Králik: ja poviem tak že keď sme sa raz dohodli na tom, že to tak bude tak 

nerozumiem, prečo sa to nedodržiava.  

Samuel Bračo: lebo píla bola tak zavalená drevom, že sa to nemalo kam dávať.  

Ľubomír Kaplán: a prečo bola zavalená lebo sa nepredávalo. 

Samuel Bračo: pretože som povedal, že sa zatiaľ nebude predávať, kým sa to nenastaví. 

Ľubomír Kaplán: no a prečo sa nepredávalo ... lebo sa to kôpkovalo pre Slovenskú lesnícku 

spoločnosť. 

Samuel Bračo. Nekôpkovalo sa to pre slovenskú lesnícku spoločnosť. 

Ľubomír Kaplán: to drevo by ste predali hneď veď vám tam už zavadzalo veď je taký boj 

o guľatinu. 

Samuel Bračo: veď záujem o guľatinu bol to ja nehovorím, ale však sa potom robila dražba 

len sa nastavovali aj kontrakty tie ďalšie. 

Ľubomír Kaplán: tá dražba bola predtým čiže to sme vám do nej vstúpili, to bola historická 

dražba. 

Samuel Bračo: myslím, že sa teraz nedostaneme nejako ďalej ja by som teda urobil tak, že 

zavoláme pani konateľku a dáme tento bod do toho ďalšieho zastupiteľstva na budúci týždeň.  

Ľubomír Kaplán: dobre ale aspoň jednu otázku by si nám mohol zodpovedať toľko už máš 

skúseností aj z grafov a už tu máš aj prednostu vysvetli nám prosím ťa aspoň tie kruhové 

grafy tvojim laickym, nechcem povedať sedliackym rozumom, čo si ty myslíš o tých 

kruhových grafoch, tie dúfam chápeš na to nepotrebuješ vysvetlenie.  

Samuel Bračo: kruhové grafy o čom.  

Ľubomír Kaplán: o zmene kvalitatívnych tried ako sa nám zmenila ačka bečka.  

Samuel Bračo: treba sa spýtať horárov prečo to tak je.  

Ľubomír Kaplán: ale ty si valné, ty to musíš vedieť. 

Samuel Bračo: ja musím vedieť, ja musím len zomrieť ja nemusím všetko vedieť všetko 

neviem, ale ty vieš všetko to je najzákladnejšie.  

Miroslav Magna: ja som videl tie lístky. 

Ľubomír Kaplán: počkaj Miro prosím ťa,  čo pozri si 2010 pozri si 2011. 

Samuel Bračo: prídu sem aj horári, tak nech sa to zdôvodní, že prečo je to také ja neviem či 

bolo nekvalitnejšie drevo alebo sa ťažilo také alebo také ale tuto je, ja nehovorím že som 

s tým spokojný, ja hovorím že toto sú pravdivé vytiahnuté fakty ktoré treba riešiť. 

Ľubomír Kaplán: a my sme chceli ... 

Samuel Bračo: ja som chcel s Milanom tieto veci nastavovať už predtým sme sa o tom 

rozprávali len akože vždycky to skončí tým spôsobom že pome z niekoho somára  a debila 

a to je všetko asi. Asi tak. 



Milan Králik: to neni absolútne pravda.  

Samuel Bračo: ja som sa snažil pripraviť, aby tie veci boli korektne urobené, aby tieto 

výstupy boli pravdivé a nie sú ešte pravdivé. 

Ľubomír Kaplán: nie sú pravdivé, ačka je zmanipulovaná nepostihuje objem zvýšenej ťažby 

o 2600 kubíkov.  

Samuel Bračo: zavoláme sem lesníkov a spýtame sa že prečo je tam toho inakšie ako po iné 

roky.  

Ľubomír Kaplán: dobre, ale dneská chceš ponechať zmluvu v plnení.  

Samuel Bračo: zmluva sa bude riešiť tým dodatkom, čo sme hovorili, že teda skúsime tú 

elektronickú prebierku stadiaľ vyhodiť preč.  

Ľubomír Kaplán: neskúsime, vyhodíme. 

Samuel Bračo: alebo vyhodíme, no. 

Ľubomír Kaplán: príjmeme uznesenie?  

Samuel Bračo: príjmite uznesenie aké chcete. 

Luomír Kaplán: veď to je to, že tebe je to jedno. 

Samuel Bračo: čo ti mám na to povedať. Že budem sa to snažiť riešiť.  

Ľubomír Kaplán: každým dňom sa naša obec poškodzuje ja tie autá stretávam, štvrtok som 

šiel do blavy dve som stretol, v pondelok som išiel do blavy dve som stretol vozí sa každým 

dňom prichádzame o peniaze a teraz ideme čakať.  

Samuel Bračo: teraz sa dávali, vec stadiaľ preč kubíky z dražby, čo bola dražba po 80 euro  

Ľubomír Kaplán: to neni pravda. 

Samuel Bračo: čo? Navka si to brala stadiaľ ale navka nemá vlastné auto teraz lebo im 

vybuchol ten man tak ja neviem nejakí zmluvní partneri. Áno, druhú vyhrala Navka. 

Ľubomír Kaplán: veď o to nám išlo nech vyhrá ten čo dá najviac.  

Vladimír Magna: napríklad on tiež chcel prísť, poviem pravdu, kamarát chcel prísť na dražbu 

dražba bola akože na internete, bola či nebola? 

Samuel Bračo: boli oslovovaný starí zákazníci  ktorí sú tu v regióne v rámci toho nejakého 

oného a každý môže prísť.  

Vladimír Magna: on vyvezie  7 - 8 tisíc kubíkov mesačne rád by sem prišiel na dražbu, 

nevedel.  

Samuel Bračo: ale veď nech príde ja sa tomu nebránim. 

Ľubomír Kaplán: a ako keď o dražbe nevie, ono dražby zvyknú bývať verejné, len na 

Ponikách sú tajné. 

Samuel Bračo: aké tajné, predtým sa hovorilo o tom, že treba podporovať tuto zaužívaných 

zabehnutých partnerov, boli tu oslovený tí, ktorí doteraz brali odberatelia a tým sa dávali tieto 

ponuky urobiť tak, že urobíme ja neviem dáme to na internet z drevom alebo niečo alebo ako 

teraz postupovať. Raz tak poviete a raz tak poviete.  

Pavol Ondrejko: my o tom hovoríme, existuje portál, kde sa vyvesujú dražby dreva, kde majú 

prístup všetci nie len starí obchodníci a toto tam nebolo.  

Vladimír Magna: a možno tá cena sa vyšplhá na 85 euro. 

Samuel Bračo: všetko je možné.  

Vladimír Magna: sú ceny čo ja viem od neho aj 100 eu.r  

Samuel Bračo: sú určite, že sú, ale nie na jedľu možno, no...  

Ľubomír Kaplán: nie ale my predávame za 78 prvá dražba vieš ako skončila ... s Čerína to ide 

úplne inde, veď urobte korektnú dražbu prečo ju tajíte. 

Samuel Bračo: a čo bolo na tom nekorektné Miro bol pri každej. Čo bolo nekorektné zasa na 

tom vám sa nepáči nič, nech sa čokoľvek urobí tak všetko je zlé kázal som urobiť, resp. 

dohodol som sa s Milanom že sa urobia nejaké stanovy nastavia sa nejaké procesy, čo sa 

nastavilo? Čo sa spravilo?  



Milan Králik: nie počkať, ja som sa ťa na začiatku spýtal, či toto je tvoje stanovisko k tejto 

správe, že áno, že s ňou súhlasíš. Tak nehovor o tom, že sme sa o tom bavili.  

Samuel Bračo: ja nehovorím o stanovisku. stretli sme sa stretli sme sa. 

Milamn Králik:  áno s tým, že si to dáme rozmeniť na drobné ja som ti napísal a dohodli sme 

sa že rozmeníme na drobné aj spotrebu PHM, nebola rozmenená.  

Samuel Bračo: ja ju mám rozmenenú aj na drobné. 

Milan Králik: ja ju nemám. 

Samuel Bračo: môžem ju dať rozmnožiť, ale mám ju tu rozmenenú aj na drobné, po 

jednotlivých autách na každý mesiac stalo sa to tým, že pani Šalingová poslala tieto materiály 

k nám v takom takejto podobe a potom a potom mi ešte volala nakoniec konateľka, že ešte 

tam nešli tieto materiály a mala ich Šalingová, neposlala obidva tieto procesy čiže ja som to 

dostal ja to tu teraz mám len sa to potom už nerozposielalo. 

Ľubomír Kaplán: že kedy si to dostal sa pýta Paľo. 

Samuel Bračo: neviem presne poviem ti to na internete v maily to mám.  

Ľubomír Kaplán: a január sme prečo nedostali? 

Samuel Bračo: január neviem, to som si nevšimol, no... 

Pavol Ondrejko: ty hovoríš,,že my raz povieme tak a raz tak. OPLku riadi konateľka ona má 

vedieť ako má dražbu zverejniť nemôžem ja zástupca obecného zastupiteľstva sa zastaviť 

a povedať pani konateľka zverejňujete veď to je biznis tu ide o prachy zverejním to tam kde 

sa prihlási najviac, čo ma zaujímajú starí odberatelia, keď platia málo pre mňa sú 

nezaujímaví.  

Milan Králik: o starých odberateľoch pozor sme sa bavili vtedy, keď sme neuvažovali 

o dražbe keď sme hovorili, aby sme neprichádzali o tých starých, aby sme všetko nedávali 

Navke, akonáhle sme sa začali baviť o dražbe to sú dve rozdielne veci akonáhle sa začneme 

baviť o dražbe a prejdeme na dražbu, tak nám je jedno lebo dražba je o tom, kto dá viac nie o 

starých a nových, o starých sme sa, že ich chceme podporovať len vtedy keď sme hovorili 

o tom, že nechceme dávať iba navke a to sú dve rozdielne veci čo ty hovoríš.  

Samuel Bračo: čiže ona sa ma pýtala, že ako ideme tie dražby robiť no tak ja hovorím, že bolo 

mi povedané, že treba aby hlavne tu sme riešili tieto veci v rámci nejakých našich vzťahov tak 

hovorím, oslovte týchto starých, čo tu všetkých máme odberateľov z predchádzajúceho 

obdobia a títo dostávajú tie ponukové listy a idú semká a idú sa pozerať, ale keď chceme pre 

mňa za mňa môžeme to dať aj na európsky vestník ja neviem.  

Pavol Ondrejko: to nech si konateľka, nech radšej páli skadiaľ prišla a pretože ona môže 

zverejniť dražbu na webe verejnom a môže osloviť starých odberateľov, ja nechápem tomuto 

konaniu, vy sa tam radíte s konateľkou ako zverejníte dražbu v súčasnej dobe?  

Ľubomír Kaplán: hlavne prečo starosta riadi OPLku keď viac ráz povedal, že ty sa do nej 

nestaráš, veď ty ju riadiš.  

Samuel Bračo: v poslednom období nie že riadim, v poslednom období chcem vedieť, čo sa 

tam robí asi tak poviem. 

Ľubomír Kaplán: máš neschopnú konateľku, keď musíš robiť za ňu.  

Samuel Bračo: nerobím za ňu, ona vlastne si odsúhlasuje kroky.  

Janka Ondrejková: Prečo ste ju zvolili? 

Milan Králik: ani ja nechápem 

Jana Ondrejková: prečo ste zdvihli ruky, prečo ste ... 

Milan Králik: hanbím sa za to.  

Pavol Ondrejko: Janka, my sme sa ju snažili aj odvolať. 

Samuel Bračo: lenže odvolanie je jedna vec a alternatíva k tomu ďalšia je druhá vec.  

Silvia Drahošová: Resla ste tam nechceli, dali ste si tam konateľku, tá je zlá, všetci sú zlí, vám 

aj keby tam neviem kto prišiel všetci sú zlí, dajte tam oného Kaplána ten nemá čo robiť tak 



nech tam ide on a vtedy bude pokoj a vtedy bude Kaplán spokojný a vy všetci tajtrlíkovia jeho 

budete prikyvovať. 

Milan Králik: netárajte sprostosti dobre!  

Pavol Ondrejko: mňa to uráža, že som tajtrlík Kaplánov. 

Silvia Drahošová: ja som nepovedala, že ty si tajtrlík. 

Pavol Ondrejko: všetci, ste povedali, že sme, mňa to uráža, pretože ako konateľka túto 

firmu... 

Samuel Bračo: no dobre, čiže ... 

Ján Diško: tento program si prečítajte, čo ste sľubovali a kdeže sa tu hádate chlapi moji už 

som na piatom zasadnutí a o inšom sa nehádate len o OPLky.  

Pavol Ondrejko: lebo je to najväčší problém. 

Ján Diško: dovidenia. 

Vladimír Kucej: nechcel som nič povedať, bol som ticho viete čo je tu spor skupina poslancov 

voči starostovi prepáčte toto je celý záber a pán Kaplán je režisér. Dovidenia. 

Milan Králik: dovidenia.  

Pavol Ondrejko: dovi. 

Samuel Bračo: čiže dáme to na to ďalšie zastupiteľstvo aj s konateľkou aj s horármi, keďže 

dozorná rada neplní to, čo má budeme si to tu plniť my, poslanci obecného zastupiteľstva čiže 

dáme tam konateľku, koho ešte, Šalingovú plus pán Baran dáme semká, dáme semká horárov, 

horárov? Áno. Pýtam sa? Chcete ešte aj ekonomického riaditeľa, teda toho obchodného 

riaditeľa? 

Pavol Ondrejko: ak bude ešte tá funkcia tak nech príde. 

Samuel Bračo: hej, čiže aj obchodný riaditeľ. 

Ľubomír Kaplán: čiže ešte ho idú nechať. 

Samuel Bračo: nie, pôjde preč. 

Pavol Ondrejko: pôjde preč Grendel alebo celá funkcia? 

Samuel Bračo: Grendel aj celá funkcia dobre, všetko. 

Vladimír Magna: môžem, voľačo sa tam šušká, neviem ja som to dostal od nejakých 

zamestnancov, že má na miesto neho niekto prísť alebo čo, že, máš tam nejaké riešenie, no 

kázali sa ma spýtať, poviem ako je, tak sa pýtam. 

Samuel Bračo: vieš čo, ono je to tak, každý mi hovorí niečo iné a už ma to prestáva baviť ja 

sa naozaj neviem venovať tej OPLke. 

Ľubomír Kaplán: tak skús konečne. 

Samuel Bračo: tak naplno, že tam budem sedieť non stop, ja viem že ty máš teraz času na 

tieto veci ako v pohode nemám s tým bytostný problém, len musí to byť niekde smerované 

k nejakej konštruktivite, čiže máme tu nejaké výsledky hospodárenia, ktoré sú tu momentálne 

dané a budem rád, keď mi budete dávať teda smer, ktorým je treba upravovať a všetky tie 

smery budeme  upravovať. A nevidím tam iný priestor len dať si tam naozaj svojho človeka.  

Ľubomír Kaplán: však tam máš. 

Samuel Bračo: koho? 

Ľubomír Kaplán: veď tam máš, veď výsledky jasne hovoria. 

Samuel Bračo: koho? Koho ja tam mám svojho človeka, koho? Povedz mi že koho? Koho 

tam mám svojho človeka? 

Ľubomír Kaplán: Bočkaiovú. 

Samuel Bračo: ja som si ju nezvolil. 

Vladimír Magna: tak tvojho človeka, kto tam ide. 

Samuel  Bračo. Pôjde tam človek, ktorý bude nastavovať tieto vnútorné procesy a ktorý bude 

robiť to, aby náklady a všetko išlo dole. To je moja predstava. Čiže bude robiť, dá sa mu 

trebárs povieme, že chceme, aby lebo chcem aby Bočkaiová sa zatiaľ venovala obchodu. 

Nech sa venuje čiste tomu nebude tam žiadny obchodný riaditeľ. Za veľké ceny a za veľké 



peniaze si myslím, že je tam nejaká rezerva 10 euro 5 euro alebo koľko na tom kubíku čo sa 

predáva určite, určite treba ísť tým smerom, aby sme znižovali náklady na všetky tieto veci.  

Vladimír Magna: znižovali náklady a ešte a stabilizovali v prvom rade príjmy podniku.  

Samuel Bračo: stabilizovali príjmy podniku. 

Vladimír Magna: príjmy podniku môžeš stabilizovať jedine tým smerom, že takéto nezmysly 

ako v tejto zmluve, už ma to samo točí, a vieš o tom, že ich stade vynecháš. Mne ani tak tá 

konateľka nevadí, čo ju tak zas, vôbec nevadí, vieš o tom a nekonáš toto mi vadí a už raz 

vybuchne človek dokedy toto bude.  

Ľubomír Kaplán. Takže teraz si povedal, že si tam donesieš druhého človeka. 

Vladimír Magna: snáz sa robí mne ani tá konateľka nevadí. Mne to tak pripadá, že tá robí čo 

jej niekto chce. 

Samuel Bračo: áno. 

Vladimír Magna: hej? Tak aby som už nevybuchol ja. 

Samuel Bračo: ale čo teraz ja som hovoril Ľubovi, nie tebe. 

Ľubomír Kaplán: teraz si povedal, že príde druhý človek, čiže Grendel ide preč, zruší sa 

pozícia, príde druhý človek.  

Vladimír Magna: už má prísť nejaký, poviem ti to už celé, keď som začal, má prísť nejaký 

vyslúžilý policajt tam, a neviem nejaký kamarát alebo dáke takéto veci sa majú diať. 

Samuel Bračo: je to človek, ktorého poznám a ktorému dôverujem a ktorý dúfam, že tie 

procesy vnútorné bude vedieť nastaviť. 

Ľubomír Kaplán: dúfaš. 

Samuel Bračo: od kontroly, vždycky je to o dúfaní. 

Ľubomír Kaplán: ale ... 

Samuel Bračo: od kontroly horárov, od kontroly prevádzky od kontroly... 

Pavol Ondrejko: to bude aká funkcia? 

Samuel Bračo: čo ja viem, výkonný riaditeľ. 

Vladimír Magna: a my toto potrebujeme? 

Samuel Bračo: ale aké iné riešenie tam chceš dať?  

Vladimír Magna: ja si osobne myslím, že tá konateľka sama zlá o sebe neni, je to niečo iné tu 

vo veci...  

Samuel Bračo: ale ktoré? 

Vladimír Magna: podľa mňa sa do OPLky viac staráš ako by si sa mal. 

Samuel Bračo: stále som ja zlý. 

Pavol Ondrejko: ako? 

Jana Ondrejková: stále pranierujete iba obec v zastúpení starostom za OPLku, ale Milan je to 

tak.. 

Milan Králik: ale on je valné. 

Jana Ondrejková: veď ja viem, ten zákon si nikto nevymyslel, že je starosta valným 

zhromaždením.  

Milan Králik: no dobre a povedz koho máme, koho ... 

Vladimír Magna: veď práve jemu by mala prvému vadiť tá zmluva čo sme upozornili.  

Milan Králik: Janka, tie ekonomické výsledky, ja robím v tomto prostredí 20 rokov. A vidím 

že sú nafigu, preto som chcel aby sa vytiahli. Preto som sa spýtal, či je s tým stotožnený. 

Samuel Bračo: nie som s tým stotožnený, ale ako myslíš teraz, že je to klamlivý výsledok. 

Ako nie som stotožnený so všetkými vecami, ktoré sú tam uvedené, ale sú to pravdivo 

vytiahnuté veci z účtovníctva z ekonomiky, ktoré robila Šálingová.  

Milan Králik: ale čo s tým ďalej no. 

Samuel Bračo: s tým ďalej to treba vyhodnotiť rozmeniť na drobné svojim spôsobom to čo tu 

je a prechádzať tieto veci a znižovať to. Ako čo iné? 



Vladimír Magna: ak môžem ešte povedať, čo sa týka mňa vyložene je toto chybný krok, ak je 

to pravda ja som myslel že to nie pravda že to len vrátiš  

Samuel Bračo: ale kto tam urobí poriadok na tej píle? 

Vladimír Magna: ja si myslím, že nevyrieši to nič, zapamätaj si čo som povedal teraz ešte to 

prehĺbi tento problém čo je a nebudeme sa tu baviť, mňa to tiež unavuje baviť sa o OPLke 

polroka a my sme sa nemuseli vôbec baviť o tej OPLke a ja by som najradšej. No niektorých 

ľudí nejde od toho biznisu odsekať doslovne, ale konateľka to neni.  

Samuel Bračo: neni to otázka určite jedného mesiaca, ale niekde sa odraziť musíme. 

Pavol Ondrejko: tú zmluvu podpísala konateľka, tá zmluva je zlá či chceš či nechceš. 

Samuel Bračo: však sme povedali už o tom. 

Pavol Ondrejko: prečo nejde konateľka preč daj tam svojho človek,a ale daj konateľku preč, 

načo tam dávaš nejaký medzistupeň riaditeľa. 

Milan Králik: tým neušetríš peniaze. 

Pavol Ondrejko: konateľka je zlá. 

Samuel Bračo: tu ide o ... 

Milan Králik: samo však budeš musieť ušetriť peniaze v tej OPLke a ušetríš na mzdách máme 

tam totálnu prezamestnanosť a ešte tam ideme miesto nej ďalšieho, miesto Grendela ďalšieho 

neviem, kde chceš ušetriť peniaze, fakt neviem. Ak je taký dobrý, ak mu veríš, tak vyhoď 

Grendela s ňou a daj tam miesto neho jeho, súhlasím, ale nie miesto obchodného riaditeľa, 

ktorý aj tak je nanič lebo aj tak máme zmluvu podpísanú na celý rok je nepodstatný nemá čo 

robiť tam dáme ďalšiu osobu, ktorá bude brať peniaze. Však ja ti hovorím len o tých 

ekonomických ukazovateľoch o ničom inom. 

Pavol Ondrejko: načo budeš platiť konateľku ďalej, načo?  

Samuel Bračo. Každá zmena, každá výmena by zase musela ísť cez zastupiteľstvo tu na 

schválenie ja som vám už vtedy povedal, keď ste tu boli všetci, keď sme sedeli že nemám 

problém vymeniť konateľku, ale musíte všetci deviati odhlasovať jedného človeka.  

Pavol Ondrejko: dobre, daj mi životopis toho človeka, čo robil, kde sa pohyboval a urob to 

takto, lebo na čo to tam tú konateľku nechávaš povedz na čo.  

Samuel Bračo: každý krok má jedno A a jedno B, keď chcete že konateľka pôjde preč ja som 

povedal, že to spravím, lenže musíte urobiť aj ten krok B, ja nemôžem nechať OPLku bez ... 

Andrej Meško: možno by to bolo lepšie. 

Samuel Bračo: myslíš? 

Andrej Meško: určite už horšie byť nemôže, 

Samuel Bračo: no neviem či by si tak reagoval ako majiteľ firmy.  

Pavol Ondrejko: vieš nám dať info o tom človekovi? 

Samuel Bračo: teraz tu verejne nie. 

Pavol Ondrejko: nie tu verejne, po tomto, tak ťa poprosím aspoň mne teda pošli alebo mi 

zavolaj ja prídem chcem vedieť, čo to je za človeka predpokladám, že asi aj vy chcete vedieť 

čo to je za človeka a urobme takúto zmenu. 

Samuel Bračo: dobre spravíme to ďalšie teda ja by som jednu vec chcel. Chcem teda, aby sme 

na tom ďalšom mimoriadnom zavolali všetkých týchto pracovníkov a nech sa k tomu vyjadria 

lebo to neni len maslo jedného človeka si myslím, že to tam treba nastaviť úplne aj čo a týka 

od horárov aj ostatných vecí čiže ja by som to riešil ten posledný .... týmto spôsobom. Lebo ja 

rozmeniť na drobné všetky tieto veci neviem bude tu Šalingová, ktorá to vie po tej účtovnej 

stránke, budú tu horári, bude tu Baran, ktorého semká zavoláme a bude tu konateľka trebárs aj 

pána Bukvaja, dobre zapíšem si aj pána Bukvaja. Dobre? Čiže? K tomuto aké uznesenie alebo 

čo ideme vlastne robiť?  

Mialn Králik: nič, zavoláme na budúci týždeň, tam nemáš ako uznesenia si spraviť. 



Samuel Bračo: OPL stanovisko, čiže berie na vedomie zatiaľ a odporúča zavolať týchto hej, 

dáme to do toho oného týchto konateľku, Šálingovú, Barana, horárov, obchodného riaditeľa, 

Bukvaja.  

Milan Králik: dá sa to dať ako neverejné? 

Samuel Bračo: asi nie. 

Roman Mikušinec: neverejné zastupiteľstvo, zákon hovorí, obecné zastupiteľstvá sú verejné, 

obecné zastupiteľstvo môže zasadnúť neverejne pokiaľ sa rozhoduje o platových 

náležitostiach a údajoch, ktoré sú v zmysle zákona o ochrane osobných údajov chránené 

osobitným predpisom.  

Samuel Bračo: ale môžeme sa stretnúť aj mimo zastupiteľstva, to čo sme robili aj predtým 

Milan. 

Vladimír Magna: ja osobne si myslím, že aj dneská sme sa k OPLke nemuseli vracať, keby to 

bolo pokračovalo v tej dražbe tá vyhovovala si myslím. 

Milan Králik: bolo to treba sa vracať, Vlado.... 

Samuel Bračo: Musí sa to prehodnotiť tam neni iný smer musíme ísť dole znižovaním 

nákladov, tam neni iný smer. No dobre čiže uzatváram diskusiu a poprosím predsedu 

návrhovej komisie o prečítanie návrhu uznesenia, stačí keď to povieš slovne. 

Milan Králik: návrh na uznesenie obecného zastupiteľstva k bodu programu 10 stanovisko 

k správe k obecnému podniku lesov. Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie správu 

o výsledkoch hospodárenia obecného podniku lesov za rok 2011 a doporučuje aby na ďalšom 

zastupiteľstve boli prizvaný  konateľku, Šalingovú, Barana, horárov, Obchodného riaditeľa, 

Bukvaja. 

Samuel Bračo: dobre dávam hlasovať  o tomto uznesení o tomto návrhu, kto je za? Je niekto 

proti? Zdržal sa niekto? Konštatujem, že tento návrh bol prijatý v takomto znení.  

 

ObZ zobralo na vedomie správu o výsledkoch hospodárenia obecného podniku lesov za rok 

2011 a odporučilo starostovi obce prizvať Ing. Kvetoslavu Bočkaiovú – konateľku OPL, 

Zuzanu Šalingovú – ekonómku OPL, Ing. Pavla Barana – OLH OPL, Dušana Grendela - 

obchodného riaditeľa, Ondreja Bukvaja – piliarska prevádzky OPL a horárov OPL. 

Hlasovanie: 9/0/0 

 

K bodu č. 11 

Diskusia 

V rozprave k bodu vystúpili: 

Samuel Bračo: Prejdeme k ďalšiemu bodu a to je diskusia. No a máme tu pána Karola Krupu,  

ktorý prišiel semká a chcel by pár slov nejakých povedať ohľadom nejakej situácie pred 

poslancami tak dávam mu slovo, nie zdĺhavo nejak rozumne. 

Karol Krupa: ďakujem za slovo, vážený pán starosta, obecné zastupiteľstvo milí prítomní, 

doručil som Vám dokumenty o prenájme pôdy, kde vznikol problém prenajatých pozemkov 

medzi subjektami ktorým ste prenajali obecné pozemky tento problém vznikol pred mesiacmi 

kde sme asi pred rokom dali sťažnosť pánovi starostovi na prerokovanie vo veci ťažby dreva, 

neporiadku po skládke na obecné lesy a poľovnícky zväz, proti devastovaniu pôdy 

nákladnými autami, chceli sme  následnú úprave pozemkov do pôvodného stavu. Pri rokovaní 

ohľadom tejto veci sa jeden z diskutujúcich, pán Lakatoš vyjadril k ťažbe dreva na 

pozemkoch, ktoré máme v prenájme. My ako družstvo sme k tomu dsa ohradili na základe 

toho že nájom a o svojom vstupe poslať oznámenie vopred, musia dať oznámenie vopred. To 

sa doteraz nikdy neuskutočnilo. Namiesto toho, aby obec tento problém doriešila, tak nás pán 

starosta zastrašil, že hrubo porušujeme zmluvu tým, že sme nepredložili oznámenie o čistenie 

pozemkov, ktoré nám vyplýva z nájomnej zmluvy, ktoré sa však vykonávalo na to dodal, že 

nám môže vypovedať zmluvu a podotkol, že má iných záujemcov o prenájom pôdy a urobí 



výberové konanie tým, že nás týmto vyjadrením zastrašil a pred všetkými prítomnými 

zástupcami poľovného zboru a OPLky ponížil, poškodil dobré meno družstva. Začali sme 

uvažovať o zrušení nájomnej zmluvy s obecným úradom. Preto sme si nepodali žiadosť na 

prenájom novo objavených pozemkov, ktoré sa pýtali niektorí z vás, tak preto sme si nedali, 

že proste sme sa báli, chceli sme zrušiť firmu, ak môžem tak povedať pán starosta sa postavil 

k tomu apaticky, čo sa preukázalo aj pri ďalších jednaniach, keď obec schválila žiadosti iných 

subjektoch napríklad AG Poniky vznikol problém a AG Poniky s užívaním pozemkov 

a následne nastala neriešiteľná situácia s AG Poniky s našim družstvom a preto žiadame 

zastupiteľstvo o prehodnotenie nájomnej zmluvy uzatvorenej medzi obcou a AG Poniky alebo 

najlepšie jej zrušením, čím by sa náš problém definitívne vyriešil, keďže je pôda obecná, mala 

by slúžiť občanom to jest aj našim členom družstva podľa tohto názoru si obec podpísaním 

tejto zmluvy neuvedomila následok svojho konania, ktoré má pre naše družstvo likvidačný 

charakter. Ďakujem za slovo. 

Samuel Bračo: poviem k tomu pár slov aj ja, musím vyzerať strašne, keď vás zastrašujem vy 

ste tu bol za mnou  na začiatku môjho obdobia ja neviem v januári to bolo, vo februári 

v marci čo sa týka tých lesných pozemkov, že vám tam vozia to drevo alebo keď ťahajú tak 

vám znehodnocujú pozemky, boli sme hore boli sme sa na to pozrieť bol som za Reslom 

a kázal som mu, aby to proste nerobil. Čiže bolo z tej strany prisľúbené, že už to týmto 

smerom nepôjde, teda neviem či to tam už vyvážajú alebo nevyvážajú takýmto istým 

spôsobom. Tak isto, čo sa týka tých ostatných vecí, že zrušíte nezrušíte zmluvu je to vaša 

slobodná vôľa či zrušíte alebo nezrušíte zmluvu, čo sa týka čistenia pozemkov, tak tie 

pozemky proste treba čistiť je to v zmluve, ktorá bola podpísaná ešte bývalou starostkou nie 

mnou. A vy ste mi tam vtedy tvrdil, že tá zmluva bola z vašej strany podpísaná pod nátlakom 

pod akým nátlakom, že bol pred vami pán právnik a pani starostka a že ste to musel podpísať 

ja som sa vás vtedy pýtal, že či vám vtedy držali pištoľ pri hlave a povedali ste že nie, ale že 

ste to musel podpísať, hovorím, kto nechce podpísať nepodpíše. Čiže aké vyhrážanie z mojej 

strany? Akým smerom, pekne ste dodal plán, čím som sa vám vyhrážal aj si ho plníte.  

Karol Krupa: ste nás zastrašoval. 

Samuel Bračo: ako som Vás zastrašoval? To aj starostka vás zastrašovala, keď vám držala 

pero v ruke a vy ste podpisoval zmluvu, pán Krupa, a ja som potom povedal jednu vec. Ja 

som potom pán Krupa, keď ste ju podpísal pod nátlakom, tak asi nie je platná. Že, bolo to tak? 

Karol Krupa: tak, platná je ale... 

Samuel Bračo: platná je, ale pod nátlakom ste ju podpísal, čo vám mám na to povedať?  

Karol Krupa: keď ste to vytiahli, že som tam nedal, že ako som Vám to neoznámil. 

Samuel Bračo: a čo som vám teraz urobil, dal som vám pokutu alebo som vám zrušil zmluvu, 

nie, dodal ste tam plán čistenia a tým to bolo pre mňa vybavené.  

Karol Krupa: ale ide o to, v tej zmluve je napísané, toto ste vytiahli vy. 

Samuel Bračo: ja som tú zmluvu nerobil 

Karol Krupa: ale keď je tam napísané, že ja musím pozemky odovzdať, keď skončí zmluva po 

desiatich rokoch a že ich musím odovzdať na poľnohospodárske účely, ktoré zo 70 % 

zarastené 30 ročnou horou, tak je aká tá zmluva tak som podpísal sprostosť, aby sme 

fungovali.  

Samuel Bračo: čo vám mám k tomu teraz povedať. 

Milan Králik: a to si podpísal z bývalou starostkou, tak za to nemôžeš viniť súčasného 

starostu.  

Samuel Bračo: a ja som sa vám ako vyhrážal, vy ste tvrdili, že som sa vám vyhrážal a čo ja 

viem čo, ale ja som sa vám nevyhrážal. 

Karol Krupa: ja len že tá zmluva nie je v poriadku. Ako sme sa dneská rozprávali  

Samuel Bračo: dneská sme sa rozprávali, že to musíme nastaviť nanovo celú tu vašu zmluvu, 

to mne je jasné, ale to nevyplýva z toho teraz, že ja som sa rozhodol, musí to byť vaša 



iniciatíva pretože pre mňa je zatiaľ momentálne tá zmluva ako pre obec výhodná, pokiaľ ju vy 

nezmeníte tak ako ja ju mám prečo rušiť. Dáte návrh, prejedná sa, urobia sa dodatky dá sa do 

zastupiteľstva a schváli sa nová zmluva štandardný postup, ktorý je normálne to funguje.  

Karol Krupa: no čo k tej zmluve, že je výhodná pre vás predsa prenajali ste pozemky dajme 

tomu pánovi Poliakovi ten platí za 30 hektárov tak okolo 230 euro.  

Samuel Bračo: áno tam sa dávala jednotná cena.  

Karol Krupa: a my platíme za 80 hektárov dotovaných 2600 euro to je aký rozdiel.  

Jana Ondrejková: máte 322,08 hektára v zmluve. 

Samuel Bračo: a my sme neprenajímali ani jednému človeku tak, že by sme prenajímali 

produkčné diely. Prenajímali sme anblok celý pozemok.  

Karol Krupa: ja som tuto poslancom všetkým som si urobil, dal som do toho 40 euro, aby to 

ten pozreli ten vyčleňovák je neplatný už 4 roky a ja za to platím.  

Samuel Bračo: ale prečo ste to doteraz nejako neatakovali, neurobili s tým niečo.  

Karol Krupa: však teraz robím, teraz tu rozprávam.  

Samuel Bračo: teraz robíte, ale predtým ste neurobili nič, pán Krupa, viet,e že 4 roky máte 

neplatný vyčleňovák a nič s tým neurobíte.  

Karol Krupa: no lebo na družstve boli normálni ľudia a teraz tam sú viete akí ľudia no ja 

neviem, kto pozná toho človeka prišiel tu a začal vŕtať do toho. 

Samuel Bračo: pán Krupa viete veľmo dobre, že keď sa išlo na rokovanie s Dratvom a keď ste 

ma volal, že som tam vždycky prišiel a vždycky sme dospeli k záveru jednému, že čo sa týka 

produkčných dielov, to sa musíte vy dohodnúť s Dratvom a ostatnými ja s tým čo mám teraz 

urobiť. On vám zobral pozemky, ktoré ste mali od súkromných osôb, neviem ako to máte 

presne urobené.  

Karol Krupa: áno časť. 

Samuel Bračo: časť, a ja čo mám so súkromnými osobami urobiť?  

Karol Krupa: časť pozemkov. 

Samuel Bračo: ale čo sa týka obci my sme jeho pozemky, čo má my sme neprenajímali 

ďalším osobám. A čo sa týka súkromných osôb to sa a ja to mám ako ovplyvniť, čo mám 

vyhlásiť v rozhlase, reku nechcem byť zlý, ale čo mám vyhlásiť v rozhlase, že súkromníci 

treba dávať pánovi Krupovi to je každého súkromná vec, že komu si to prenajme ja ako mám 

ovplyvniť viete ja to nemám ako ovplyvniť.  

Karol Krupa: a ja ja platím za to.  

Samuel Bračo: preto Vám hovorím, že musí sa prehodnotiť zmluv,a ale iniciatíva musí prísť 

z Vašej strany viete 4 roky, že nemáte platný vyčleňovák.  

Karol Krupa: práve preto, že ja platím za ten, zmluva čo tuto pani rozpráva, pani inžinierka že 

platím za 322 hektárov ja som mal na to platný vyčleňovák, ale teraz je neplatný tá pôda 

vtedy mala hodnotu dajme tomu 150 hektárov za to sme dostávali koruny a dneská dostávame 

iba za 80 hektárov.  

Samuel Bračo: veď áno, veď vám hovorím, že tá zmluva sa môže upraviť ale všetko to treba 

predjednať a ja vás kvôli tomu naháňať nebudem, vy musíte prísť semká.  

Karol Krupa: veď dobre, len či sa to dá urobiť. 

Samuel Bračo: všetko sa dá urobiť pripravia sa zase podklady, musí to ísť do zastupiteľstv,a 

musia to schváliť poslanci.  

Karol Krupa: a či si to keď sme rokovali vy ste sa tým ohradili, že prečo tak málo platím za 

tie pozemky takže tam urobím konanie, konanie žiadne nebolo a zrazu ste tuto chytro zvolali 

chytro ste pozemky prenajali a nám ste nepovedali nič o tom.  

Samuel Bračo: tam prišla žiadosť od AG, nevymyslel som si to ja. AG Poniky Agro Poniky 

oni majú tam dve firmy. Družstvo bývalé.  

Karol Krupa: tam je 5 firiem ani telefón nemajú, nám volajú, že prečo im neplatíme za 

pozemky už nám vyvolávajú. 



Samuel Bračo: to ja vám neviem povedať. 

Karol Krupa: ja len vravím, akí sú to korektní, komu ste prenajali ja len preto. 

Samuel Bračo: neviem o tom, že by nám neplatili. 

Milan Králik: tam išlo o to obci, obec našla pôdu a išlo o to dostať koruny, teda eurá.  

Karol Krupa. ja by som Vám hocikedy dal ja som vždy platil, občania potrebujú pôdu nie 

milionári. 

Milan králik: ty si povedal že vy ste povedali že ste sa nechceli prihlásiť. Tak ja neviem. 

Karol Krupa: tak keď sa nám pán starosta vyhrážal.  

Samuel Bračo: ja som sa Vám vyhrážal. 

Milan Králik: Karol nehnevaj sa, ale  že by sa ti starosta vyhrážal, že sa nesmieš prihlásiť.... 

Samuel Bračo: nie som ten typ, ktorý sa vyhráža akože teraz po sebe s poslancami vrčím ale 

nie som ten typ, ktorý sa vyhráža.  

Karol Krúpa: to ste vy povedali, že vyhráža, zastrašoval.  

Samuel Bračo: pardon tak sa ospravedlňujem že som použil zlý výraz.  

Miroslav Tanuška: dovoľte mi ja som tiež z toho spolku, predseda revíznej a kontrolnej 

komisie tak aby sa o tom nerozprávalo tak ako sa rozpráva prosím poslancov aby chápali 

nášho predsedu, že chce tú pôdu ako udržať pretože neviem pred niekoľkými rokmi sme 

zakladali tu chovatelia oviec toto družstvo z toho dôvodu že družstvo JRD bývalé skrachovalo 

a aby si Poničania mali kde ovce zložiť, založili sme tento spolok chovateľov, ktorý ešte treba 

poďakovať všetkým, ktorý ešte chovajú na Ponikách ovce tak im treba poďakovať pretože 

ešte pár ľudí sa stará o pozemky, ktoré tu v našom okolí zarastajú. Na Horedoliní pozorujem 

každý rok kružín a trnína o pol metra do pozemku zarastá no a pán Krupa teda náš predseda 

sa stará aspoň o to, že tam tamtá časť, chránená časť skutočne kultúrna krajina je to keď do 

Poník prichádzame, tak tá pravá strana, ktorá patrí teda nám akože ju obhospodarujeme tak tá 

stráň je kultúrna tá druhá strana cesty tá už nie je kultúrna pretože ani pásť tam nemôžeme ani 

takéto veci, tak by som apeloval na vás, aby keď všetku pôdu, ktorú môžete, ktorú obec môže 

prenajať. V tomto našom družstve to prenajme, aby sme mohli ďalej fungovať, aby sme mohli 

chovať ovce, aby mohli aj ďalší začať s chovom oviec, aby Poniky nepustli lebo skutočne 

okolie Poník pustne tak ja len toľkoto a neškriepte sa že či starosta to alebo hento ide o to, aby 

tento spolok ďalej fungoval v prospech ľudí tejto dediny a všetkých chovateľov ja len toľko. 

Samuel Bračo: Veľmi pekne ďakujem, dobre, pán Krupa proste musí prísť a budeme hľadať 

aj s Jankou či máme ešte niečo.  

Jana Ondrejková: ja Vám môžem aj hneď povedať, ja som si prešla zmluvu. Z tejto zmluvy sú 

na liste vlastníctva v C stave dve parcely zvyšné sú len v evidenčnom stave to znamená, že 

nie sú na liste vlastníctva, to znamená, že som musela spraviť identifikáciu 31 parciel v stave 

registra E, prepáče pán Krupa, trvalo to trošku dlhšie ale nedá sa to spraviť za týždeň, 

bohužiaľ, jediná cesta rýchleho čo by spravil kataster za mesiac bolo by treba dať na kataster 

čo by stála jedna mapa 8 eurový kolok, takže to je o inom. Čiže ja som si to zmapovala, ktoré 

parcely registra E sú pod tými Cčkovými naše obecné, lebo keď bol robený vyčleňovák, tak 

neboli usporiadané majetkoprávne vzťahy k pozemkom vieme dobre, že tu pozemky boli 

v katastrofálnom stave po registri obnovenej evidencie pozemkov sa vlastníci zidentifikovali 

tak prebehlo to tak ako to prebehlo, to znamená, že každý jeden pozemok sa dostal na list 

vlastníctva predtým sme mali napríklad evidenčný list číslo 500 obec, nebol problém na 

základe vyčleňováku užívala obec, prenajímať. Teraz ale keď sa usporiadali vlastnícke vzťahy 

už to nie je obecné. To znamená že z týchto všetkých parciel rozloha 322,08 hektára som 

zrátala, že obecného je 183,68 hektárov, ktoré by mohli byť pre pána Krupu. 

Miroslav Tanuška: nie pre pána Krupu.  

Jana Ondrejková: pre družstvo chovateľov oviec to sú pozemky, ktoré boli aj v rámci toho 

vyčleňováku len v parceliach céčkových nie v éčkových tieto pozemky neboli prenajaté 

nikomu inému, preto sme to aj predtým identifikovali, aby sme ich neprenajímali. 



Samuel Bračo: len treba tam komunikáciu treba zasa prísť za nami treba sa o to zaujímať ja 

keď ste prišiel s tou prvou požiadavkou v novembri kde ste dávali aj tieto veci. Samozrejme, 

že sa robili aj tieto tak ste chceli riešiť vodu na Ponickej Lehôtke, že? No. A vodu sme zvolali 

za koľko dní? Tá jedna časť. 

Karol Krupa: to sme si sami vyriešili. 

Samuel Bračo. Aha, hm. 

Karol Krupa: nás a riaditeľa zavolali, že prišiel, že ste starosta . 

Samuel Bračo: chcel som riešiť aj túto situáciu však sa to riešilo k čomu sa dospelo k tomu sa 

dospelo nakoniec to zostalo v pôvodnom stave v takom akom to je tam sa pokiaľ nedohodnete 

a neurobíte si spoločné meranie tak Veolia vám tam nedá nič. Ale aspoň stretnutie tam bolo 

nejak,é ukázali sa nejaké smery no a vy ste hovorili v týchto veciach, že od novembra sú tu 

tieto žiadosti, ale to sa musí všetko zidentifikovať a to nie je také jednoduché ako si myslíte.  

Milan Králik: aký je záver? 

Jana Ondrejková: záver je z toho taký, že by sa mohlo prenajať pánovi Krupovi momentálne 

183,68 hektára čo sa týka obecných pozemkov. 

Samuel Bračo. Ale ktoré sú tam produkčné diely pán Krupa to neviem. 

Karol Krup:a a kde je tých 183 hektárov?  

Samuel Bračo: ani ja neviem, koľko? 

Jana Ondrejková: to sa zidentifikovalo na súkromných vlastníkov, zvyšok sú súkromni 

vlastníci.  

Karol Krupa: čo ste prenajali Dratvovi, to sú asi tie. 

Jana Ondrejková: nie. 

Karol Krupa: tak to by zmizlo 180 hektárov, 20 – 30. 

Jana Ondrejková: ako zmizlo, z čoho zmizlo. 

Karol Krupa: no keď sme mali 322. 

Jana Ondrejková: vy ste mali 322 hektárov, majetkovo právne vzťahy k pozemkom neboli 

usporiadané to znamená, že Obvodný pozemkový úrad vychádzal z evidenčného stavu na 

evidenčnom liste mohla byť kľudne obec. A prenajímali sa tieto pozemky od obce Vám. Keď 

sa usporiadali majetkoprávne vzťahy a správne sa na katastri spravili zápisy a zidentifikovali 

sa vlastníci, tak z tých pozemkov, z tých 322 hektárov zostalo 183 hektárov obecné, zvyšok 

podľa správnych zápisov prešli na fyzické osoby.  

Samuel Bračo: no dobre, zasa z toho vyplynie len to, že treba komunikáciu, treba prísť a ja 

ako za vás od novembra mal som naháňať, čo s tým. Tam sa musí urobiť, čo sú pôda 

neznámych vlastníkov spravuje pozemkový fond a to si musí spraviť zmluvu s nimi a to 

pochybujem, že má také lakte. 

Karol Krupa: ale je tam jeden háčik, čo som aj Milanovi tuto spomínal, že keď ste vy 

prenajali pozemky Agro Poniky, takže pán Dratva je konateľ, tak on čakal dovtedy, kým vy 

mu tie pozemky neprenajmete a potom ma zavolal hore a povedal mi tento vyčleňovák vám 

končí a beriem si aj tie svoje pozemky, lebo tie sú o 80 hektárov väčšie a mám aj, 

a automaticky však to tam je napísané aj tie... 

Samuel Bračo: to je to čo vám hovorím, že 4 roky nemáte platný vyčleňovák, už ste si mohol 

obehnúť ľudí a spraviť zmluvy o nájme na tie pozemky, čo ste mali vyčlenené  

Karol Krupa: keď tam bol pán Vajs, tak sme si verili.  

Samuel Bračo: tak teraz, čo s tým spravím. 

Karol Krupa: toto teraz spomínam, že on čakal kedy podpíšete, aby mohol zrušiť ten 

vyčleňovák.  

Samuel Bračo: ale on ho nezrušil, teraz z toho vyplýva, vy viete že 4 roky je neplatný.  

Karol Krupa: áno, ale on čakal, keby on to spravil skorej u mňa tak automaticky ja prídem 

sem a vy by ste mu tie tú pôdu nedali lebo by bol problém. 



Milan Králi: ale veď Karol, ber tak, že on je platený za niečo a háji farby niekoho iného, tak 

koná, to že vy ste 4 roky nekonali, on konal.  

Karol Krupa: nie ja jeho neobviňujem, 

Milan Králik: no ale len to ti hovorím, že čo je psáno to je dáno. Vy ste mali na to 4roky, aby 

ste si to dali do poriadku a teraz nemôžeš viniť nás.  

Ľubomír Kaplán: čiže ja sa spýtam ak môžem, čiže toto sa udialo v marci 2011 vtedy ste 

vedel, že sa prenajímajú obecné pozemky, ktoré vznikli po roepe tu je nejaký konflikt, ktoré 

to boli a vy ste nechceli ísť do toho prenájmu? Tieto naše rozpory začali presne v marci 2011 

a presne kvôli pozemkom, to si ja dovolím povedať, pretože tu vznikli nejaké rozpory, boli tu 

nejaký záujemcovia, vy ste tu žiaľ nebol. Už vtedy sme podali s Milanom a Dušanom 

námietky, nech sa to ponúkne ľudom z obce, ktorí chcú tu pôdu užívať čiže napríklad Vám, 

alebo niekomu inému, proste Poničanom a celý ten prenájom vznikol tak, ako vznikol. 

Vznikol narýchlo my sme už vtedy mali námietky odvtedy sa ináč hneváme. My chceme hájiť 

obecné veci a aj budeme, to bolo jeden marcový deň 2011 a vtedy sme sa dozvedeli aj 

o vodozádržných opatreniach. Aby ste si nemysleli.... toto sa stalo.  

Samuel Bračo: dobre, má ešte niekto niečo, dobre uzatváram toto. Chcem sa všetkým 

poďakovať, že ste prišli na dnešné rokovanie a teším sa na ďalšie. 

 

 

K bodu č. 12 

Záver 

 

Pozn.: Zvukový záznam z 11. riadneho zasadnutia ObZ Obce Poniky je archivovaný na 

Obecnom úrade v Ponikách. 
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